


វិវរណៈ ជំពូកបួន វគ្គ III

 សូមអរគុណបងប្រុសនៅលើ។ សូមព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរអ្នកដែរ។ ហើយអរណសូស្តី ថ្នាក់ព្រះគម្ពីរទាំងអស់គ្នា។ ហើយព្រឹកនេះអ្នករាល់គ្នាមានអារម្មណ៍យ៉ាងណា? ខ្ញុំសង្ឃឹម មិនអីទេ។ អាម៉ែន។ យើងដូចជា...នេះជាការជូនដំណឹងខ្លីមួយ ដែលយើងត្រូវនិយាយថា យើងនឹងនៅទីនេះនៅព្រឹកនេះ ដោយសារតែខ្ញុំមិនមាន...គម្រោងដំណើរការទៅណានៅឡើយទេគ្រាន់តែមិនដឹងជាពេលដែលខ្ញុំនឹងចេញ។ ហើយនេះគឺជាពេលដែលបានគ្រោងឡើងសម្រាប់រយៈពេលប្រាំមួយខែបន្ទាប់ អញ្ជឹង ខ្ញុំគិតថា យើងនឹងមានកម្មវិធីល្អជាងនៅព្រឹកនេះ ព្រោះវានឹងមានពេលខ្លះមុនពេលដែលខ្ញុំត្រលប់មកម្តងទៀតតាមដែលខ្ញុំដឹង ប្រហែលជាជូនស្លឹកឈើជ្រុះនេះ។

2 ហើយខ្ញុំនឹង...យើងនឹងចាកចេញឥឡូវនេះក្នុងសប្តាហ៍ខាងមុខនេះនៅប៊ិយូម៉ុនរដ្ឋតិចសាស់ កន្លែងដែលយើងចាប់ផ្តើមនៅទីនោះនៅសប្តាហ៍ក្រោយ ហើយឆ្លងកាត់ការប្រជុំរយៈពេលប្រាំបីដប់ថ្ងៃនៅទីនោះ ជាមួយនឹងសមាគមនៃ—ឯករាជ្យនិងព្រះវិហារផ្សេងៗ។ វាពិតជាត្រូវបានឧបត្ថម្ភដោយព្រះវិហារឈ្មោះ *នាមព្រះយេស៊ូវ* នៅ ប៊ិយូម៉ុនប្រតិចសាស់។ ដែលជាកន្លែងដែលយើងមានកិច្ចប្រជុំដ៏អស្ចារ្យកាលពីពេលមុន ភ្លាមៗបន្ទាប់ពីរូបភាពនេះត្រូវបានថត។ ហើយពួកគេ... ខ្ញុំដឹងថាពួកគេបើកគ្រូបង្វឹកនៅទីនោះ ជាមួយ ខ្ញុំជឿថា គ្រូបង្វឹកម្តុំប្រាំពីរ... ឬរថភ្លើងដែលមានគ្រូបង្វឹកម្តុំប្រាំពីរនៅលើវា មកប្រជុំនៅប៊ិយូម៉ុន។ ទីនោះជាកន្លែងដែលអភិបាលក្រុងមានក្បួនដង្ហែតាមដងផ្លូវ ហើយពួកគេទាំងអស់គ្នា។ មានពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យនៅប៊ិយូម៉ុន ហើយយើងនឹងត្រលប់មកវិញនៅសប្តាហ៍ក្រោយ។ ហើយបន្ទាប់មកកំពុងទន្ទឹងរង់ចាំនៅ សាន អែនតូនីយូ ប៉ុន្តែនឹងមិនមានពេលវេលាគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់វាទេ លើកតែនៅពេលត្រឡប់មកវិញ។

3 ហើយយើងចេញពីទីនោះទៅជុននិក ឡូសអែនដឺលេស រហូតដល់ឡុងប៊ិច។ ហើយបន្ទាប់មកយើងត្រឡប់មកវិញ បើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះទ័យត្រឡប់ទៅឆ្នេរខាងកើត ត្រឡប់ទៅរដ្ឋដឺននា និងខាវូលីណាខាងត្បូង។ ត្រលប់មក ប្តូរម៉ុងតុន អ៊ីលីនីវិញ។ ហើយពីទីនោះទៅវិទ្យាល័យឡានតិច កាលពីសប្តាហ៍មុនក្នុងខែមេសា

ក្រុមធុរៈកិច្ចដំណឹងល្អ។ ហើយបន្ទាប់មកខ្ញុំចាកចេញពីទីនោះទៅភាគខាងជើងរដ្ឋ កូឡុំប៊ីរបស់អង់គ្លេស ឡើងទៅអាឡាស្កា ហើយនៅទីនោះរហូតដល់ខែមិថុនា។ ហើយបន្ទាប់មក យើងសង្ឃឹមថានឹងមានពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យ។

4 ការអធិស្ឋានបន្ទាប់មកប្រសិនបើការស៊ើបអង្កេតរបស់...ដែលខ្ញុំបានជាប់ពន្ធ លើប្រាក់ចំណូលមួយរយៈ អំពីព្រះវិហារនៅទីនេះ នឹងត្រូវបញ្ចប់នៅពេលនោះ។ ហើយបន្ទាប់មកយើងនឹង...ខ្ញុំនឹងអាចទៅក្រៅប្រទេសបាន ប្រសិនបើវាអាចគឺនៅ ខែមិថុនា ដែលនឹងធ្វើឱ្យវាត្រឹមត្រូវសម្រាប់ទ្វីបអាហ្វ្រិក សម្រាប់ខែមិថុនា កក្កដា និងសីហា ក្នុង—នៅអាហ្វ្រិក។ ដូច្នេះ ខ្ញុំពិតជាត្រូវការការអធិស្ឋានរបស់អ្នក។

5 ហើយយើងកំពុងស្វែងរកការយោងមករបស់ព្រះអម្ចាស់។ របស់ទាំងអស់ នេះ “បើវាជាព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះអម្ចាស់” ឃើញទេ? យើងមិនដឹងទេ ទ្រង់ អាច...ទាំងនេះមិនមែនដឹកនាំពិតប្រាកដទេ យើងគ្រាន់តែទទួលបានការអញ្ជើញ ទាំងអស់រួមគ្នា ហើយអធិស្ឋាននៅលើវា ទូលសូមព្រះអម្ចាស់ថា “តើយើងគួរទៅ ផ្លូវមួយណា?” ហើយ—ហើយហាក់ដូចជា អញ្ចឹង ខ្ញុំមិនទុកវាចោលដោយខ្លួនឯង ទេ ខ្ញុំទុកឱ្យអ្នកផ្សេងគិតអំពីវា អធិស្ឋានលើវា។ ហើយបន្ទាប់មកយើងទាំងអស់គ្នា ហាក់ដូចជាមានអារម្មណ៍ថាបាននាំទៅទិសខាងលិច ខាងត្បូងនិងភាគខាងលិច នៅពេលនេះ។ ដូច្នេះ យើងមានការអញ្ជើញនៅជុំវិញខ្លួន ដូច្នេះយើងទើបតែ ចាប់ផ្តើមភ្លាម។ ហើយកន្លែងដំបូងបានធ្លាក់លើបេះដូងរបស់ខ្ញុំគឺ ប៊ីយូម៉ុនឬ សាន អែនតូនីយ៉ូ។ ដូច្នេះ យើងមើលវា ហើយយើងមានការអញ្ជើញនៅកន្លែងទាំងពីរ។ និង...

6 យើងបានទទួលការហៅទូរសព្ទមួយនៅទីក្រុងបូមុន។ ហើយដោយសារ ពួកគេមានព្រះវិហារសែសិបពីរនៅក្នុងកិច្ចសហប្រតិបត្តិការ នៃក្រុមពេនទីកុស្ត ជាដើម យើងបានគិតថាជាមួយនឹងសាលប្រជុំធំមួយវាជាការប្រសើរជាងការផ្តល់ ឱ្យពួកគេ ប្រហែលដប់ថ្ងៃជំនួសឱ្យការទៅកន្លែងនីមួយៗម្នាក់ប្រាំថ្ងៃ។ ខ្ញុំគិតថា បើអ្នកដាក់កណ្តាលបែបនេះ វាល្អជាង។ បន្ទាប់មក មាន—មនុស្សខ្លះខាតច្រើន នៅជុំវិញបូមុននិងចុះក្រោមផ្នែកប្រេងនៃរដ្ឋតិចសាស់នៅទីនោះ ដូច្នេះហើយ យើង រំពឹងថានឹងមានពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យមួយនៅបូមុន។

7 ហើយ ឥឡូវនេះ យើងមិនដែលព្យាយាមទៅកន្លែងដែលមានមជ្ឈមណ្ឌលធំៗ និងកន្លែងធំៗនោះទេ។ ប៉ុន្តែយើងព្យាយាមទៅតាមដែលព្រះអម្ចាស់នឹងនាំយើង

ទៅ ទោះបីជាតូចឬធំយ៉ាងណាក៏ដោយ ត្រឹមតែព្រះអម្ចាស់ដឹកនាំ។ ឥឡូវនេះ នៅពេលណាមួយ គាត់អាចផ្តល់ឱ្យយើងនូវការហៅទូរស័ព្ទមកប្រទេសម៉ាសេដូ នៅ ហើយយើងនឹងចាកចេញពីទីវាលគ្រប់ពេលសម្រាប់អ្វីដែលទ្រង់នឹងហៅយើង ឲ្យធ្វើ នៅគ្រប់ទីកន្លែង។

8 ហើយយើងប្រាកដជាបានរីករាយនឹងពេលវេលានៃការប្រកបជុំវិញព្រះបន្ទូល នៃព្រះជាមួយនឹងអ្នកគ្រប់គ្នាជាមនុស្សល្អ។ ខ្ញុំទុកចិត្តថា អ្នកនឹងស្មោះត្រង់ ឥឡូវនេះ ហើយមកព្រះវិហារ ហើយគោរពតាមការបង្រៀននៃព្រះគម្ពីរ តាមរយៈ បងប្រុសដ៏ក្លាហានរបស់យើងនៅទីនេះ បងប្រុសនេវីលដែលខ្ញុំសូមណែនាំយ៉ាង គោរពក្នុងនាមអ្នកបម្រើរបស់ព្រះជាម្ចាស់ ហើយបន្តទៅមុខកាន់តែស៊ីជម្រៅ ជាមួយព្រះ ហើយខ្ញុំសប្បាយចិត្តខ្លាំងណាស់សម្រាប់រឿងនោះ។

9 ហើយក្រុមជំនុំតូច ខ្ញុំសូមដាស់តឿនអ្នក ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវឱ្យ រីកចម្រើននៅក្នុងព្រះគុណនៃព្រះ រក្សាខ្លួនអ្នកឱ្យស្ថិតស្ថេរនិងសម្លឹងឆ្ពោះទៅកាន់ កាលវាគ្រប់ពេលវេលា យកបួសនៃសេចក្តីជូរចត់ចេញពីចិត្តនិងព្រលឹងរបស់អ្នក ដើម្បីឲ្យព្រះជាម្ចាស់ប្រើអ្នកគ្រប់ពេលវេលា។ ប្រសិនបើអ្នកធ្លាប់មានអារម្មណ៍ថា ចង់ធ្វើអ្វីមួយ ឬការបើកសម្តែង ឬអ្វីមួយមករកអ្នកដោយចម្លែក អ្វីមួយកំពុងយាយី ឬអ្វីមួយ ត្រូវប្រយ័ត្ន! សាកាំងមានល្អចកលនិងជំនាញតាមដែលវាអាចធ្វើបាន។ ឃើញទេ? ដាក់វាជាមួយនឹងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ហើយពិគ្រោះជាមួយគ្រូគង្វាល របស់អ្នក។ ឃើញទេ?

10 ហើយអ្នកឃើញអំណោយទានផ្សេងៗដែលកំពុងលូនចូលក្នុងព្រះវិហារ និង ប្រតិបត្តិការនៃអំណោយទានទាំងនេះ។ មុនពេលអ្នកអនុញ្ញាតឱ្យវាទៅប្រតិបត្តិ ការ និងធ្វើអ្វីៗ ជាដំបូង...មានអារម្មណ៍ថាវាសង្កត់លើចិត្តរបស់អ្នក...ឥឡូវនេះ ខ្លាំងសត្រូវពិតជាជំនាញមែន។ ឃើញទេ? ហើយនោះជាអ្វីដែលធ្វើឲ្យក្រុមជំនុំ ស្រក់ទឹកភ្នែករាល់ពេល គឺជាអំណោយទានពិតដែលដំណើរការខុស។ ឃើញ ទេ? អ្វីមួយដែលព្រះកំពុងព្យាយាមធ្វើ ហើយដំណើរការខុស វានឹងគ្រាន់តែ —វានឹងសាមញ្ញ... មិនត្រឹមតែធ្វើឲ្យអ្នកឈឺចាប់ប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែវានឹងហែក ក្រុមជំនុំទាំងមូល។ ឃើញទេ? សូមពិគ្រោះជាមួយវា យកវាទៅនិងតាមរយៈ ព្រះគម្ពីរ បន្ទាប់មកសាកល្បងវា ហើយមើលថាតើវាជាព្រះឬអត់។ គ្រាន់តែបន្ត

ការសាកល្បងវាហើយព្យាយាមមើលថាតើវាល្អឥតខ្ចោះនៅក្នុងបន្ទាត់និងត្រឹមត្រូវ ជាមួយព្រះបន្ទូលឬទេ? បន្ទាប់មកអ្នកមិនអីទេ ឃើញទេ?

11 ដរាបណាព្រះបន្ទូលបាននិយាយថាវានឹងនៅទីនេះ នឹងដំណើរការវិធី ជាក់លាក់នេះ ចូរនៅជាមួយវា។ កុំចុះចេញ ទោះអ្នកណាធ្វើបែបណា មើលទៅ ហាក់ពិតប្រាកដប៉ុណ្ណា។ ប្រសិនបើវាមិនឆ្លុះបញ្ចាំងនៅក្នុងបទគម្ពីរពីលោកុប្បត្តិ រហូតដល់វិវរណៈទេ ចូរទុកវាឱ្យនៅតែវាទៅ។ កុំឆ្លៀតឱកាសអី យើងស្ថិតនៅថ្ងៃ ចុងក្រោយដែលសាតាំងកំពុងតែបោកបញ្ឆោតតាមដែលវាអាចធ្វើបាន។

12 អត់ទោសឱ្យខ្ញុំផងប្រសិនបើខ្ញុំព្យាយាមយកដំណែងចៅហ្វាយ ខ្ញុំមិនមែន ជាចៅហ្វាយទេ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំមានអារម្មណ៍ចំពោះអ្នកដូចដែលប៉ុលបាននិយាយនៅ ទីនោះម្តងអំពីក្រុមជំនុំរបស់គាត់។ “អ្នកគឺជាគ្រូនៅក្នុងមកុដរបស់ខ្ញុំ។” ពេលខ្ញុំ ឆ្លងកាត់ទឹកដីត្រើយម្ខាង មកជួបអ្នកក្នុងស្ថានភាពដ៏រុងរឿងនោះ ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកឈរ នៅទីនោះឱ្យក្តីដូចគ្នាយនៅក្នុងមកុដរបស់ខ្ញុំ។ ឃើញទេ? ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នក នៅទីនោះ ខ្ញុំចង់នៅទីនោះ។

13 ហើយខ្ញុំចង់ចាំនៅក្នុងការនិមិត្តរបស់ខ្ញុំ នៅពេលខ្ញុំបានឃើញវត្តមានរបស់ ព្រះអម្ចាស់ ឬប្រជាជនរបស់ទ្រង់នៅក្នុងទឹកដីដ៏រុងរឿងនោះនៅទីនោះ ខ្ញុំក្រឡេក មើលជុំវិញ ខ្ញុំបានប្រាប់ពួកគេ...ហើយពួកគេបានប្រាប់ខ្ញុំថា ទ្រង់នឹងជំនុំជំរះខ្ញុំ ជាមុន ដោយសារដំណឹងល្អដែលខ្ញុំផ្សាយ។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “ដូចដែលប៉ុល បានអធិប្បាយ!”

14 ហើយមនុស្សរាប់លាននាក់បានស្រែកថា “យើងសម្រាកលើវា!” ឃើញទេ? សូមមើល។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំចង់ឱ្យវាក្លាយជាដូច្នោះ។ ហើយយើងនឹងជួបនៅទីនោះនៅ ថ្ងៃណាមួយ។

15 ហើយព្រះមិនដែលចាត់បងប្រុសនេវីលនិងខ្ញុំឱ្យធ្វើជាចៅហ្វាយទេ មិនមែន ទាល់តែសោះ។ យើងគ្រាន់តែជាបងប្អូនរបស់អ្នកប៉ុណ្ណោះ អ្នកឃើញទេ អ្នកបាន បង្ហាត់បង្រៀននៅក្នុងដំណឹងល្អ។ ដូច្នោះសូមធ្វើការទាំងអស់គ្នា។

16 ហើយពេលខ្លះប្រសិនបើ—ប្រសិនបើប្រតិបត្តិការអ្វីមួយត្រូវហៅ ឬ—ឬ និយាយអ្វីមួយអំពីវា ហៅចុះឬអ្វីមួយនៅលើលំដាប់លំដោយនោះ ហើយអ្នក ដែលទទួលបានអំណោយទាននោះបដិសេធា សូមចាំ... បដិសេធា ចាំ ថាអំណោយទាននោះមិនត្រឹមត្រូវទេ។ វាមិនមែនជាព្រះតាំងពីដំបូងឡើយ។

ព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះតែងតែប្រុងប្រៀបជានិច្ចសម្រាប់ការកែតម្រូវ ដ៏ផ្អែមផ្អែម និង បន្ទាបបន្ថយ មានឆន្ទៈ។ សូមមើល។ បើក្រោកឈរហើយនិយាយថា “ខ្ញុំនឹងធ្វើ វាតាមរបៀបណាក៏ដោយ” អ្នកដឹងពីរបៀបដែលពេលខ្លះ...សូមចាំថា វិញ្ញាណ ក្រអឺតក្រទមមិនមែនជារបស់ព្រះទេ។ ឃើញទេ? ហេតុអ្វីបានជាយកមកជំនួស នៅពេលអ្វីៗទាំងអស់ ផែនដីទាំងមូល ពោរពេញទៅដោយសិរីល្អនៃព្រះ អ្នកឃើញ ទេ អំណាចពិតរបស់ព្រះ។ ហេតុអ្វីបានជាយើងយកអ្នកជំនួស? ឥឡូវនេះយើង យឺតពេលហើយ ប៉ុន្តែ ចូរចាំថា ព្រះគម្ពីរបានចែងថា គាត់នឹងចូលមកដូចជា... ល្បិចកលច្រើនតាមដែលវាអាចធ្វើបាន ហើយបោកបញ្ឆោតអ្នកវិសតាំងបើអាច។ ឃើញទេ?

17 ហើយឥឡូវនេះ ពេលខ្លះយើងគិតថាយើងជាអ្នកវិសតាំង ហើយខ្ញុំសង្ឃឹមថា យើងមែន ប៉ុន្តែ ចូរយើងនៅក្រុងដាប៉េនីងព្រះគម្ពីរ។ ហើយបើគ្រប់យ៉ាងត្រូវនឹងបទ គម្ពីរ ហើយក្នុងលំដាប់លំដោយបទគម្ពីរ ការនាំយកសិរីល្អដល់ព្រះនិងកិត្តិយសនៃ ក្រុមជំនុំ ជាដើម បន្ទាប់មក យើងដឹងថា វាគឺជារបស់ព្រះ ពីព្រោះព្រះគម្ពីរបាន គាំទ្រវា។ ប៉ុន្តែគ្រាន់តែទ្រើស្តីរបស់យើងមិនគាំទ្រវាទេ វានឹងមិនធ្វើអ្វីល្អទេ វានឹង ធ្លាក់ចុះ។

18 ដូច្នេះបើមានអ្វីមកប៉ះពាល់យើង ទោះបីជាវាហាក់ដូចជាពិតយ៉ាងណា បើ មិនត្រឹមត្រូវ មិនមែនជាគម្ពីរទេ ចូរកម្ចាត់វាឥឡូវនេះ ព្រោះនៅទីនោះ—មានអ្នក ពិតប្រាកដកំពុងរង់ចាំ អ្នកឃើញទេ។

19 ដូច្នេះ សូមអធិស្ឋានឥឡូវនេះ។ ហើយជានិច្ចកាល និងអ្វីក៏ដោយដែលអ្នកធ្វើ ចូរអធិស្ឋានសម្រាប់ខ្ញុំ។ អធិស្ឋានសម្រាប់ខ្ញុំ ព្រោះឥឡូវនេះយើងកំពុងធ្វើបេសស កកម្មជាលើកចុងក្រោយ តាមគំនិតរបស់ខ្ញុំ។ ឥឡូវនេះយើងទៅ...

20 ហើយសូមចាំថា រឿងដ៏អស្ចារ្យកំពុងកើតឡើង វាមិនត្រូវបានគេស្គាល់ ក្នុងចំណោមពិភពលោក។ ព្រះយេស៊ូវបានយាងមក រស់នៅ សោយទិវង្គត និង លះបង់ ហើយបានត្រឡប់ទៅក្នុងសិរីល្អវិញ ហើយមនុស្សរាប់លាននាក់មិនដែល ដឹងអ្វីសោះអំពីវា។ ឃើញទេ? វាមិនមែនជាផ្កា អស្ចារ្យ ធំ វាជា “ទ្រង់យាងមក ឯទ្រង់វិញ” ឃើញទេ? ហើយ...អ្នកណាដែលមានត្រចៀក ចូរឲ្យអ្នកនោះស្តាប់ សេចក្តីដែលព្រះវិញ្ញាណមានបន្ទូលទៅកាន់ពួកជំនុំទាំងឡាយចុះ។” មិនទៅ ខាងក្រៅ “ទៅព្រះវិហារ” វាគឺជាក្រុមជំនុំដែលទទួលបានការអង្រួនហោរនោះ។

21 ខ្ញុំធ្លាប់គិតខុសពីរឿងនោះ រហូតដល់ថ្ងៃមួយ ទ្រង់មានបន្ទូលមកកាន់ខ្ញុំ ឱ្យខ្ញុំ ត្រឡប់ទៅក្នុងព្រះបន្ទូល ហើយគិតអំពីរបៀបដែលហោរាទាំងអស់បាននិយាយ នៅពេលដែលយ៉ូហានបានមក បាននិយាយថា “កន្លែងខ្ពស់នឹងត្រូវធ្វើឲ្យទាប ហើយកន្លែងទាបក៏ធ្វើឲ្យខ្ពស់ដែរ។” ហើយតើព្រះចេស្ដារបស់ព្រះនឹងដំណើរការ យ៉ាងណា! ហើយ—នេះ... “ភ្នំទាំងអស់នឹងលោតដូចចៀមតូចៗ ហើយស្លឹកឈើ នឹងទះដៃ។” មែនហើយ ដែលមើលទៅហាក់ដូចជា អ្វីមួយពិតជានឹងកើតឡើង។ ឃើញទេ? ហើយនៅពេលដែលវាកើតឡើង តើមានអ្វីកើតឡើង? មិត្តម្នាក់ចេញពី ទីរហោស្ថាន ប្រហែលជាពុកចង្កាដុះពេញខ្លួន ហើយស្បែកចៀមចាស់មួយជុំវិញ គាត់។ នៅទីរហោស្ថានមិនមានភាពងាយស្រួលទេ។ គាត់បាននៅទីនោះតាំងពី គាត់អាយុប្រាំបួនឆ្នាំ ហើយគាត់មានអាយុសាមសិបឆ្នាំហើយ។ ចូរដើរចេញ ពីទីរហោស្ថាន ដើរចេញមក ប្រកាសអំពីការប្រែចិត្ត ឈរក្នុងភក់លុតជង្គង់ ប្រហែលជានៅលើច្រាំងទន្លេយ៉ែដាន់។ ហើយនោះហើយជាពេលដែលកន្លែងខ្ពស់ ត្រូវបានបន្ទាប ហើយកន្លែងទាបបានឡើងខ្ពស់។ ឃើញទេ? វាជា...

22 អ្នកត្រូវតែមានការយល់ដឹងខាងវិញ្ញាណ។ សូមចាំថា ព្រះមិនដែលធ្វើនិង មិនដែលសព្វព្រះហឫទ័យឡើយ នៅលើផែនដីនេះ រស់នៅក្នុងភាពអស្ចារ្យ។ ទ្រង់ប្រឆាំងនឹងវា។ ទ្រង់នឹងមិនដែល...សារដ៏អស្ចារ្យនឹងមិនដែលមក “ធ្វើឱ្យ ជំអស្ចារ្យដូច្នោះហើយដូច្នោះ និងដូច្នោះហើយ...” វាមិនធ្វើបែបនោះទេ។ អ្នកបម្រើ របស់ទ្រង់មិនធ្វើការបែបនេះទេ។ ភាពអស្ចារ្យ និងសិរីរុងរឿងរបស់ទ្រង់គឺនៅ ខាងលើ។

23 ម្សិលមិញ ឬពីរថ្ងៃមុន ចេញទៅរដ្ឋកេនតាក់ឡើងនៅរដ្ឋ កេនតាក់ជាមួយ មិត្តល្អរបស់ខ្ញុំ គឺបងប្រុសប៊ែងរូដ មានប៉ូលីសស្រីម្នាក់ឈរនៅទីនោះ ហើយគាត់ និយាយថា “ក្មេងប្រុស អើយ យើងបន្ថយល្បឿន” បាននិយាយថា “នាងកាច ណាស់។”

24 ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “បាទ យល់ព្រម។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “នៅពេល ដែលជាតិសាសន៍មួយទៅដល់កន្លែងមួយដែលមានមនុស្សរាប់លាននាក់មានការ ងារធ្វើ ហើយពួកគេត្រូវតែយកស្រ្តី បង្កើតប៉ូលីស ហើយបញ្ជូនពួកគេទៅទីនោះ និងអ្នកជិះកង់និងអ្វីៗដូចនោះ វាជាស្នាមប្រឡាក់ដ៏ធំមួយលើជាតិសាសន៍ យើង។” នាងមានការងារច្រើនដូចជា—ដូចជាទន្សាយបានចូលក្នុងប្រេងរំអិល។

ឃើញទេ? វាគ្រាន់តែ—វាគ្រាន់តែ—គ្រាន់តែមិនមែនជាកន្លែងរបស់នាង។ ហើយខ្ញុំ
បាននិយាយថា “ធ្លាប់ខ្ញុំខ្លាំងណាស់ តែឥឡូវខ្ញុំចាប់ផ្តើមនឹកឃើញ ហេតុអ្វី
កុំឆ្ងល់អី នេះគឺជា—នេះមិនមែនជានគររបស់យើងទេ យើងមិនមែនជារបស់
លោកីយ៍នេះទេ។” ពួកគេមាន... អ្នក...

25 ហេតុអ្វីបានជាស្ត្រី (ស្ត្រីរបស់យើង) មិនស្លៀកសំលៀកបំពាក់របស់ពួកគេ
—សក់ខ្លី ការតុបតែងមុខ និងរ៉ុកវិលវល់ និងអ្វីៗទាំងអស់នេះ? ហេតុអ្វីបានជា
មនុស្សទៅព្រះវិហារធម្មតានិងធ្វើអ្វីៗ សូមគិត “ត្រូវហើយ។” ហេតុអ្វី? វា... ពួកគេ
—ពួកគេជាជនជាតិអាមេរិក ពួកគេជាជនជាតិអាមេរិក មានស្មារតីអាមេរិក។ យើង
មិនមែនជាជនជាតិអាមេរិកទេ យើងជាគ្រីស្ទាន។ ពួកយើងរស់នៅ... វិញ្ញាណរបស់
យើងគឺនៅក្នុងអាណាចក្រមួយផ្សេងទៀត។ ប្រសិនបើវិញ្ញាណរបស់យើងជារបស់
ផងនគរនេះ នោះយើងនឹងថ្វាយបង្គំដោយរបស់ទាំងនេះ បន្ទាប់មក យើងនឹង
ថ្វាយបង្គំចម្រៀងអសុធាៈទាំងអស់នេះ ហើយថ្វាយបង្គំបទចម្រៀងរ៉ុកនិងវិលវល់
ទាំងអស់នេះ។ “ទ្រព្យសម្បត្តិរបស់អ្នកនៅទីណា ចិត្តអ្នកនៅទីនោះ។” ហើយ
ទ្រព្យសម្បត្តិរបស់យើងគឺនៅខាងលើ។ ដូច្នេះ យើងនឹងទោនគរមួយ។

26 នេះមិនមែនជាផ្ទះរបស់យើងទេ យើងគ្រាន់តែមកស្នាក់នៅទីនេះដើម្បីនាំ
ពលរដ្ឋផ្សេងទៀតចេញពីភាពងងឹត។ ហើយចូលទៅក្នុងទីក្រុងមួយ ហើយ
ប្រហែលជាខ្ញុំធ្វើយុទ្ធនាការទូទាំងទីក្រុង គ្រាន់តែភ្ជួរវាស់មួយសប្តាហ៍ ឬដប់ថ្ងៃ
ប៉ុណ្ណោះ សម្រាប់ព្រលឹងដ៏មានតម្លៃមួយនៅទីនោះ មួយ អង្គុយនៅទីនោះ។

27 អ្នកអាចនិយាយថា “កិច្ចប្រជុំនោះបានជោគជ័យយ៉ាងត្រចះត្រចង់ ប្រាំ
ពាន់នាក់បានមកដល់អាសនៈ” ប្រហែលជាមិនមាននរណាម្នាក់បានសង្គ្រោះទេ
មិនមែនម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេទេ។ ឃើញទេ? ហើយប្រហែលជាមាន... អ្នក
ប្រហែលជាគិតថានៅទីនោះ: “មានតែមនុស្សពីរនាក់មកដល់អាសនៈ” ប៉ុន្តែមួយ
ក្នុងចំណោមពួកគេអាចជាគ្រឿងអលង្ការពិត។ យើងគ្រាន់តែឃើញនៅក្នុងព្រែក។
ព្រះទ្រង់រើសយកត្រី ទ្រង់ជ្រាបថា មួយណាជាត្រីនិងមួយណាមិនមែន។

28 ដូច្នេះ មើល យើងគ្រាន់តែអធិប្បាយប៉ុណ្ណោះ។ ហើយត្រូវចាំថា អ្នកកំពុង
ធ្វើដូចគ្នានៅក្នុងរាងខ្មោចនេះ។ ប៉ុន្តែសូមចងចាំរឿងនេះជានិច្ច “ចៀមរបស់ខ្ញុំ
ស្គាល់សំឡេងរបស់ខ្ញុំ។” ហើយសំឡេងនៃព្រះគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។

29 ខ្ញុំគិតពីថ្ងៃមុនថា តើមនុស្សទាំងនេះនិយាយថាមិនដែលមានយ៉ាងណា... និកាយជាក់លាក់នៃក្រុមជំនុំនិយាយថា “ការព្យាបាលដ៏ទេវភាពមិនត្រឹមត្រូវទេ។ គ្មាននរណាម្នាក់ត្រូវបានផ្តល់ឱ្យនូវអំណោយទាននៃការព្យាបាលដ៏ទេវភាពទេ លើកតែប៉ុលប្រសាវីកទាំងដប់ពីរនាក់នៅក្នុងបន្ទប់ខាងលើ។ ពួកគេត្រូវបានផ្តល់អំណោយទាននៃការព្យាបាលដ៏ទេវភាព ហើយនោះជាអ្វីទាំងអស់។ នោះបានដោះស្រាយវា។”

30 ប៉ុន្តែ អ្នកឃើញទេ តាមរយៈតារាងដ៏អស្ចារ្យនេះ ដែលបងប្រុស វីលី នៅទីនេះ បានប្រឹងប្រែងយ៉ាងខ្លាំងសម្រាប់ពួកយើង ខ្សែតូចៗនោះបានឆ្លងកាត់ក្រុមជំនុំទាំងអស់។ ខ្ញុំឆ្ងល់ថា តើនិកាយដូចគ្នានេះនិយាយអ្វីខ្លះអំពីប្រវត្តិសាស្ត្រនៃព្រះវិហារ អំពីអ្វីរៀនអំពីអ្នកបរិសុទ្ធម៉ាត់ទីនេះ? ហើយទុក្ខបុគ្គលទាំងនោះចុះតាមសម័យកាលរាប់រយឆ្នាំក្រោយមរណភាពរបស់សាវីក និយាយភាសាដទៃ ហើយបានប្រោសអ្នកជំងឺ ហើយប្រោសមនុស្សស្លាប់ ហើយធ្វើការអស្ចារ្យ គឺក្រុមជំនុំទាំងមូល។ ឆ្ងល់ថាចុះពួកគេវិញយ៉ាងម៉េច បើមានតែសាវីក?

31 ឃើញថាវាចង្អៀតប៉ុណ្ណា? ពួកគេមិនមានការយល់ដឹងខាងវិញ្ញាណទេ ហ្នឹងហើយ។ ឃើញទេ “គេខ្វាក់! គេស្លាប់ក្នុងអំពើបាបនិងការរំលង!” អំពើបាបមានន័យថា “ការមិនជឿ។” អ្វីក៏ដោយដែលមិនជឿគឺជាអំពើបាប។ ប្រសិនបើមិត្តម្នាក់ទទួលបាន—នាមដែលរឹង (នៃឌីឌី ពីរដងអិល ភីអេចឌី អិលអិល ឌី។) ហើយនិយាយថា “គ្មានការព្យាបាលដ៏ទេវភាព ឬពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទេ” បុរសនោះបានស្លាប់នៅក្នុងអំពើបាប។ គាត់ប្រហែលជាអាចពន្យល់ពីអាថ៌កំបាំងគ្រប់ប្រភេទនៅក្នុងព្រះគម្ពីរ ប៉ុន្តែជីវិតរបស់គាត់ (ទីបន្ទាល់របស់គាត់) បង្ហាញថាគាត់បានស្លាប់ហើយ។ គាត់បានស្លាប់ក្នុងអំពើបាប និងអំពើរំលងព្រោះគាត់ជាមនុស្សមានបាប។

32 អំពើបាបគឺជាការមិនជឿ។ នរណាម្នាក់គួរតែ... បាប វាមិនប្រព្រឹត្តអំពើជិតក្បត់ និងជក់បារី និងរាំលេងទេ—និងបន្តដូចនោះ។ នោះមិនមែនជាអំពើបាបទេ នោះជាលក្ខណៈនៃការមិនជឿ។ ប៉ុន្តែ—អ្នកជឿ... មិនថាមនុស្សប្រុសនោះមិនជីកស្រា មិនជក់បារី មិនធ្វើរឿងទាំងនេះ មិនដែលនិយាយពាក្យអាក្រក់ណាតែងតែគោរពបញ្ញត្តិទាំងដប់ប្រការ គាត់នៅតែជាមនុស្សមានបាបដ៏ខ្មៅ ឃើញទេ គាត់មានឋានៈដូចគេដែរ។ ប្រសិនបើគាត់បដិសេធអ្វីមួយនៃអំណាចនៃព្រះ នោះ

គាត់ជាមនុស្សមានបាប! ពាក្យថា**បាប**គឺ “ការមិនជឿ។” ឥឡូវនេះ អ្នកគ្រាន់តែរក ឃើញថា តើវាត្រូវឬអត់។ អ្នកដែលមិនជឿលើព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់ គាត់ គឺជាមនុស្សមានបាប ហើយមិនអាចចូលទៅក្នុងព្រះរាជាណាចក្រនៃស្ថានសួគ៌ បានទេ។

33 ឥឡូវនេះ អូ ខ្ញុំគិតថាព្រឹកនេះយកវាមកដាក់លើខ្លួនខ្ញុំតាមព្រះហឫទ័យរបស់ ព្រះអម្ចាស់ តាមរយៈបញ្ញត្តិនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ឲ្យចុះមកឯរោងខ្មោចសច ម្តងទៀត ហើយប្រហែលជាទុកអ្នករាល់គ្នាពីរបីម៉ោង។ ប៉ុន្តែខ្ញុំចង់បញ្ចប់ សៀវភៅវិវរណៈជំពូកទី៤ មុនពេលខ្ញុំទៅ។ ហើយឥឡូវនេះខ្ញុំសង្ឃឹមថាវាមិនគួរ ឱ្យធុញទ្រាន់សម្រាប់អ្នក ខ្ញុំសង្ឃឹមថាវា—វាជាសិរីល្អសម្រាប់អ្នក។ ខ្ញុំសង្ឃឹមថា វា ជាអ្វីដែលនឹងធ្វើឱ្យអ្នកល្អ និងជួយអ្នកនៅថ្ងៃខាងមុខ។

34 ហើយឥឡូវនេះប្រហែលជា...ខ្ញុំបានប្រាប់ប៊ីលីឱ្យចុះមកទីនេះនៅព្រឹក នេះ ហើយឱ្យចេញប័ណ្ណអធិស្ឋាន ប្រសិនបើមានមនុស្សប្លែកមុខណាមួយ នៅក្នុងចំណោមយើង ដោយសារតែយើងនឹងត្រូវចាកចេញ ហើយ...ឥឡូវនេះ ហើយខ្ញុំមិនដឹងថាពេលណាយើងនឹងត្រលប់មកវិញទេ។ ព្រះទ្រង់ជ្រាបរឿងនោះ។ ហើយខ្ញុំចង់...គិតថាប្រហែលជាកិច្ចប្រជុំចុងក្រោយប្រសិនបើ... ហើយនៅពេល ដែលគាត់បានហៅខ្ញុំឡើង—ប្រហែលម៉ោងប្រាំបួនហើយនិយាយថា “ប៉ា មាន មនុស្សខ្លះនៅទីនោះត្រូវការការអធិស្ឋាន។ ខ្ញុំបានសួរពួកគេ ប៉ុន្តែ” បាននិយាយថា “គឺជាមនុស្ស—គឺជាអ្នកដែលមកព្រះវិហារគ្រប់ពេលប្លា”

35 ខ្ញុំបាននិយាយថា “អញ្ចឹង សូមកុំទាន់ឲ្យកាតអធិស្ឋានណាមួយ ឡើយ ឃើញ ទេ?” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ព្រោះមនុស្ស... ប្រសិនបើយើងអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកជំងឺ នៅព្រឹកនេះ យើងនឹងហៅមនុស្សឡើងមកអធិស្ឋានសម្រាប់ពួកគេ។” ប៉ុន្តែខ្ញុំបាន និយាយថា “ប្រសិនបើវា—គឺជាអ្នកដែលមកឯរោងខ្មោចដែលយើងស្គាល់... មិនចាំបាច់ទេ ខ្ញុំចង់បានមនុស្សប្លែកមុខ។”

36 ហើយគាត់បាននិយាយថា គាត់ចេញមកទីនោះប៉ុន្មាននាទីមុនពេលដែល គាត់បានជួបខ្ញុំឈរនៅទីនោះ បាននិយាយថា “មែនហើយ ខ្ញុំបានចែកកាត អធិស្ឋានមួយចំនួន។” បាននិយាយថា “គ្រាន់តែប៉ុន្មានសន្លឹកនៅទីនោះ ខ្ញុំបានឲ្យ កាតអធិស្ឋាន។” បាននិយាយថា “អ្នកអាចធ្វើអ្វីដែលអ្នកចង់ធ្វើ។”

37 ខ្ញុំបាននិយាយថា “មែនហើយ យើងនឹងឃើញពីរបៀបដែលសារទាក់ទងគ្នា មើលកន្លែងដែលយើងនៅ ហើយបន្ទាប់មកយើងនឹងទៅ។ ខ្ញុំ...”

38 គាត់បាននិយាយថា “មែនហើយ មនុស្សជាច្រើនចង់បានកាតអធិស្ឋាន ប៉ុន្តែ” បាននិយាយថា “ពួកគេគឺជាមនុស្សដែលនៅទីនោះនៅក្នុងព្រះវិហារ។” ឃើញទេ?

39 យើងដឹងថាព្រះជាព្រះ។ ហើយ ខ្ញុំអើយ គ្រាន់តែជារឿងដែលទ្រង់ធ្វើប៉ុណ្ណោះ! ហេតុអ្វី គឺ—ទូរសព្ទធ្លាទីគ្រប់ពេលវេលា ពីមនុស្សផ្សេងៗ ពេលខ្លះរឿងតូចតាច និង របៀបដែលព្រះឆ្លើយតបការអធិស្ឋាន!

40 ខ្ញុំឆ្ងល់ថាតើស្ត្រីតូចនោះឬប្តីរបស់នាងនៅទីនេះមកពី ញូវអាល់បាននី គេនាំ កូនតូចដែលមានជំងឺរលាកសួតនៅយប់មិញ មកដល់ផ្ទះខ្ញុំ ម៉ោង១២ ឬម៉ោង មួយ? នៅទីនោះ មិនអីទេឬ។ តើទារកយ៉ាងម៉េចដែរ? [បងប្រុសម្នាក់និយាយថា “មិនអីទេ។”—អដ។] ល្អ ល្អ មិនអីទេ។

41 គ្រាន់តែឱ្យខ្ញុំបង្ហាញអ្នក មើលថា វាជាអ្វីដែលអ្នកនឹងមិនដឹង វាមិនបន្ត នៅពេលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមានបន្ទូល។ ប្រៀប រូបសម្បែងមានតម្លៃ របស់យើង ប្រៀប ខ្ញុំបានលឺគាត់និយាយ “អាម៉ែន” មួយរយៈមុន ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនអាច ដឹងថាគាត់នៅទីណាទេ។ តើគាត់នៅឯណា? តើគាត់នៅទីនេះទេ? នៅទីនេះ បង ប្រុសប្រៀប សុតមែន។ ហើយដើម្បីបង្ហាញពីរបៀបដែលវាសាមញ្ញ...គាត់មាន មិត្តភក្តិមួយចំនួនមកដល់ ដែលជាបងប្រុស រ៉េច អ៊ីវ៉ាន តាមខ្ញុំស្មាន ខ្ញុំមិនដឹង ទេ។ ពួកគេមានឈុតខ្លីៗនៅទីនោះ ពួកគេបានចាក់សោទូរ ហើយ ប្រៀបបានបា ត់សោ។ ហើយបានរកគ្រប់ទីកន្លែង ហើយរកមិនឃើញនៅកន្លែងណាឡើយ។ ហើយបងប្រុសរ៉េចបានមកភ្លាមៗ។ ដល់ថ្ងៃដែលគាត់ត្រូវមកដល់ហើយរបស់រក រកមិនឃើញកូនសោនៅកន្លែងណាទេ ទើបគាត់ទូរស័ព្ទទៅផ្ទះ បាននិយាយថា “បងប្រុសប្រាណហាំ តើកូនសោនៅឯណា? តើយើងនឹងរកពួកគេនៅឯណា?”

42 ឥឡូវនេះ វាអាចនឹងធ្វើអោយអ្នកមួយចំនួនមានការងឿងឆ្ងល់ចំពោះបុរស ម្នាក់ដែលសួរសំណួររបែបនេះ។ តែចាំបន្តិចសិន ចាំថាកូនប្រុសដេស៊ីដើររកមេលា មែនទេ? “ដូច្នេះប្រសិនបើខ្ញុំមានអំណោយទានក្នុងដៃ ខ្ញុំនឹងយកវាមកបង្ហាញ... សូមឱ្យទៅហោរា ហើយប្រហែលជាគាត់នឹងប្រាប់យើងពីកន្លែងដែលសត្វលា ទាំងនោះនៅ។” ចងចាំទេ?

43 ហើយកាលដែលគាត់កំពុងដើរតាមផ្លូវ ពួកគាត់បានជួបហោរា។ គាត់បាននិយាយថា “អ្នកកំពុងស្វែងរកពួកសត្វលាប។” បាននិយាយថា “នៅទីនោះ អ្នកត្រលប់ទៅផ្ទះវិញ” បាននិយាយថា “ពួកគេបានត្រឡប់មកវិញរួចហើយ។” តើវាត្រូវទេ?

44 ខ្ញុំបានអធិស្ឋាន។ ប្រៀបបានដើរទៅយកកូនសោ។ នោះហើយជាវា។ ឃើញទេ?

45 បងប្រុស អេដ ដូលតុន តើអ្នកនៅឯណា? តើ អេដ ដូលតុននៅឯណា? ខ្ញុំដឹងថាគាត់នៅទីនេះ ខ្ញុំបានឃើញគាត់មួយសន្ទុះមុន។ អូ នៅខាងក្រោយ...នៅទីនោះគឺគាត់។ គាត់បានលឺខ្ញុំតាមរយៈ អ៊ិនធឺឌឺមប្រព័ន្ធអាសយដ្ឋានសាធារណៈ។ យប់មួយទៀតមានទូរស័ព្ទខលចូល ហើយបងប្រុសអេដមានបញ្ហាធ្ងន់ធ្ងរ។ ខ្ញុំចង់ជួយគាត់។ “អត់ទេ” បាននិយាយថា “ខ្ញុំគ្រាន់តែចង់ឱ្យអ្នកសូមព្រះ។” ខ្ញុំបានសុំព្រះអម្ចាស់ឱ្យជួយគាត់។ ហើយថ្ងៃបន្ទាប់ប្រពន្ធរបស់គាត់បានទូរស័ព្ទមក មានអ្នកមកជួយសង្គ្រោះ។ ត្រូវហើយ។ ត្រូវទេបងប្រុសអេដ?

46 សូមមើល ទ្រង់ជាព្រះ។ នោះហើយជាអ្វីទាំងអស់ ទ្រង់ជាព្រះ។ សូមមើលទ្រង់...វាគ្រាន់តែគ្រប់ពេលជានិច្ចពីកន្លែងមួយទៅកន្លែងមួយ កន្លែងមួយទៅកន្លែងមួយទៀត។ មិនថាមានបញ្ហាអ្វីទេ ទ្រង់ជាព្រះ។ យើងមិនដើរអ្នកពីរឿងទាំងនោះ យើងមិនគួរធ្វើទេ។ កុំឱ្យដៃស្តាំឬដៃឆ្វេងដឹងថាដៃស្តាំកំពុងធ្វើអ្វី។ យើងនិយាយវាក្នុងចំណោមខ្លួនយើង ប៉ុន្តែយើងមិនបំផ្ទុះរឿងនោះចេញពីកន្លែងណាមួយទេ។ ព្រោះវាជាមោទនភាពខ្លួនឯង ដូចជា “ព្រះអាចធ្វើវាសម្រាប់មនុស្សម្នាក់ប៉ុណ្ណោះ។” ទ្រង់នឹងធ្វើវាសម្រាប់នរណាម្នាក់—ដែលនឹងជឿទ្រង់។ វាជាជំនឿ! អ្វីក៏ដោយ—អ្វីក៏ដោយដែលអ្នកចង់ធ្វើ ទោះជាគំនិតរបស់អ្នកមានក៏ដោយ ចូរយកវាទៅថ្វាយព្រះ។ ទ្រង់—ទ្រង់—ទ្រង់—ទ្រង់ផ្តល់អ្វីៗទាំងអស់។ ត្រូវទេ? ដូច្នេះ ទ្រង់ឆ្លើយតបនឹងការអធិស្ឋាន។ ទ្រង់ជា...ព្រះជាបិតាដែលឆ្លើយតបនឹងការអធិស្ឋាន។

47 ឥឡូវនេះ ដូច្នេះនៅក្នុង...ខ្ញុំគិតថា បិទការប្រជុំចុងក្រោយនេះ ហើយដូចជាយើង...ដូចដែលយើងកំពុងធ្វើ ពួកយើងនឹង—យើងប្រហែលជាមានការប្រកបខ្លះនៅពេលប្រជុំចុងក្រោយ ប្រសិនបើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះទ័យ ហើយប្រហែលជាក្នុងអំឡុងពេលនៃកិច្ចប្រជុំ។ យើងគ្រាន់តែមិនដឹងថា ទ្រង់នឹងធ្វើអ្វីនោះទេ។ ខ្ញុំ

ចូលចិត្តវាតាមរបៀបនោះ។ កុំកំណត់អ្វីដែលមិនប្រាកដនោះឡើយ សូមឲ្យទ្រង់ធ្វើតាមដែលទ្រង់ចង់ធ្វើ។

48 ឥឡូវនេះ សូមចូលទៅជំពូកទី៤ នៃសៀវភៅវិវរណៈ ហើយកំណត់នាឡិកា។

49 ប្រងប្រុសម្នាក់និយាយទៅកាន់បងប្រុសប្រាណាហាំ—អដ។ បាទ។ បាទបងប្រុស។ ប្រងប្រុសនិយាយបន្ត។ កន្លែងទេនៅលើកាសែត។ ប្រាកដណាស់ខ្ញុំជឿ។ ពិតជាជឿ។

50 នៅទីនេះ បងប្រុស វ៉ែលច អ៊ីវ៉ាន ខ្ញុំគិតថាជាគាត់ដែលអង្គុយនៅទីនោះ។ អោយខ្ញុំ...ខណៈពេលដែលយើងកំពុងដាក់ទៅវិវរណៈ៤។

51 នេះមិនយូរប៉ុន្មានអ្នកទាំងអស់គ្នាបានឮនិងអាននៅក្នុងឯកសារអំពីក្រុមនេះនៅល្វីស៊ីលដែលលូចចេញនូវទាំងនេះ នាំពួកគេទៅរដ្ឋកេនតាក់ស៊ីនៅកន្លែងណាមួយ លឿនមែនទែន។ ហើយនៅក្នុងរដ្ឋកេនតាក់ស៊ីអ្នកមិនចាំបាច់មានឈ្មោះទេ ពួកគេនឹងធ្វើឱ្យអ្នកមួយនៅក្នុងរដ្ឋកេនតាក់ស៊ី។ ដូច្នេះអ្នកគ្រាន់តែ...រឿងតែមួយគត់ដែលអ្នកត្រូវធ្វើដើម្បីយកវាទៅទីនោះហើយលក់វា។ ដូច្នេះគេនឹងយកវាចេញទាំងនេះរត់ចូលហើយលាបពណ៌វាម្តងទៀត ហើយយកវាចេញទាំងនោះចេញមកលក់វិញ។ អ្វីដែលអ្នកត្រូវមានគឺលេខប្តូករបស់អ្នកហើយពួកគេ—ពួកគេនឹងធ្វើឈ្មោះឱ្យអ្នក។ ដូច្នេះគេយកឡានចេញពីផ្លូវហើយបើករត់ចូលហាងមួយកន្លែង វាផ្លាស់ប្តូររឿងទាំងអស់ ឃើញទេ ហើយ—ហើយលាបពណ៌ និងអ្វីៗគ្រប់យ៉ាង យកវាចេញហើយលក់វា។ មានវ៉ាកែតរបស់វា ហើយជាពិសេសនៅទូទាំងសហរដ្ឋអាមេរិក និង—វាអស្ចារ្យណាស់នៅក្នុងរដ្ឋកេនតាក់ស៊ី។ ខ្ញុំបានអានអត្ថបទមួយនៅក្នុងកាសែតនេះមិនយូរប៉ុន្មានអំពីវា។

52 មែនហើយ បងប្រុស អ៊ីវ៉ាន ដ៏មានតម្លៃ ចិត្តល្អ និងក្រុមគ្រួសាររបស់គាត់ដែលបើកឡានពីម៉ាកុនរដ្ឋហ្សកហ្ស៊ី។ មកទីនេះរៀងរាល់ថ្ងៃអាទិត្យ ដើម្បីស្តាប់ដំណឹងល្អ។ អូ ស្មោះត្រង់យ៉ាងណា ហើយជាមិត្តពិត! បន្ទាប់មកគាត់ទៅហាងកាហ្វេ មើលឡឺដែលជាកន្លែងដែល...

53 ខ្ញុំមិនផ្តោតលើមីលឡឺទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំពិតជាគិតថាពួកគេមានអាហារល្អបំផុតនៅក្នុងរដ្ឋ កេនតាក់ស៊ី ល្វីស៊ីល កេនតាក់ស៊ី ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ។ ដរាបណា... ខ្ញុំមិនមានន័យថាអ្នកផ្ទះឯកជនដែលខ្ញុំបានញ៉ាំនៅទីនោះទេ ឥឡូវនេះខ្ញុំ

មានន័យថាសម្រាប់ (អ្នកដឹងទេ) នៅខាងក្រៅ។ ហើយខ្ញុំក៏ញ៉ាំនៅទីនោះដែរ។ ខ្ញុំ
អាចចិញ្ចឹមគ្រួសារខ្ញុំនៅទីនោះឆ្ងរថ្លៃជាងខ្ញុំអាចចិញ្ចឹមពួកគេនៅផ្ទះ។ ត្រូវហើយ។

54 ដូច្នោះខ្ញុំចូលទៅទីនោះ ហើយបងអ៊ីវ៉ាន់ក៏ចូល ហើយគេឲ្យគាត់ញ៉ាំអ្វីមួយ
ហើយចតឡាននៅទីនោះ។ នៅពេលដែលគាត់ចេញមកក្រៅ (ជាមួយនឹង
សម្លៀកបំពាក់ទាំងអស់របស់គាត់) និងក្រុមគ្រួសារនិងពួកគេទាំងអស់គ្នា គាត់មិន
មានឡានឬអ្វីទាំងអស់។ វាបានបាត់អស់ហើយ។ អញ្ចឹង មិត្តដ៏កំសត់ បងប្រុស
អ៊ីវ៉ាន់គឺជាមនុស្សដូចយើងទាំងអស់គ្នា។ គាត់មានមុខជំនួញតិចតួចនៅទីនោះ
គាត់ធ្វើការលើថយន្ត ទិញកម្ទេចកម្ទីនិងជួសជុលវា។ គាត់ជាបុរសក្រីក្រ ហើយ
ចំណាយប្រាក់របស់គាត់មកទីនេះ ពីព្រោះគាត់ជឿលើដំណឹងល្អប្រភេទនេះ។ ខ្ញុំ
អធិស្ឋានសូមព្រះនឹងចាត់អ្នកនាំសារម្នាក់ចុះទៅទីនោះ ដើម្បីជួយពួកគេចុះក្នុង
ប្រទេសនោះ។

55 ឥឡូវនេះ បងប្រុសអ៊ីវ៉ាន់ចេញមក ដូច្នោះគាត់មិនដឹងថាត្រូវធ្វើអ្វីទេ។ គាត់
បានជូនដំណឹងទៅប៉ូលីស ហើយរកមិនឃើញ។ ដូច្នោះ គាត់មកដល់ផ្ទះ គាត់
និងបងប្រុសហ្វ្រែដនិងពួកគេ យើងបានអង្គុយក្នុងបន្ទប់ ហើយនិយាយគ្នាអំពីរឿង
នោះ។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ...” នោះហើយជារបៀបដែលយើងធ្វើ យើង
បានអង្គុយនៅក្នុងបន្ទប់ ស្វែងរកអ្វីដែលកើតឡើង ហើយបន្ទាប់មកយើងទៅកាន់
ព្រះ។ ដូច្នោះ ពេលយើងទូលសូមព្រះអម្ចាស់ “ដើម្បីបង្វែរបុរសដែលមានថយន្ត
នោះ សូមបង្វែរគាត់ទៅវិញ ហើយបញ្ជូនគាត់ទៅកន្លែងណាក៏ដោយ។”

56 ជាធម្មតាពួកគេរត់ពួកគេនៅជុំវិញ បូលលីង គ្រីនប្លុកនៃឯណាមួយ យក
ពួកគេចេញពីកន្លែងក្តៅនៅទីនេះ អ្នកឃើញទេ ដូច្នោះពួកគេអាចធ្វើបាន...
រហូតដល់គេលាបពណ៌និងជួសជុលឡើងវិញ។ នេះគឺជាថយន្តដ៏ស្រស់ស្អាត ខ្ញុំ
គិតថាស្ថានីយ៍រទេះភ្លើង។ តើត្រូវទេ បងប្រុស អ៊ីវ៉ាន់? វាគឺជា—រទេះរុញស្ថានីយ៍។

57 ដូច្នោះ ហើយអ្វីដែលបានកើតឡើង យើងបានចុះទៅអធិស្ឋាន។ ហើយ
—ព្រះអម្ចាស់បានធ្វើជាសាក្សីដល់យើង វាមិនអីទេ អ្វីៗក៏ល្អដែរ។ ដូច្នោះ ពេលនោះ
ព្រះចេស្ដារបស់ព្រះអម្ចាស់បានចូលមកជាមួយយើង។ បងប្រុសអ៊ីវ៉ាន់ចេញទៅ
ក្រៅ ហើយចាប់ផ្តើម នាំចេញទៅតាមផ្លូវជាក់លាក់មួយ។

58 គាត់ត្រលប់មកទីនេះនៅជេហ្វីសានីល។ ថយន្តនេះត្រូវបានលួចនៅល្វី
សវីល នៅទីនេះជាក់ឡានរបស់គាត់ចតនៅទីនោះ ដោយគ្រាន់តែចាក់សាំង

គ្រប់គ្រាន់ដើម្បីយកវា... អូ ចេញពីវា ដើម្បីយកវាទៅជិតបូលលឹងគ្រីនហើយ
ត្រលប់មកវិញ។ គេចុះពីឡាន ឈប់ឡាន ទុកកូនសោក្នុងនោះ ទើបដើរចេញ
ទៅទុកនៅទីនោះ នៅទីនេះក្នុងជេហ្វីសុនវីលជាកន្លែងដែលគាត់អាចរកឃើញវា
មិនមែនល្វីសស្វីលនៅទីនេះនៅទេស។ បាននាំវាត្រឡប់មកវិញ។

59 អ្នកដឹងទេ ព្រះអម្ចាស់អាចធ្វើឱ្យសត្វស្លាបស្តាប់បង្គាប់ទ្រង់ ទ្រង់អាចធ្វើ
ឱ្យមនុស្សស្តាប់បង្គាប់ទ្រង់ ទ្រង់អាចធ្វើឱ្យខ្មាំងសត្រូវស្តាប់បង្គាប់ទ្រង់។ ទ្រង់...
បាទ ទ្រង់ជាព្រះ។ ទីនេះបានចតឡានរបស់គាត់ដោយមិនបានបាត់អ្វីមួយឡើយ
គ្រាន់តែសាំងកន្លះធុងប៉ុណ្ណោះ ដែលគាត់ជិតបានទៅដល់ បូលលឹងគ្រីន ហើយ
ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធត្រូវតែមានបន្ទូល “បែរជុំវិញ! ត្រលប់មកវិញហើយយកឡាន
នោះទៅជេហ្វីសុនវីល។ ដាក់ត្រង់នេះនៅតាមផ្លូវ ហើយចតវានៅទីនេះ (ព្រោះ
ខ្ញុំនឹងបញ្ជូនគាត់ទៅតាមផ្លូវនេះ ហើយឡើងតាមផ្លូវនេះដើម្បីរកវា)។” តើត្រូវទេ
បងប្រុស រឺច? ត្រូវហើយ។ ឃើញទេ។

60 ទ្រង់ជាព្រះ! ទ្រង់តបឆ្លើយការអធិស្ឋាន បងប្រុស រឺយ។ ទ្រង់គ្រាន់តែ...នោះ
ហើយ បងប្រុស ស្តុតធ្វើ នោះគ្រាន់តែជារឿងដដែល ទ្រង់បានព្យាបាលឆ្អែតរួចរបស់
អ្នក។ ហើយខ្ញុំដឹងថាវាជាសះស្បើយ ទ្រង់ឆ្លើយតបនឹងការអធិស្ឋាន ទ្រង់នៅតែ
ធ្វើការអស្ចារ្យ ទ្រង់នៅតែជាព្រះ ទ្រង់ជាព្រះជានិច្ច ទ្រង់នឹងជាព្រះជានិច្ច!

ទ្រង់—ទ្រង់ជាព្រះនៅលើដំបូលផ្ទះ (តើមានអ្វី បងប្រុសនោះ
ច្រៀងនៅទីនេះនៅព្រះវិហារ?)
ព្រះនៅក្នុងផ្ទះបាយ ព្រះចេញនៅលើកសិដ្ឋាន
ព្រះនៅក្នុងរថយន្ត ទ្រង់ជាព្រះនៅគ្រប់ទីកន្លែង
ទ្រង់ជាព្រះទាំងអស់—គ្រប់ពេលវេលា និងតាមរយៈ
ព្រះជាម្ចាស់។

61 អូ អស្ចារ្យណាស់! យើងនឹងចូលដល់ការអធិប្បាយមួយភ្លែតហើយនឹង
មិនបានចូលទៅក្នុងមេរៀននេះទៀតទេ។

មិនអីទេ ចូរយើងអានក្បាលបន្តិចសម្រាប់ការអធិស្ឋាន។

62 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ដ៏មានព្រះហឫទ័យមេត្តាករុណា យើងស្រឡាញ់
ព្រះបន្ទូលដ៏បរិសុទ្ធរបស់ព្រះអង្គរហូតដល់ដួងចិត្តយើងឆេះឆ្ងល់ក្នុងខ្លួនយើង

ពេលយើងដឹងថា ព្រះវិញ្ញាណរបស់ព្រះអង្គយាងចុះមកក្នុងចំណោមយើង ហើយ មានព្រះបន្ទូលមកកាន់យើង ហើយដូងចិត្តរបស់យើងឈោងទៅចាប់យកវា។ ហើយយើងហាក់បីដូចជាមានអារម្មណ៍ល្អចំពោះវា ព្រះអម្ចាស់។

63 ហើយដើម្បីដឹងថាក្នុងវេលាដឹងដ៏តនេះជាកន្លែងដែលមានភាពច្របូកច្របល់ ខ្លាំង... ដូចហោរាបាននិយាយ “នៅគ្រាចុងក្រោយបង្អស់ នឹងមានទុក្ខ” អ្វីមួយ តាមលំដាប់លំដោយ “មិនមែនសម្រាប់នំប៉័ងនិងទឹកទេ ប៉ុន្តែសម្រាប់ការស្តាប់ ព្រះបន្ទូលពិតរបស់ព្រះ។ ហើយមនុស្សនឹងធ្វើដំណើរពីខាងកើតទៅខាងលិច ខាងជើងនិងខាងត្បូង ដើម្បីស្វែងរកព្រះបន្ទូលពិតរបស់ព្រះ។” ព្រះបន្ទូល! តើព្រះបន្ទូលជាអ្វី? ព្រះយេស៊ូវគឺជាព្រះបន្ទូល “ព្រះបន្ទូល បានកើតមកជា សាច់ឈាម ហើយគង់នៅក្នុងចំណោមយើងរាល់គ្នា។” ដើម្បីឃើញការបើក សម្តែងនៃព្រះបន្ទូលពិតរបស់ព្រះបានសម្តែងឲ្យឃើញតាមបទគម្ពីរ ហើយនាំឲ្យ វាកើតឡើង នោះ របៀបដែលមនុស្សនឹងធ្វើដំណើរនិងស្វែងរក ហើយនឹងភាព បរាជ័យក្នុងការស្វែងរកវា។ បពិត្រព្រះអង្គជាទីស្រឡាញ់ យើងខ្ញុំត្រេកអរណាស់ ដែលយើងបានរកឃើញទ្រង់កន្លងមក ទ្រង់មានតម្លៃនៅក្នុងចិត្តរបស់យើង ហើយ ដើម្បីមើលថាយើងមិនច្របូកច្របល់បន្តិចណាទេ។

64 បពិត្រព្រះអង្គ ព្រះអង្គមានព្រះបន្ទូលថា “អស់អ្នកណាដែលស្គាល់ព្រះរបស់ ខ្លួន នឹងបានចំណេញនៅថ្ងៃនោះ។” ហើយយើងនៅថ្ងៃចុងក្រោយនេះ ដោយ ឃើញការទាំងអស់ដែលព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលនឹងកើតឡើង ត្រូវបានបង្ហាញយ៉ាង ត្រឹមត្រូវក្នុងចំណោមពួកយើង។ ពីទីសំគាល់ដ៏អស្ចារ្យ អព្វគហេតុដែលបានអនុវត្ត ធ្វើវាតាមរបៀបដែលទ្រង់បានធ្វើ។ ដូចដែលទ្រង់មានបន្ទូលថា “ដូចនៅក្នុងថ្ងៃនៃ ក្រុងសូដុម នោះនឹងមានពេលបុត្រមនុស្សយាងមក។”

65 ហើយព្រះអម្ចាស់ ទ្រង់បានអនុញ្ញាតឱ្យយើង តាមរយៈព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ឈោងចាប់នៅក្នុងព្រះបន្ទូលនោះ ហើយទទួលបានរបស់ពិតទាំងនោះ ហើយ ចងពួកវាទៅក្នុងកាលវិភាគ តាមព្រះបន្ទូល ហើយឃើញថានៅក្នុងទ្រង់ យើងមាន សេចក្តីពេញលេញ។ ហើយទ្រព្យសម្បត្តិ និងពរជ័យ និងសិរីល្អក៏ចូលទៅរក ព្រះអង្គដែលសក្តិសម អ្នកដែលមកនោះបានយកគម្ពីរចេញពីដៃស្តាំរបស់ព្រះអង្គ ដែលគង់លើបល្ល័ង្ក ហើយទ្រង់អង្គុយដោយអង្គងង ដ្បិតទ្រង់ត្រូវបានគេធ្វើគុត តាំងពីមុនកំណើតពិភពលោកមក។

66 យើងនិយាយអំពីទ្រង់នៅព្រឹកនេះ ព្រះបិតា។ យើងអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងប្រទានពរដល់ដួងចិត្តរបស់យើង។ សូមឲ្យព្រះវិញ្ញាណទ្រង់យាងនៅក្នុងចំណោមយើង ហើយប្រទានពរដល់យើង ហើយពង្រឹងបទពិសោធន៍របស់យើង ហើយប្រោសជំងឺនៅកណ្តាលយើងខ្ញុំ ហើយប្រទានឲ្យយើងឈ្នះនូវព្រះគុណ។

67 ហើយព្រះជាម្ចាស់អើយ ពេលដែលទូលបង្គំចេញទៅធ្វើបេសសកកម្ម ដើម្បីប្រឈមមុខនឹងសត្រូវ សូមឲ្យទូលបង្គំដឹងថា ទូលបង្គំត្រូវបានជាប់ឃុំរៀងរាល់ម៉ោងដោយការអធិស្ឋាន។ អូ! ម៉េចខ្ញុំពឹងយោធនភូមិភ្នឹង សត្រូវចូលមកដល់តែដឹងថាយោធនភូមិកាន់ជាប់ព្រោះឪពុកម្តាយ ហើយក្មេងប្រុស និងក្មេងស្រីគ្រីស្ទាន កើតជាថ្មីជាមួយនឹងបទពិសោធន៍ថ្មី មនុស្សនៅស្ថានសួគ៌បានលុតជង្គង់អធិស្ឋាន “ឪព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមរំដោះ!” ហើយឪព្រះវរបិតាអើយ ទូលបង្គំសូមអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងអនុញ្ញាតឱ្យយើងចូលទៅក្នុងជួររបស់សត្រូវដែលនៅទីនោះ ហើយយកឈ្នះគ្រប់ព្រលឹងដ៏មានតម្លៃដែលកំពុងរង់ចាំ។ ព្រះអម្ចាស់អើយ ចូរធ្វើហើយនាំពួកគេចេញពីភាពងងឹតចូលទៅក្នុងពន្លឺ។ ដ្បិតយើងសូមវាក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

68 ឥឡូវនេះ នៅក្នុងជំពូកទី៤ នៃសៀវភៅវិវរណៈ។ យើងបានបញ្ចប់ជំពូកទី៣ ហើយសូមឱ្យយើងគោរពដោយការគោរព ហើយខ្ញុំនឹងព្យាយាមមិនឱ្យអ្នកនៅយូរពេកទេ។ ប៉ុន្តែនៅក្នុងជំពូកទី៣ នេះ ក្រុមជំនុំបានលើកឡើងថា នៅពេលដែលយ៉ូហានត្រូវបានលើកឡើង។ ក្រុមជំនុំបានលើកឡើង ហើយចាប់តាំងពីពេលនោះមក វាកំពុងភ្ជាប់ជាមួយនឹងអ៊ីស្រាអែល រហូតដល់ការយាងមកម្តងទៀត។ ឃើញអត់ថាវាយ៉ាងម៉េច? មនុស្សសព្វថ្ងៃ យ៉ាងម៉េចដែរ “អ្វីមួយដែលអស្ចារ្យនឹងអង្រួនពិភពលោកទាំងមូល និងអ្វីៗទាំងអស់។” នោះមិនស្របតាមបទគម្ពីរ! អត់ទេ បាទ។ រឿងបន្ទាប់តាមលំដាប់ដោយគឺការទៅកាន់ក្រុមជំនុំ។ អាននៅសម័យកាលក្រុមជំនុំ អ្នកឃើញអ្វី...

69 ឥឡូវនេះ រឿងផ្សេងទៀតទាំងនេះដែលនឹងកើតឡើង គឺក្នុងអំឡុងពេលនៃពិធីមង្គលការ នៅពេលដែលក្រុមជំនុំស្ថិតនៅក្នុងសិរីរុងរឿង។ ព្រះត្រលប់មកវិញជាមួយនឹងការអស្ចារ្យដ៏អស្ចារ្យដើម្បីសំដែង ការអស្ចារ្យអន្តរជាតិនិងអ្វីៗជាច្រើនដោយជនជាតិយូដា កុំចាំបាច់ទៅព្រះវិហារអី។

70 នៅជំពូកទី៣ បញ្ចប់យុគសម័យក្រុមជំនុំ។ ត្រូវហើយ។ ហើយសម័យ ក្រុមជំនុំចេញទៅក្រៅជាមួយនឹងជនជាតិភាគតិចដែលយើងរកឃើញ...គ្រាន់តែ ស្តាប់នៅទីនេះ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំអានសារនេះម្តងទៀតព្រឹកនេះ វាស្ទើរតែហែកខ្ញុំជាដុំៗ ទឹកន្លែងនិងអាកប្បកិរិយារបស់ព្រះគ្រីស្ទនៅចុងបញ្ចប់នៃយុគសម័យក្រុមជំនុំ បានរកឃើញពីខទី២០ដល់ខទី២២នៃវិវរណៈទី៣។ សូមគិតអំពីព្រះគ្រីស្ទ នៅ ចុងបញ្ចប់ កន្លែងដែលទ្រង់គង់នៅ! តើទ្រង់នៅឯណានៅចុងបញ្ចប់នៃយុគសម័យ ក្រុមជំនុំ? នៅខាងក្រៅព្រះវិហាររបស់ទ្រង់ ត្រូវបានរុញចេញដោយនិកាយ និង ជំនឿ។ តើអាកប្បកិរិយារបស់ទ្រង់ជាអ្វី? ព្យាយាមចូលវិញ។ នោះជាស្ថានភាព គួរឲ្យអាណិត!

71 បន្ទាប់មកយើងរកឃើញនៅទីនេះ “បន្ទាប់ពីរឿងទាំងនេះ” គាត់បានឮសំឡេង មួយកំពុងនិយាយទៅកាន់គាត់នោះ... អូ តើវាជាអ្វី? ព្រះវិញ្ញាណបានចាកចេញពី ផែនដី។ “បន្ទាប់ពីរឿងទាំងនេះ” ចាប់ផ្តើមជំពូកទី១ ឬ—ឬខទី១៖

ក្រោយនោះមក ខ្ញុំក្រឡេកទៅឃើញមានទ្វារ១ចំហ នៅស្ថានសួគ៌...

72 វិវរណៈ ៤:១ បន្ទាប់ពីក្រុមជំនុំបានទៅបាត់ នោះ—ទ្វារមួយបានបើកឡើង។ ហើយយើងបានឆ្លងកាត់អ្វីៗទាំងអស់នោះ ហើយបានរកឃើញថា នោះគឺជា ព្រះគ្រីស្ទ ជាទ្វារ។ ហើយសំឡេងដដែលដែលដើរនៅកណ្តាលជើងចង្កៀងមាស ទាំងប្រាំពីរ ក៏ជាសំឡេងដូចគ្នាដែលទ្រង់បានឮនៅស្ថានសួគ៌ថា “ឡើងមក ទីនេះ។” យ៉ូហានបានឡើងទៅ។ វាតំណាងឱ្យក្រុមជំនុំដែលឈានទៅដល់ការ លើកឡើង។

73 យ៉ូហានបានឡើងទៅក្នុងព្រះវិញ្ញាណ ហើយបានលើកយកទៅស្ថានសួគ៌ ហើយបានប្រមើលមើលគ្រប់ការណ៍ទាំងអស់ ដែលព្រះជាម្ចាស់បានសន្យា ហើយ មានបន្ទូលទៅកាន់ពួកសិស្សថា “ចុះបើគាត់នៅចាំខ្ញុំមកវិញ?” គាត់បានឃើញ ការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់ និងអ្វីដែលនឹងកើតឡើង។ គាត់បានឃើញនៅលើ ផែនដីនូវអ្វីដែលនឹងកើតឡើងនៅលើផែនដី ដល់ការលើកឡើងនៃក្រុមជំនុំ ហើយ ត្រូវបានគេយកឡើងទៅ ហើយបង្ហាញពីការធ្លាក់ចុះរហូតដល់ឆ្លងសហស្សវត្សរ៍។ អូ តើវាមិនអស្ចារ្យទេឬ?

74 ឥឡូវនេះ យើងបានទុកគាត់កាលពីថ្ងៃអាទិត្យមុននៅជំពូកទី៤ និងខទី៤។

នៅពីទ្វីបវិញបណ្តឹងនោះ ក៏មានបណ្តឹង២៤ទៀត៖ ហើយខ្ញុំឃើញ
អ្នកចាស់ទុំ២៤នាក់ អង្គុយលើបណ្តឹងទាំងនោះ ទាំងស្លៀកពាក់ស
ហើយមានមកុដមាសនៅលើក្បាល។

75 ឥឡូវនេះ យើងបានរកឃើញថា ទាំងនេះគឺជាមនុស្សចាស់ទុំ។ ចាស់ទុំ
មិនដែលអនុវត្តចំពោះទេវតា ឬសត្វណាមួយឡើយ។ គឺជាមនុស្សដែលបាន
ប្រោសលោះហើយ ជាចាស់ទុំ! ដោយសារតែពួកគេ...បណ្តឹង មកុដ និង
ការគ្រប់គ្រងមិនត្រូវបានគេសំដៅទៅលើ ទេវតាទេ។ ប៉ុន្តែមកុដនិងបណ្តឹង
ជាដើម ទាក់ទងនឹងមនុស្ស ហើយពួកចាស់ទុំទាំងនេះបានឡើងគ្រងរាជ្យ ហើយ
ស្លៀកពាក់ ហើយអង្គុយលើបណ្តឹង។ ហើយយើងបានរកឃើញវានៅលើផ្នែក
ផ្សេងទៀតនៃបទគម្ពីរ ថាពួកគេជាសាវ័កដប់ពីរនាក់ ហើយពួកគេជាបុព្វបុរស
ទាំងដប់ពីររូប។ ម្តេចនាក់នៃពួកគេដែលមានន័យថា “ម្តេចបួន” សាវ័កដប់ពីរនាក់
បុព្វបុរសដប់ពីរនាក់។

76 ហើយយើងបានរកឃើញ សូម្បីតែទីក្រុងដែលចុះពីព្រះចេញពីស្ថានសួគ៌...
បន្ទាប់ពីផែនដីបានផ្ទុះហើយ ទាំងអស់បានរលត់ទៅជាបំណែកៗ ហើយគ្មាន
សល់អ្វីនៅលើផែនដីឡើយ តែជាផេះភ្នំភ្លើង (ទាំងនេះដែលនៅសល់) នឹងមិនមាន
សមុទ្រទៀតទេ។ សមុទ្រនឹងស្ងួត។

77 ដូចដែលខ្ញុំកំពុងនិយាយកាលពីយប់មិញទៅកាន់នរណាម្នាក់ ឬកាល
ពីម្សិលមិញនៅកន្លែងណាមួយ។ ផែនដីពេលមួយឈរឡើង *វិបវាន* ត្រូវហើយ
ជុំវិញព្រះអាទិត្យមានកម្ដៅស្មើគ្នាឡើងនិងចុះ។ ឡើងលើវាលទឹកកកអង់គ្លេស អ្នក
អាចបំផ្ទុះនៅទីនោះប្រាំរយហ្វីត ហើយរកឃើញបាតដៃ។ វាមកភ្លាមៗ បង្កកពួកគេ
ដូចជាទូរទឹកកកឥឡូវនេះ។ ដូចជាការខ្សោះជាតិទឹករបស់អ្នក ជាដើម ហើយ
ការបង្កក និងត្រជាក់ជាងអ្នកបង្កកផ្លែស្រ្តប៊ីរីទៅទៀត ហើយអ្វីៗរាប់ឆ្នាំ និងរាប់
ឆ្នាំ បន្តខាងមុខ។ ឃើញទេ? នោះគឺដូចគ្នានៅសម័យនោះ។ ភ្លាមៗនោះ មានការ
បំផ្លិចបំផ្លាញទឹកជំនន់ហើយបានជន់លិចផែនដីទាំងមូល។ ហើយនៅពេលដែល
វាកើតឡើង មហាអំណាចអាត្មាមិចបានអង្រួនវាចេញពីគន្លងរបស់វា ហើយវាកក
ហើយនាងដេកនៅទីនោះ។ ឃើញទេ? ដឹកចុះហើយអ្នកនឹងអាចរកឃើញពួកវា
នៅជុំវិញតំបន់អាកទិកនិងវត្តផ្សេងៗ ដើមត្នោតជាដើម។ បង្ហាញថាវាធ្លាប់រស់នៅ
យ៉ាងស្រស់ស្អាត រៀបចំឡើង។ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះបានវិលត្រឡប់មកវិញ។

78 ឥឡូវនេះ ជាកន្លែងដែលខ្ញុំគិតថាព្រះមានទឹកនោះ នៅពេលដែលលោកុប្បត្តិ ចាប់ផ្តើម លោកុប្បត្តិទី១ ផែនដីគ្មានរូបរាង ហើយទទេ ហើយទឹកបានទៅដល់ទី ជ្រៅ។ ព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះបានយាងចុះមកលើទឹក ហើយមានព្រះបន្ទូលថា ចូរឱ្យ មានពន្លឺ។~ ពេលនោះ ព្រះបានបំបែកដី និងទឹក ដែលបង្កើតផែនដី។ ប៉ុន្តែផែនដី ទាំងមូលត្រូវបានគ្របដណ្តប់។ ឥឡូវនេះ អ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើ គឺទ្រង់គ្រាន់តែ... តាមរយៈលំហ ទ្រង់គ្រាន់តែ...លំហគឺ... លំហពោរពេញដោយអ្វីផ្សេងស្រេច និង អ្នកស៊ីហ្សែនជាដើម។ បន្ទាប់មក ទ្រង់គ្រាន់តែលើកវាឡើងពីលើផែនដី ហើយ ញែកវាចេញ។ ពេលនោះមិនមានសមុទ្រនៅលើផែនដីទេ។ ព្រះបានស្រោចទឹក ផែនដី សូម្បីតែភ្លៀងក៏មិនមានដែរ។ ទ្រង់បានស្រោចទឹកវាតាមរយៈប្រភពទឹក និង វត្ថុផ្សេងៗ ប្រព័ន្ធធារាសាស្ត្រ។ បន្ទាប់មកនៅពេលដែលទ្រង់...រៀងតែមួយគត់ ដែលទ្រង់បានធ្វើនៅពេលនោះ...

79 នៅពេលដែលមនុស្សធ្លុំវាចេញពីគន្លងរបស់វា ចេញទៅម្ខាង តើមានអ្វី កើតឡើង? វាបានបោះត្រឡប់មកវិញនៅក្នុង...កំដៅចុះនៅទីនេះ ហើយត្រជាក់ នៅទីនោះ។ ហើយក្តៅនិងត្រជាក់ តើមានអ្វីកើតឡើង? មានអារម្មណ៍ថាវានៅ ទីនេះនៅលើបង្អួចពួកគេឥឡូវនេះ ក្តៅនៅទីនេះ និងត្រជាក់នៅខាងក្រៅ។ ឃើញ ញើសទេ? ហើយភ្លៀងគឺគ្មានអ្វីក្រៅពីញើសទេ។ ហើយទឹកគឺជាផេះ។ ហើយ នៅពេលនោះ...

80 ខ្ញុំចូលចិត្តបទនេះ៖

ព្រះអង្គបានដាក់ព្រះហស្ថរបស់ព្រះអង្គ នៅលើវាលស្មៅ។
 ដាក់ព្រះហស្ថដ៏អស្ចារ្យរបស់ទ្រង់នៅលើជួរ
 ព្រះអម្ចាស់ ទ្រង់បានបង្ហូរប្រភពទឹក
 ឡើងនៅលើភ្នំ
 ឱព្រះអម្ចាស់អើយ សូមរក្សាព្រះហស្ថដ៏មានតម្លៃរបស់ទ្រង់
 មកលើទូលបង្គំ។

ទ្រង់បង្កើតពពក បង្កើតពពកដែលបង្កើតភ្លៀង
 ពីភ្លៀងបានធ្វើឱ្យមានសមុទ្រ
 ពីសមុទ្របាននាំឱ្យមានពពក

ផ្តល់ឱ្យយើងនូវជីវិតដ៏បរិបូណ៌
 ព្រះអង្គកាន់ផែនដីនិងផ្ទៃមេឃ តាមបញ្ជារបស់ព្រះអង្គ
 ព្រះអម្ចាស់!
 អូ សូមរក្សាព្រះហស្តដ៏មានតម្លៃរបស់ទ្រង់មកលើខ្ញុំ។ (អូ
 អស្ចារ្យណាស់! ព្រះនៃស្ថានសួគ៌។)

81 ពេលនោះនៅពេលដ៏អស្ចារ្យនេះ វាបែរមកវិញបែបនេះ ហើយទ្រង់បានធ្វើការសន្យាដល់យើង “អត់មានទឹកទៀតទេ តែលើកនេះមានតែភ្លើង!” ជំនួសឱ្យការបោះវា...ពួកគេបានបោះផែនដីចេញពីព្រះអាទិត្យ ពិតណាស់ វាត្រជាក់។ ប្រសិនបើអ្នកបោះវាទៅក្នុងព្រះអាទិត្យ វានឹងឆេះ។ ហើយដូចជាទ្រង់បំផ្លាញវាដោយទឹក ហើយដាក់ធុរនៅលើមេឃ ទ្រង់ “នឹងមិនធ្វើវាទៀតទេ” ឥឡូវនេះ ទ្រង់បានសន្យាថាទ្រង់នឹងធ្វើ “ដុតវា!” ដូច្នេះ អ្នករាល់គ្នាមកដល់ទីដែលអំពើបាបនិងភាពស្រស់ស្អាត និងភាពពិតខ្ពស់ទាំងអស់...

82 ហើយមិនយូរប៉ុន្មាន ខ្ញុំបានជិះកាត់វាលស្មៅ។ កាលនៅក្មេង ខ្ញុំធ្លាប់គិត យកសៀវភៅប្រវត្តិសាស្ត្រ និងភូមិសាស្ត្ររបស់ខ្ញុំ ហើយគិតពីវាលទំនាបខាងលិចដ៏អស្ចារ្យ។ “ថ្ងៃណាមួយ” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងរស់នៅទីនោះដោយសុខសាន្ត ហើយស្ងាត់កន្លែងដែលគ្មានអំពើបាប ហើយខ្ញុំនឹងដើរតាមវាលស្រែ ហើយខ្ញុំនឹងបរិច្ចាគដូចជនជាតិឥណ្ឌា។ ហើយខ្ញុំនឹង—ខ្ញុំនឹងរស់នៅទីនោះ ជីវិតដ៏សុខសាន្តពេញមួយជីវិតរបស់ខ្ញុំ។” ប៉ុន្តែឥឡូវនេះវាគឺជា...បុរសស្បែកសបាននៅទីនោះ។ មនុស្សស្បែកសទៅណា បាបនៅជាមួយគាត់។ គាត់គឺជាយាតករនិងជាយាតករដ៏ធំបំផុតរបស់មនុស្សទាំងអស់នៅលើផែនដី គឺជាបុរសស្បែកស។ គាត់ជាអ្នកបដិសេធគ្រប់ពណ៌សម្បុរ!

83 នៅក្នុងកាសែតមិនជាយូរប៉ុន្មានទេ (បងប្រុសធំ មកពីអាហ្វ្រិក) ខ្ញុំបានឃើញផ្នែកមួយនៅក្នុងកាសែតកាលពីរសប្តាហ៍មុន ខ្ញុំជឿថាអញ្ចឹង ហើយគាត់បាននិយាយថា...ពួកគេថា “ប្រសិនបើជនជាតិអាមេរិកនៅតែត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យទៅអាហ្វ្រិក។ ក្នុងរយៈពេលដប់ឆ្នាំចាប់ពីពេលនេះទៅ សត្វតោអាហ្វ្រិកដ៏អស្ចារ្យនឹងផុតពូជទាំងស្រុង និងជីវិត។” ជនក្បត់ជាតិបានបរិច្ចាគនៅគ្រប់ទីកន្លែងដែលគេអាចធ្វើបាន។ រូបភាពបុរសមាឌធំពីរនាក់កំពុងព្យាយាមចាប់សត្វឈ្មោលដែលរងរបួសលើកលី។ មើលទៅដូចជាទឹកភ្នែកហូរចេញពីភ្នែក។ ពួកគេមិនចង់បាន...

សត្វឈ្មោលមិនចង់ឱ្យសត្វញីស្លាប់ទេ។ ហើយម្នាក់ៗកាន់ចំហៀងវា បែបនេះ កុំ
ឲ្យនាងដួល...ទៅដី។ គ្រាន់តែបាញ់ជាបំណែកៗ។ បុរសដែលបាញ់បែបនេះ មិន
សមនឹងមានកាំភ្លើងក្នុងដៃទេ។ ត្រូវហើយ។ អ្នកមិនមានភាពអៀនខ្មាសគ្រប់គ្រាន់
ដើម្បីដោះស្រាយវាទេ។

84 ឥឡូវនេះ ពីរបីឆ្នាំមុន ព្យាយាមប្រមាញ់ ហ្វូងសត្វស្វា ទៅផ្ទះមិត្តល្អរបស់ខ្ញុំ
បងប្រុសវ័យ រ៉ូប៊ីសុន ហើយពួកគេនៅខាងក្រោយនោះ នៅពេលដែលខ្ញុំកំពុង
ដឹកនាំនៅរដ្ឋឡូឡាដូ។ ដឹងថាយើងមានហ្វូងដ៏ល្អ។ ជេហ្វនិងខ្ញុំបានចិញ្ចឹមពួកវា
នៅទីនោះអស់ជាច្រើនឆ្នាំមកហើយ ប្រហែលប៉ុន្មានសិបក្បាលក្នុងហ្វូងស្វា។ ពួកគេ
បានអនុញ្ញាតឱ្យបុរសនៅការិយាល័យទាំងនេះខ្លះចេញពីទីក្រុង ខ្មែររ៉ឺចេញមក
ទីនោះដោយស្លៀកខោខូវប៊ិយទាំងនេះ ហើយពាក់ស្បែកជើងវែង។ អ្នកប្រមាញ់
របស់ពួកគេ។ ហ៊ី! នៅទីនេះពួកគេឡើងមកទីនោះ មួយក្រុមជិះរថយន្តដឹប និង
របស់របរដូចនោះ បានត្រឡប់មកវិញនៅក្នុងទឹកដីរបស់យើងនៅទីនោះ។

85 ហើយខ្ញុំបានដេញឃ្នាលសត្វស្វាទាំងនេះឆ្លងកាត់ភ្នំពីក្រោយពួកគេ ប្រហែល
មួយម៉ាយឬពីរម៉ាយទៀត ហើយពួកគេក៏ឃ្នាលតាម។ អ្នកត្រូវរក្សាគម្លៀតវា គោ
ចាស់ធំនិងរបស់របរ ប្រសិនបើអ្នកមិនធ្វើទេ អ្នកនឹងបំបែកហ្វូងរបស់អ្នក។ ពួកគេ
គឺដូចជាការចិញ្ចឹមគោ ឬអ្វីក៏ដោយ។ សត្វព្រៃគួរតែដូចគ្នាចំពោះយើង។ វាមិនមែន
ជាគោលដៅទេ។ បើចង់បាញ់ចំគោលដៅ គេមានចម្ងាយចេញពីទីនេះដើម្បីបាញ់
ពួកគេ។ ត្រូវហើយ។ វាជារឿងគួរឲ្យអាម៉ាស់សម្រាប់អ្នកកាប់សាច់បែបនោះ។ វាជា
អំពើបាប វាជាអំពើទុច្ចរិត!

86 ហើយខ្ញុំបានរាប់ចំនួនមួយរយម្ភៃបីគ្រាប់បាញ់ចេញពីកាំភ្លើងយន្ត ដូចជា
បាញ់ចេញពីស្នារបស់ពួកគេ។ ហើយនៅព្រឹកបន្ទាប់ បងប្រុសវ័យវ័យនៅទីនេះ
ជាមួយខ្ញុំ បានឡើងលើភ្នំ ខ្ញុំបានរាប់ត្រែដែលបង្ហូរឈាមចំនួនដប់ប្រាំបួន។
មិនដឹងអ្វីទាំងអស់អំពីការបរិច្ចាគ អ្នកអាចបាញ់សត្វធំបែបនេះ អ្នកអាចនឹង
វាយវាឱ្យជ្រៅល្មមនឹងសម្លាប់វាបាន។ ហើយពួកគេគ្រាន់តែប្រលែង “បាំង បាំង
បាំង” បាញ់មួយបន្ទាប់មកបាញ់មួយទៀត។ ហេតុអ្វី ពួកគេនឹងស្លាប់។ ហើយ
អ្វីដែលនឹង...បន្ទាប់ពីគ្រុនក្តៅបានកើតឡើងក្នុងខ្លួនគេហើយ បើអ្នករកឃើញថា
ពួកគេមិនស្រួល នោះពួកគេនឹងខូចខាតភ្លាមៗ ហើយសត្វត្នាត សត្វកន្ត្រាត និង
ពពួកសត្វស៊ីសាច់នោះនឹងស៊ីវា។ ត្រែប្រាំបួនដែលបង្ហូរឈាម គោធំ ជើងដែលធំ

នៅជុំវិញ ហើយឈាមហូរចេញពីជើងពីរដែលត្រូវគេវាយដូចជាកាំភ្លើងបាញ់ចំ។ ពួកគេមិនគួរអនុញ្ញាតឲ្យអ្នកដែលក្បត់ជាតិបែបនេះ មានកាំភ្លើងនៅក្នុងដៃនោះទេ។ ត្រូវហើយ។ គាត់មិនមានសមត្ថភាពកាន់កាំភ្លើងទេ។ អូ វាពិតជាមានបាបណាស់ដែលធ្វើបែបនោះ។

87 វាអាក្រក់ណាស់ ប៉ុន្តែនោះជាជនជាតិអាមេរិក។ កាណាដា ប្រជាជនដ៏មានតម្លៃមកពីប្រទេសកាណាដា! ប្រសិនបើអាមេរិកនៅតែបន្ត កាណាដានឹងធ្លាក់ចុះទាបដូចអាមេរិក នៅពេលក្រោយ។ ធ្វើដំណើរជុំវិញព្រំដែននៃប្រទេសកាណាដាគ្រប់ទីកន្លែង ហើយអ្នកទទួលបានបរិយាកាសបែបអាមេរិកនោះ។ អាមេរិកនេះជាស្រីពេស្យារបស់ប្រជាជាតិ។ នោះហើយជាអ្វីដែលនាងមាន ហើយនាងនឹងកាន់តែអាក្រក់ជាងពេលណាៗទាំងអស់។ នាងមកដល់ទីបញ្ចប់ហើយ! ព្រះគម្ពីរនិយាយអំពីសេចក្តីវិនាសរបស់នាង ប្រាប់ពីរបៀបដែលនាងនឹងទៅយ៉ាងណា។ អាមេរិក: ទាបអន់ រលួយ កខ្វក់ មិនល្អ។ នោះពិតជាត្រឹមត្រូវ។ នាងជាប្រជាជាតិដ៏អស្ចារ្យ។ នាងបានយកសារដំណឹងល្អ។ តើអ្វីធ្វើឱ្យនាងដូច្នេះ? ដោយសារនាងបានបដិសេធសារនៃដំណឹងល្អ ហើយបានបដិសេធសេចក្តីពិត។ នាងគួរឱ្យរន្ធត់។ នាងមកហើយ កុំបារម្ភ។ ខ្ញុំបានឃើញវានៅក្នុងការនិមិត្តដូចជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់! មកដល់ហើយ។ នាងនឹងសងសម្រាប់អំពើបាបរបស់នាង។

88 កាលពីពេលអាមេរិកជាអាមេរិក នាងជាប្រជាជាតិដ៏អស្ចារ្យ។ មហាសេដ្ឋីដែលពិភពលោកស្គាល់តាំងពីអ៊ីស្រាអែល គឺអាមេរិក ប៉ុន្តែនាងប្រាកដជាបំពុលខ្លួនឯងហើយឥឡូវនេះ។ នាងបានបដិសេធសារ។ នាងមិនយកអ្វីក្រៅពីគ្រាន់តែ... ឥឡូវនេះនាងមានខ្លួនឯងហើយ... អ្នកអាចដឹងថានាងនៅឯណាឥឡូវនេះ។ គ្រប់គ្នាដឹងហើយថា នៅក្នុងការបោះឆ្នោតចុងក្រោយនេះ បង្ហាញពីជំហរខាងវិញ្ញាណរបស់នាង។ អូ-ហូ។ នាងមិនដឹងទេ។

89 ឥឡូវនេះ ពួកចាស់ទុំទាំងនេះអង្គុយលើបល្ល័ង្កជាមួយនឹងមកុដរបស់គាត់។ ឥឡូវនេះ ខទី ៥ យើងនឹងចាប់ផ្តើម៖

មានស្លេកបន្ទោរ...សៀងសំឡេង...និងផ្ទុយលាន់ចេញពីបល្ល័ង្កៗនោះ មក ក៏មានចង្រៀង៧ឆេននៅពីខាងមុខ នោះគឺជាវិញ្ញាណទាំង៧របស់ព្រះ។

90 អូ ខ្ញុំចូលចិត្តវា! មែនអត់? អូ ខ្ញុំគ្រាន់តែមានអារម្មណ៍ថាដូចជាអាវរបស់ខ្ញុំ សមនឹងខ្ញុំ អ្នកដឹងទេ? ខ្ញុំគ្រាន់តែ...ពេលដែល...អូ! ខ្ញុំមានន័យថានៅក្នុងអាវធំ ខាងវិញ្ញាណ ជាការពិតណាស់ អ្នកដឹងហើយ។ ត្រូវហើយ។

91 “ចេញពីបល្ល័ង្ក។” ចូរនិយាយអំពីបល្ល័ង្កនេះឥឡូវនេះសម្រាប់ពីរបីនាទី។ នេះ មិនមែនជាបល្ល័ង្កនៃសេចក្តីមេត្តាករុណាទេ។ បល្ល័ង្កនៃក្តីមេត្តាត្រូវបានបញ្ចប់ គ្មាន ក្តីមេត្តាទៀតទេ គឺគ្មានក្តីមេត្តា។ តើយើងទៅយ៉ាងណា...របៀបដែលកន្លែង ជំនុំជំរះនឹងក្លាយជាកន្លែងជំនុំជំរះរបស់ព្រះគ្រីស្ទ បល្ល័ង្កជំនុំជំរះ ការជំនុំជំរះបល្ល័ង្ក ស? តើនឹងមានសេចក្តីមេត្តាករុណាទេ? គ្មានសេចក្តីមេត្តាករុណាមួយដែលត្រូវ ផ្តល់ឲ្យឡើយ។ នៅបល្ល័ង្កជំនុំជំរះ អ្នកអាចស្រែកបាន “សេចក្តីមេត្តាករុណា” រហូតដល់អ្នកមិនអាចស្រែកបានទៀតទេ ហើយគឺថា អ្នកប្រហែលជាអាចស្រែក ឡើងនៅលើអាកាសកន្លែងណាមួយ ព្រោះគ្មានសេចក្តីមេត្តាករុណាទៀតទេ។

92 ឥឡូវនេះជាថ្ងៃនៃសេចក្តីមេត្តាករុណា! ឥឡូវនេះ ចូរយើងត្រលប់ទៅក្នុង គម្ពីរសញ្ញាចាស់នៅទីនេះបន្តិច ហើយរកមើលថាតើសេចក្តីមេត្តាករុណាគឺជា អ្វី។ ត្រលប់ក្រោយមើលថាមានអ្វីកើតឡើងចំពោះបល្ល័ង្កនេះ។ ជាការពិតណាស់ បល្ល័ង្កនេះគឺជា—កន្លែងជំនុំជំរះ។ ហើយ...មូលហេតុដែលមានសេចក្តីមេត្តា ករុណាសព្វថ្ងៃនេះ គឺដោយសារបល្ល័ង្កមេត្តាព្រោះដោយដង្ហាយធួន។ ឈាម! ហើយដរាបណាឈាមស្ថិតនៅលើបល្ល័ង្កជំនុំជំរះ នោះវាមិនមែនជាការជំនុំជំរះ ទៀតទេ វាគឺជាសេចក្តីមេត្តាករុណា ព្រោះអ្វីមួយបានស្លាប់ដើម្បីសង្គ្រោះការ ជំនុំជំរះ។ ប្រសិនបើអ្នកឃើញវានិយាយថា “អាម៉ែន។” [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន។”—អដ។] ដរាបណាឈាមស្ថិតនៅលើបល្ល័ង្កមេត្តា បង្ហាញថាមាន អ្វីមួយស្លាប់ដើម្បីទប់ការជំនុំជំរះ។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលក្រុមជំនុំត្រូវបានលើកតម្កើង បល្ល័ង្កមេត្តាបានក្លាយទៅជាកន្លែងជំនុំជំរះ!

93 អ្នកដឹងទេ នៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាថ្មីនៅទីនេះផងដែរ “និងទីជម្រក។” នោះហើយ ជាកន្លែងដែល—គណៈវិនិច្ឆ័យ...ក្នុងទីសក្ការៈ ចៅក្រមអង្គុយក្នុងទីសក្ការៈ។ ឥឡូវនេះ អាសនៈជំនុំជំរះនៅក្នុងទីសក្ការៈបានក្លាយទៅជាផ្សេងៗ តើវាជាអ្វី? ដូចភ្នំស៊ីណៃដែរ កាត់ទោស! សេចក្តីមេត្តាករុណាបានចាកចេញពី—បល្ល័ង្ករបស់ ព្រះ។ ព្រះនឹងវិនិច្ឆ័យពិភពលោកដោយគ្មានមេត្តា។ តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹង?

94 រឿងតែមួយគត់ដែលទ្រង់នឹងទទួលស្គាល់នៅថ្ងៃនោះ តើវាជាអ្វី? ឈាម។ នោះជារឿងតែមួយគត់ដែលធ្វើឲ្យព្រះឈប់ខ្ញាល់។

95 អំបាមនិងអេវ៉ាបានធ្វើអាវុយដ៏ល្អដូចមេតូឌីស្ទ បាទីស្ទ ព្រេសប៊ីធីរៀន ឬពនទីកុស្តអាចធ្វើបាន វាបានបិទបាំងភាពអាក្រក់របស់ពួកគេ។ ប៉ុន្តែព្រះ ទ្រង់ទតឃើញតាមរយៈវា ដូច្នេះទ្រង់បានសម្លាប់អ្វីមួយហើយយកស្បែកដែល ស្លាប់ទៅ—ដណ្តប់លើ ពីសត្វដែលងាប់ហើយគ្របវា។ ឈាមត្រូវតែជំនួសកន្លែង របស់វា។ នោះបាននៅជាប់នឹងព្រះពិរិយាធរបស់ទ្រង់ ទ្រង់បានឃើញឈាម ហើយ បានដកខ្លួនចេញពីវា ដោយព្រោះមានអ្វីមួយបានធ្វើឲ្យមានជីវិត។ ព្រះអើយ!

96 គិតទៅ! មានតែព្រះលោហិតប៉ុណ្ណោះ ដែលបញ្ឈប់ព្រះ។ ហើយមាន ឈាមតែមួយគត់ដែលទ្រង់នឹងត្រឡប់មកវិញ ហើយនោះជាព្រះរាជបុត្រាទ្រង់ ផ្ទាល់។ ពេលទ្រង់ឃើញថានោះជាឈាមរបស់បុត្រា ទ្រង់នឹងត្រឡប់មកវិញ។ ព្រោះនោះជាអំណោយទាន...ព្រះបានប្រទានដល់ព្រះរាជបុត្រាទ្រង់ ដើម្បីលោះ អស់អ្នកដែលទ្រង់បានដឹងជាមុន ហើយវានាំព្រះជាម្ចាស់មកវិញពីការជំនុំជំរះ របស់ទ្រង់។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលឈាមនោះត្រូវបានដកចេញ ហើយអ្វីៗទាំងអស់ ដែលបានដឹងមុនបានត្រូវហៅចូលក្នុងរូបកាយជីវិតសេស។ ក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់ត្រូវ បានរៀបចំជាស្រេច ហើយបានលើកឡើង បន្ទាប់មកព្រះពិរិយាធរបស់ព្រះបានមក លើប្រជាជន។

97 អូ បងប្រុស មិនចង់ឈរនៅទីនោះទេ! ឲ្យខ្ញុំឈរនៅមុខកាំភ្លើងយន្ត ឲ្យខ្ញុំ ត្រូវកាត់ជាដុំៗ អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំត្រូវបានគេមើលឃើញមួយអីញ អនុញ្ញាតឱ្យមាន អ្វីកើតឡើង (ដូចពាក្យសម្បថរបស់អ្នកជិះសេះនៃកូឡុំប៊ីស) សូមឲ្យគេពុះពោះ ខ្ញុំ ហើយដុតស្ពាន់ជើ និងអ្វីៗផ្សេងទៀតក្នុងខ្លួនខ្ញុំ ហើយដៃនិងជើងរបស់ខ្ញុំត្រូវ កាត់ចោល ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ ប៉ុន្តែអនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំឈរនៅមុខការជំនុំជំរះ បណ្តឹងសុំនៅចំពោះព្រះ។

98 អូ អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំយកបណ្តឹងតូចនេះនៅទីនេះ នៅចំពោះបណ្តឹងរបស់ព្រះគ្រីស្ទ ហើយទទួលយកព្រះលោហិតរបស់ទ្រង់។ គ្មានអ្វីនៅក្នុងដៃខ្ញុំទេ ព្រះអម្ចាស់ អើយ!

គ្មានអ្នកណាទេ

មានតែឈាមវិសេសព្រះយេស៊ូវ។ (នោះជាអ្វីទាំងអស់ដែល
ខ្ញុំដឹង។)

នេះជាក្តីសង្ឃឹម និងទីពឹងរបស់ខ្ញុំ
ដោយព្រះឈាមវិសេសព្រះយេស៊ូវ។

99 កុំឆ្ងល់ថា អេដឌី ភើរ៉ូណេត...បានបដិសេធបទចម្រៀងរបស់គាត់។ កាល
គាត់ជាគ្រិស្ដាន ជាគ្រិស្ដានដែលរឹងរូស ពួកគេមិនចង់ទិញបទចម្រៀងរបស់គាត់
ទេ។ ថ្ងៃមួយគាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងសរសេរបទមួយ ហើយថ្ងៃណាមួយ...
ដែលពួកគេនឹងទទួលបាន។” (ហើយមនុស្សចង់បានអ្វីដែលទំនើបជាងនេះក្នុង
បទចម្រៀងសាសនា។) ថ្ងៃមួយនៅទីនោះព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានកាន់ ហើយ
គាត់បានចាប់បិច ហើយគាត់បានសរសេរថា:

សូមសរសើរតម្កើងចេស្ដានៃព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ!

ចូរឱ្យទេវតាក្រាបចុះ

លើកយកព្រះមកុដ

ហើយឱ្យទ្រង់គ្រងរាជ្យជាព្រះអម្ចាស់។

ដ្បិតព្រះគ្រីស្ដ ជាថ្មដ៏រឹងមាំ ខ្ញុំឈរលើ

ដីផ្សេងទៀតទាំងអស់គឺជាខ្សាច់លិច

ដីផ្សេងទៀតទាំងអស់គឺជាខ្សាច់លិច។

100 មិនថាជាព្រះវិហារ មិនថាជាមិត្ត មិនថាជាសត្រូវ មិនថាជាជាតិសាសន៍
មិនថាជាទ្រព្យសម្បត្តិ មិនថាកាពក្រ ល្អឬអ្វីក៏ដោយ មូលហេតុផ្សេងៗសុទ្ធតែជា
ខ្សាច់លិច! នោះជារឿងតែមួយ ទីបំផុតវានឹងទៅឆ្ងាយ។ ប៉ុន្តែ:

...ព្រះគ្រីស្ដ ជាថ្មដ៏រឹងមាំនោះ ខ្ញុំឈរមាំ។

ដីផ្សេងទៀតទាំងអស់គឺជាខ្សាច់លិច។ (សូមចាំទុក

ក្នុងចិត្ត។)

101 សូមចំណាំ! សូមចូលទៅកាន់លេវីន័យ១៦ ហើយអាននៅខាងក្រោយ ត្រ
ឡប់ទៅប្រវត្តព្រះគម្ពីរឥឡូវនេះ នៅក្នុងច្បាប់លេវីន័យ ហើយមើលនៅទីនេះនៃ
លេវីន័យ—លេវីន័យ ជំពូកទី១៦។ ហើយចាប់ផ្តើមដោយខទី១៤ នៃជំពូកទី១៦។

អូ ខ្ញុំ—ខ្ញុំចូលចិត្តចំណាយពេលរបស់ខ្ញុំលើរឿងទាំងនេះ នាំវាចេញ។ លើវីនីនីយឺ បួន... ឬលើវីនីយ ១៦:១៤។

ហើយត្រូវយកឈាមគោនោះ ទៅបោះដោយម្រាមដៃលើបំបែក ខាងកើត នៃទីសន្តោសប្រោស (នៅលើបណ្តឹងមេត្តា! មើល យើងនឹង ចូលទៅក្នុងវាបន្តិចក្រោយមក។)... ខាងកើត...

102 កុំភ្លេចពាក្យនោះ។ “ខាងកើត”។ តើព្រះយេស៊ូវមកពីណា? ខាងកើតនៅក្នុង ពពកនៃសិរីរុងរឿង។ តើព្រះអាទិត្យ រះឡើងពីទិសណា? ខាងកើត។ តើ ព្រះ-បុត្រានឹងក្រោកឡើងនៅឯណា? ខាងកើត។ តើអាសនៈមេត្តាអង្គុយ នៅឯណា? ឆ្ពោះទៅទិសខាងកើត។ ហេតុអ្វីបានជាខ្ញុំឲ្យអ្នករាល់គ្នាអង្គុយ ខាងកើត? ហេតុអ្វី? អាសនៈនៅខាងកើត។ យើងនឹងឃើញវាបន្តិច ថាវាស្អាត ប៉ុណ្ណា ខ្ញុំនឹងគូរវាចេញ។ ខ្ញុំបានសុំឱ្យច្រើនតាមតែអាចធ្វើទៅបាន ដើម្បីយក កាសែត និងអ្វីៗផ្សេងទៀត ដើម្បីមានផែនទីទាំងនេះក្នុងរយៈពេលពីរបីនាទី។ មិនអីទេ:

...ទៅបោះ... ដោយម្រាមដៃលើបំបែកខាងកើត នៃទីសន្តោស ប្រោស ឯខាងមុខទីសន្តោសប្រោស ក៏ត្រូវបោះឈាមដោយម្រាមដៃ អស់៧ដងដែរ។

103 អូ តើវាស្អាតអត់? “ប្រាំពីរដងឆ្ពោះទៅទិសខាងកើត”។ តើវាគឺជាអ្វី? គ្រា ក្រុមជំនុំទាំងប្រាំពីរនឹងត្រូវបានគ្របដណ្តប់ដោយព្រះលោហិត។ ហាលេលូយ៉ា! ព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទគឺគ្រប់គ្រាន់នៅក្នុងវា ម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និង ជារៀងរហូត និងគ្រប់សម័យកាល ដើម្បីជួយសង្គ្រោះមនុស្សមានបាប ប្រោស អ្នកជំងឺគ្រប់ៗរូប នាំអព្វគហេតុគ្រប់បែបយ៉ាង គ្រប់ទីសំគាល់អោយកើតឡើង។ “ប្រាំពីរដង” ត្រលប់មកវិញនៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាចាស់ មួយពាន់បួនរយកោសិប ឆ្នាំមុនព្រះគ្រីស្ទយាងមក។ គិតទៅ! និមិត្តសញ្ញា “ប្រាំពីរដង...”

រួចអើវត្រូវសំឡាប់ពពែឈ្មោល... នៃដង្វាយលោះបាបដែលថ្វាយ សំរាប់ពួកជន ហើយយកឈាមនាំចូលទៅ... ខាងក្នុងវាំងនន ទាំងបោះឈាមពពែនោះដូចជាបានបោះឈាមគោឈ្មោលដែរ... គឺ ត្រូវបោះឈាមនៅលើទីសន្តោសប្រោស ហើយនៅខាងមុខដែរ:

ដូច្នោះ នឹងបានធ្វើឲ្យឆ្ងននឹងទីបរិសុទ្ធ ដោយព្រោះ...សេចក្តី...
សេចក្តីស្នេហាគ្រោករបស់ពួកកូនចៅអ៊ីស្រាអែល និងអស់ទាំង
សេចក្តីរំលងរបស់គេ គឺអស់ទាំងបាបដែលគេបានប្រព្រឹត្តទាំងប៉ុន្មានៈ
ត្រូវឲ្យធ្វើដូច្នោះឲ្យបានឆ្ងននឹងត្រសាលជំនុំ ដែលនៅជាមួយនឹងគេ គឺ
នៅកណ្តាល—អស់ទាំងសេចក្តីស្នេហាគ្រោករបស់គេ។

104 តើវាជាអ្វី? “បល្ល័ង្កមេត្តា។” តើពេលនេះពួកគេនៅឯណា? ហើយនៅខាងក្នុង
ហិបនោះជាអ្វី? ជាច្បាប់។ ហើយច្បាប់ ជាការបំពានលើបញ្ញត្តិ គឺត្រូវស្លាប់
ដោយគ្មានក្តីមេត្តា។ ប៉ុន្តែ ដោយសារអ្នកអាចមានមេត្តា ឈាមត្រូវដាក់លើ
អាសនៈ។ ពួកគេបោះបល្ល័ង្កមេត្តា។ ហើយអាសនៈមេត្តាគឺជាអាសនៈដែលអ្នក
លុតជង្គង់សុំសេចក្តីមេត្តា។ ព្រះហាមមិនអោយយើងយកវាពីក្រុមជំនុំរបស់យើង
អាសនៈសម័យបុរាណដែលមនុស្សអាចលុតជង្គង់អង្វរព្រះសម្រាប់សេចក្តីមេត្តា
ករុណា។ ហើយសេចក្តីមេត្តាករុណាគឺជាបរិបូរ ហើយហូរចេញពីព្រះលោហិត
របស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។ ឥឡូវនេះ ផងដែរ នោះគឺជាសេចក្តីមេត្តាករុណា។ នោះ
ជាបល្ល័ង្កមេត្តា។

105 ប៉ុន្តែអ្នកកត់សម្គាល់ឃើញថានៅទីនេះ វាមិនមែនជាកន្លែងដែលមានក្តីមេត្តា
ទេ ត្បិតមាន “ផ្នែកបន្ទោរ និងផ្ទុរលាន់ និងសំឡេង។” មិនមានផ្នែកបន្ទោរនិង
ផ្ទុរលាន់នៅក្នុងសេចក្តីមេត្តាករុណា។ នោះជាការជំនុំជំរះ។

106 ចូរយើងងាកទៅនិក្ខមនំ ជំពូក១៩នៃនិក្ខមនំនិង១១៦។ និក្ខមនំ ជំពូក១៩ នៃ
និក្ខមនំ ហើយសូមចាប់ផ្តើមជាមួយនឹង១១៦:

លុះដល់...

ស្តាប់អ្វី...ពេលព្រះឡើងលើភ្នំស៊ីណៃ:

លុះដល់ព្រឹកឡើងថ្ងៃទី៣ នោះក៏មានពួសូរផ្ទុរ...មានផ្នែកបន្ទោរ
និងពពកយ៉ាងក្រាស់នៅលើភ្នំ ព្រមទាំងពួសូរផ្ទុរស្ទើរយ៉ាង
ខ្លាំងក្លាវែង (តើសំឡេងត្រែតើជាអ្វី? គឺជាទេវតា។) រួចបណ្តាជន
ទាំងឡាយ...(ស្តាប់!)...បណ្តាជន...ដែលនៅក្នុងទីដំឡើងត្រសាល
ក៏ញ័ររន្ធត់ទាំងអស់គ្នា។

107 “ទីជំនុំជំរះ!” ឃើ! ពួកគេបានដើរចេញពីទីនោះ ហើយព្រះបានប្រទាន ព្រះគុណដល់ពួកគេក្នុងការធ្វើដំណើរ ប៉ុន្តែពួកគេបានទាមទារច្បាប់។ ពួកគេ...ព្រះ សព្វព្រះទ័យឲ្យពួកគេរូបម្នាក់។ ពួកគេចង់បង្កើតនិកាយចេញពីវា អ្វីមួយដែលពួកគេ អាចប្រកែកបាន ជំនួសឱ្យការគ្រាន់តែធ្វើតាមព្រះ ហើយរស់នៅក្រោមយុត្តាធិការ របស់ទ្រង់ ក្រោមអំណាចរបស់ទ្រង់។ ព្រះគុណបានប្រទានដល់ហោរា ព្រះគុណ បានប្រទានដង្វាយធួន (កូនចៀម) ព្រះគុណបានផ្តល់អ្វីៗទាំងអស់នេះហើយ ប៉ុន្តែ ពួកគេចង់បានការវិនិច្ឆ័យ ពួកគេចង់បានអ្វីមួយដែលពួកគេអាចធ្វើបាន។

108 ព្រះទ្រង់មានបន្ទូលថា “ប្រមូលផ្តុំពួកវាជាមួយគ្នា អញនឹងប្រាប់ពួកគេថាវាជា អ្វី។ អញនឹងបង្ហាញពួកគេថាវាជាអ្វី។” អាន! ស្តាប់! ហើយសំឡេងត្រែកបន្លឺ ឡើងរហូតដល់កក្រើកផែនដី។ អ្នកឃើញអ្វីដែលជាការវិនិច្ឆ័យទេ? ខ្ញុំមិនចង់បាន វាទេ។ សូមផ្តល់សេចក្តីមេត្តាដល់ខ្ញុំ!

109 ប្រងប្រុសហ្សេដ សុតមែនមានប្រសាសន៍ថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ? —អេដ។” និង...[ប្រងប្រុសប្រាណហាំ?] បាទ? [អ្វីហ្នឹង—តើបទគម្ពីរចុងក្រោយ ដែលអ្នកបានអានឬ?។] នោះគឺជានិក្ខមន៍—នេះ—ជំពូកទី១៩ និងខទី១៦បងប្រុស ហ្សេដ។ និក្ខមន៍ ១៩:១៦។

110 ឥឡូវនេះ សូមកត់ចំណាំខទី១៧:

នោះម៉ូសេលោកនាំគេចេញពីទីដំឡើងត្រសាលទៅជួប... (អូ! ខ្ញុំចង់ ជួបទ្រង់ដោយសន្តិភាព មិនមែនជួរច្នោះទេ។) គេឈរជុំវិញនៅទី ជើងភ្នំ។ (ផ្លូវខាងក្រោយ។)

111 សូមចាំថា ភ្នំនោះមានខ្សែបន្ទាត់ជុំវិញវា។ បើទោះបីគោប៉ះភ្នំនោះក៏ត្រូវស្លាប់ នៅទីនោះ មិនអាចមកក្នុងវត្តមានព្រះបានឡើយ។ និងព្រះ...“ហើយម៉ូសេបាននាំ ប្រជាជនចេញ។”

112 ឥឡូវនេះ ខទី ១៨ ខបន្ទាប់:

ឯភ្នំស៊ីណាយក៏ហុយផ្សែងឡើង...ពេញទាំងអស់ ដ្បិតព្រះយេហូវ៉ា ទ្រង់យាងចុះមកលើភ្នំគង់ក្នុងភ្លើង ... (គ្រាន់តែផ្សែងនិងឆេះដូច ចង្ក្រាន។)

113 តើទ្រង់បានយាងចុះមកពីអ្វី? មិនមែននៅក្នុងសិរីល្អនៃសេគីណាទេ ប៉ុន្តែ ដោយកំហឹងនៃការវិនិច្ឆ័យរបស់ទ្រង់។

...ផ្សែងនោះហុយឡើងដូចជាផ្សែងនៃគុកភ្លើង តួភ្នំទាំងមូលក៏ កក្រើករំពើកយ៉ាងខ្លាំង។ (បងប្រុស ខ្ញុំមិនចង់នៅទីនោះទេ!)

កាលពួសូរស្តែងកាន់តែតន្តើនខ្លាំងឡើង នោះម៉ូសេក៏ទូល ហើយព្រះ ទ្រង់មានព្រះបន្ទូលឆ្លើយតបមកលោក។ (ម៉ូសេបាននិយាយ មិនមែន ប្រជាជនទេ ពួកគេកំពុងញ័រញាក់)។

ព្រះយេហូវ៉ា—ទ្រង់យាងចុះមកលើកំពូលភ្នំស៊ីណាយ ទ្រង់មាន ព្រះបន្ទូលហៅម៉ូសេពីលើកំពូលភ្នំ រួចម៉ូសេក៏ឡើងទៅ។

ព្រះយេហូវ៉ាទ្រង់មានព្រះបន្ទូលប្រាប់ថា ចូរឯងចុះទៅហាមដល់ បណ្តាជនរាល់គ្នាដោយដាច់ខាត ក្រែងគេរំលងចូលមកឯព្រះយេហូវ៉ា ដើម្បីមើល នោះនឹងមានគ្នាជាច្រើនត្រូវស្លាប់។

114 ក្រន្លែងទទេនៅលើកាំសែត—អេដ។ មនុស្សអង្គុយនៅខាងក្រោយព្រះវិហារ ហើយសើចដាក់នរណាម្នាក់និយាយភាសាដទៃ ឬក៏ក្នុងព្រះវិញ្ញាណ បានទៅ ប្រមាថព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ បិទត្រាជារៀងរហូត! អ្នកណាដែលនិយាយពាក្យ ទាស់នឹងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ នោះនឹងមិនត្រូវបានលើកលែងទោសឡើយក្នុង លោកិយនេះ ឬក្នុងលោកខាងមុខ។ កុំមើលវា! នៅឱ្យឆ្ងាយពីវា ឬទទួលយកវា!

115 យើងទុកបទគម្ពីរនោះចោលល្អជាង។ សូមអានវានៅលើ អ្វីដែលនៅសល់ របស់វា សូមមើលអ្វីដែលព្រះមានបន្ទូល។ ហើយប្រជាជនបាននិយាយថា “អូ ម៉ូសេ អ្នកនិយាយ។ កុំឲ្យព្រះនិយាយទៀត! យើងមិនចង់ យើងមិនគួរសុំធ្វើបែប ហ្នឹងទេ។” ឃើញទេ? “សូមឲ្យអ្នកនិយាយមកកាន់យើងខ្ញុំវិញ លោកម៉ូសេ។ បើ ព្រះមានបន្ទូល យើងទាំងអស់គ្នានឹងស្លាប់។” សូមមើល ព្រះបានធ្វើជាដង្ហាយ ធុន។

116 ឥឡូវនេះ “សំឡេងនៃបល្ល័ង្ក។” សូមចំណាំនៅក្នុងបល្ល័ង្កនេះ “នៅមុខ បល្ល័ង្កគឺជាផ្កាយប្រាំពីរ។ សំឡេងនៃផ្កាយ។ “សំឡេង” អ្នកឃើញទេ? មាន ច្រើនទៀតនៅក្នុងវិវរណៈ៤នៅទីនេះ ឬ៥យើងរកឃើញវា “ហើយចេញពីបល្ល័ង្ក មានផ្លេកបន្ទោរ ផ្ការលាន់ និងសំឡេង។” មិនមែនសំឡេងរ៉កមួយ “សំឡេង”

ពហុវចនៈ។ តើវាជាអ្វី? ព្រះមានបន្ទូលទៅកាន់ក្រុមជំនុំ ដោយឆ្លុះបញ្ចាំងពីអង្គ
ទ្រង់តាមរយៈវិញ្ញាណទាំងប្រាំពីរ។ ពេលដែលព្រះចាក់ប្រេងតាំងពិតមានបន្ទូល
នោះជាសំឡេងរបស់ព្រះ! ដើម្បីបដិសេធវាគីត្រូវដកជើងចង្អៀងចេញ។ ឃើញទេ?
“សំឡេង” សំឡេងនៃក្រុមជំនុំទាំងប្រាំពីរ (នៅទីនេះនៅលើជ្រុង) សំឡេងដែល
និយាយដោយផ្ទាល់ និងផ្នែកបន្ទោរ។

117 សព្វថ្ងៃនេះពួកគេដូច្នោះ “អញ្ចឹង យើងមិនជឿលើការនិយាយថា។ ‘នរក’
នៅក្នុងវេទិកាទេ។” ឱ! ក្តីមេត្តា! ហ៊ី! យើងត្រូវការមនុស្សរបស់ព្រះ ជាមនុស្សដែល
មិនថយក្រោយ!

118 ឥឡូវនេះ អ្នករាល់គ្នាមិនអាចធ្វើជាគ្រូអធិប្បាយបានទេ ប៉ុន្តែអ្នកបានទទួល
សំឡេង។ ហើយប្រសិនបើអ្នកមិនអាចអធិប្បាយទៅមនុស្សបាន...ប្រសិនបើ
អ្នកជាអ្នកអធិប្បាយ អ្នកត្រូវបានហៅទៅកាន់វេទិកាដើម្បីអធិប្បាយ។ បើអ្នក
មិនមែនទេ អ្នកនៅតែជាអ្នកអធិប្បាយ ប៉ុន្តែរស់នៅបែបជាអ្នកសេចក្តីអធិប្បាយ។
សូមឲ្យសេចក្តីអធិប្បាយរបស់អ្នកបានរស់ឡើង ហើយវាជាសំឡេងនៃព្រះ ដែល
នឹងនាំមកនូវការតិះដៀលដល់អ្នកដែលបដិសេធា។ ពួកគេនិយាយថា “គ្មាន
នរណាម្នាក់អាចដាក់ម្រាមដៃលើជីវិតរបស់គាត់បានទេ។ ពួកគេមានសុភមង្គល
រស់នៅ...ពួកគេ...ប្រសិនបើមានបុរសរបស់ព្រះ នោះជាបុរសប្រស្តីនោះ។” ឃើញ
ទេ រស់នៅបែបជាសារដំណឹងល្អរបស់អ្នក។ កុំព្យាយាមអធិប្បាយឱ្យគេ បើអ្នកមិន
ត្រូវបានហៅឱ្យធ្វើជាគ្រូអធិប្បាយ។ អ្នកត្រូវលាយឡំគ្នាយ៉ាងណាក៏ដោយ ហើយ
រញ្ជ័ររញ្ជ័រ ហើយអ្នកនឹងធ្វើឲ្យមនុស្សច្របូកច្របល់ ហើយអ្នកនឹងមិនដឹង... អញ្ចឹង
អ្នកនឹង—អ្នកនឹងបំផ្លាញពួកគេ និងខ្លួនអ្នកផងដែរ។ គ្រាន់តែរស់នៅក្នុងរាជ្យសារ
របស់អ្នក!

119 គ្រូអធិប្បាយត្រូវបានគេហៅឲ្យផ្សាយសាររបស់ខ្លួន ហើយក៏រស់នៅដែរ។ បើ
អ្នកមិនអាចរស់អញ្ចឹងបានទេ នោះអ្នកឈប់ផ្សាយវាទៅ។ ប៉ុន្តែអ្នកត្រូវតែរស់នៅ
ក្នុងរាជ្យសាររបស់អ្នក។

120 មិនអីទេ នៅទីនេះជា “សំឡេង”។ អូរបៀបដែលយើងត្រូវការនៅក្នុងជេហ្វីសុ
នវីលាប់ពាន់សំឡេងរស់នៅ ផ្ទាល់នៃព្រះដែលបន្លឺឡើងដោយភាពផ្អែមល្អែម
និងភាពបរិសុទ្ធភាពបរិសុទ្ធនៃជីវិត ដែលមិនសៅហ្មង ដើរជុំវិញផែនដីថ្ងៃនេះ
ដោយគ្មានកំហុស។ បាទ គ្រីស្ទានពិត នោះជាផ្ទាល់ប្រឆាំងនឹងសត្រូវ។ អារក្ស

មិនខ្វល់ថាអ្នកអាចស្រែកខ្លាំងប៉ុណ្ណា អារក្សមិនខ្វល់ថាអ្នកអាចលោតបានប៉ុន្មាន ឬអ្នកអាចធ្វើវា ឬស្រែកបានប៉ុន្មានទេ។ ប៉ុន្តែអ្វីដែលធ្វើឱ្យអារក្សឈឺចាប់នោះគឺការ មើលឃើញថាជាជីវិតជីវិតសុទ្ធ និងបរិសុទ្ធដែលបានថ្វាយដល់ព្រះ និងយាយអ្វីទៅ គាត់ ហៅគាត់ពាក្យផ្អែមល្ហែមតាមដែលអាចធ្វើបាន ហើយបន្តទៅមុខទៀត។ អូ ខ្ញុំ អើយ! ដែលបោះគាត់ទៅឆ្ងាយ នោះជាផ្លូវលាន់ដែលអង្រួនអារក្ស។

121 ដូចជា “មែនហើយ” អ្នកនិយាយថា “ប្រសិនបើគាត់អាចអធិប្បាយដូចជាប៊ី លី ហ្គ្រាហាំ ឬអូរ៉ាល រ៉ូប៊ីត ឬនរណាម្នាក់ ជាវាក្មេងដ៏មានឥទ្ធិពលម្នាក់ គាត់នឹង ក្លាយជា...” អូអត់ទេ! ពេលខ្លះអារក្សគ្រាន់តែសើចំអកចំពោះរឿងនោះ។ វាមិន យកចិត្តទុកដាក់លើរឿងនោះលើសពីអ្វីឡើយ។ អ្នកមានទ្រឹស្តីទាំងអស់—ទ្រឹស្តី ដែលអ្នកចង់ធ្វើ និងការបណ្តុះបណ្តាលថ្នាក់សិក្ខាសាលាទាំងអស់ ហើយអារក្ស គ្រាន់តែអង្គុយសើច។ តែពេលឃើញជីវិតនោះ!

122 ចូរក្រឡេកមើលពួកសិស្សដែលនៅទីនោះ ជាក្មេងដែលឆ្លុតនឹងជំងឺឆ្លុតជ្រូក ក្នុងថ្ងៃនោះ ហើយនិយាយថា “ចេញពីគាត់មក អារក្ស! ចេញពីគាត់មក អារក្ស! ចេញពីគាត់មក អារក្ស!”

123 អារក្សអង្គុយនៅទីនោះនិយាយថា “ឥឡូវនេះ ឯងមិនខ្មាសខ្លួនឯងទេឬ? ឥឡូវនេះអ្នកឃើញអ្វីដែលអ្នកកំពុងធ្វើទេ? ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលប្រាប់អ្នកថា ទ្រង់បានបង្ហាត់អ្នកឲ្យទៅដេញខ្ញុំចេញ។ គ្មាននរណាម្នាក់ក្នុងចំណោមអ្នកអាច ធ្វើបានទេ។”

124 ប៉ុន្តែបងប្អូនអើយ ពេលឃើញទ្រង់យាងមក មានម្នាក់ដើរដោយស្ងាត់ស្ងៀម។ អូ-ហូ។ អូ ខ្ញុំអើយ! ទ្រង់មិនចាំបាច់និយាយអ្វីទេ។ អារក្សនោះបានភ័យខ្លាចចូល ទៅហើយ។ ទ្រង់ដឹងថាវាត្រូវតែចាកចេញ ត្រូវហើយ ព្រោះមានជីវិតមួយមកដល់ មិនត្រឹមតែសេចក្តីអធិប្បាយប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែជាជីវិត។ បាននិយាយថា “ចេញពី គាត់។” អូ ខ្ញុំអើយ! ធ្វើបានហើយ! ស្ងៀមស្ងាត់ ទ្រង់ដឹងពីអ្វីដែលទ្រង់កំពុងនិយាយ អំពី ទ្រង់ដឹងពីអ្វីដែលទ្រង់កំពុងធ្វើ។

125 ឥឡូវនេះ “សំឡេង” សំឡេងត្រែទាំងប្រាំពីរ ជាសំឡេងនៃគ្នាយទាំងប្រាំពីរ អ្នកនាំសារទាំងប្រាំពីរ។ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះមើលនៅទីនេះ៖

...និង...ចង្រៀងប្រាំពីរ...នៅមុខបល្ល័ង្ក ដែលជាវិញ្ញាណទាំងប្រាំពីរ របស់ព្រះជាម្ចាស់។

126 “ចង្រៀងប្រាំពីរ។” ចូរគូរបន្តិចនៅទីនេះ បល្ល័ង្ក ទិសសណ្ឋានសប្រាស និង ក្រុមជំនុំ។ ហើយនៅទីនេះគឺ (មួយ ពីរ បី បួន ប្រាំ ប្រាំមួយ ប្រាំពីរ) ផ្កាយ ប្រាំពីរ ចង្រៀងប្រាំពីរ អ្នកនាំសារប្រាំពីរ វិញ្ញាណប្រាំពីរ មិនមែនមានន័យទាំងស្រុង ថាព្រះជាម្ចាស់នៅក្នុងវិញ្ញាណទាំងប្រាំពីរនោះទេ ប៉ុន្តែ “ការបង្ហាញប្រាំពីរនៃ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដូចគ្នា។”

127 តើព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅឯណា? នៅទីនេះនៅលើបល្ល័ង្ក ចែងចាំងចេញ នៅក្នុងសម័យក្រុមជំនុំនីមួយៗ។ សម័យក្រុមជំនុំនេះកំពុងតែឆ្លុះបញ្ចាំងពី របៀបនេះ សំឡេងនៃព្រះ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និង ជាវៀងរហូត។ ឃើញទេ ប្រាំពីរ មាន “សំឡេង។” “ហើយចង្រៀងប្រាំពីរត្រូវឆេះ” វិញ្ញាណប្រាំពីរ ‘ដែលជាវិញ្ញាណទាំងប្រាំពីររបស់ព្រះជាម្ចាស់។”

128 ចាំពីរបីអាទិត្យមុនដែលយើងបានទៅលើវា គឺពេជ្រដ៏ធំ? ប៉ុន្តែវាត្រូវបាន កាត់តាមវិធីជាច្រើន ដើម្បីឆ្លុះបញ្ចាំងពីភ្លើងនិងពន្លឺពីវា។ នោះហើយជាវិធី “ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ គឺជាការចាប់ផ្តើមនៃការបង្កើតរបស់ព្រះ” វិរណៈ ១។ តើវាត្រូវ ទេ? តើព្រះត្រូវបានបង្កើតឡើងនៅពេលណា? ទ្រង់គឺជាការចាប់ផ្តើមនៃការបង្កើត របស់ព្រះ។ ហើយព្រះគឺអស់កល្បជានិច្ច។ តើវាត្រូវទេ? ប៉ុន្តែនៅពេលដែល ព្រះជាម្ចាស់បានបង្កើត...នៅពេលដែលទារកតូចមួយដែលជាគភ៌នៅក្នុងផ្ទៃរបស់ ម្តាយដែលជាព្រហ្មចារី។ ហើយនាងចាប់ផ្តើមបង្កើតកោសិកាទាំងនេះក្នុងខ្លួន នាង ដើម្បីបង្កើតកូនតូចនេះ នោះគឺជាការចាប់ផ្តើមនៃការបង្កើតរបស់ព្រះ “ដ្បិត ព្រះជាម្ចាស់បានក្លាយជាសាច់ឈាម ហើយគង់នៅក្នុងចំណោមពួកយើង ហើយ ក្លាយជាអម៉ាញូអែល។ ព្រះនៅជាមួយនឹងយើង’ ជាការចាប់ផ្តើមនៃការបង្កើត របស់ព្រះ។”

129 បន្ទាប់មកនៅក្នុងគ្រឿងអលង្ការដ៏អស្ចារ្យនោះដែលមកពីធូលីដី...ពីព្រោះ ទ្រង់បានធ្វើពីធូលីដី។ តើវាត្រូវទេ? ទ្រង់ហូបអាហារដូចខ្ញុំ ទ្រង់ហូបអាហារដូចអ្នក ដែរ។ ដែលធូលីនៃរូបកាយ ទ្រង់ក្លាយជាជាតិកាល់ស្យូម ប៉ូតាស្យូម ប្រេងឥន្ធនៈ ពន្លឺលោហធាតុ ប៉ុន្តែនៅក្នុងទ្រង់គង់នៅជាពន្លឺអស់កល្បជានិច្ច។ មិនឆ្ងល់ទេថា អ្នកប្រាជ្ញនិយាយទៅកាន់តារាថា “ណែនាំយើងទៅកាន់ពន្លឺដ៏ល្អឥតខ្ចោះរបស់ អ្នក។”

130 ពួកគេគ្រាន់តែឆ្លុះបញ្ចាំងពីពន្លឺនៃពន្លឺដ៏ល្អឥតខ្ចោះមួយ។ ហើយនៅទីនោះ ទ្រង់គឺជាពន្លឺដ៏ល្អឥតខ្ចោះនៃព្រះ ជាការចាប់ផ្តើមនៃការបង្កើតរបស់ព្រះ។ ឥឡូវនេះ នៅក្នុងទីនោះមានទ្រង់...

131 របៀបដែលទ្រង់អាចឆ្លុះបញ្ចាំងពីអង្គទ្រង់ត្រឡប់ទៅឯផ្កាយរបស់ទ្រង់នៅ លើផែនដី បន្ទាប់ពីអ្នកប្រាជ្ញបានឃើញទ្រង់នៅស្ថានសួគ៌ ហើយពួកគេក្លាយជា វិញ្ញាណបម្រើនៅទីនេះនៅលើផែនដី? “ទ្រង់ត្រូវរូស (ពេជ្រធំកាត់ចេញ) ដោយសារអំពើវិលងរបស់យើង មានស្នាមជាំដោយសារអំពើទុច្ចរិតរបស់យើង ការប្រៀនប្រដៅនៃសន្តិភាពរបស់យើងលើទ្រង់ ជាមួយនឹងស្នាមរំពាត់លើទ្រង់ យើងបានជាសះស្បើយ។” តើវាកំពុងធ្វើអ្វី? ឆ្លុះបញ្ចាំង!

132 អ្នកណាដែលអះអាងថាជាអ្នកបម្រើរបស់ព្រះ ដែលបដិសេធការព្យាបាល របស់ព្រះ និងអំណាចរបស់ទ្រង់ មិនបានទទួលពន្លឺរបស់ទ្រង់ពីពេជ្រនោះ មិនបាន ទទួលពន្លឺពីបល្ល័ង្កនោះទេ។ ដោយសារតែវាឆ្លុះបញ្ចាំងពីទ្រង់ដូចគ្នាកាលពី ម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូតនៅក្នុងផ្កាយប្រាំពីរ និងយុគសម័យក្រុមជំនុំ ទាំងប្រាំពីរ។

133 អូ សរសើរតម្កើងព្រះជាម្ចាស់! ស្មានមើលថាវាជាការសមរម្យសម្រាប់ អ្នកបម្រើថ្វាយបង្គំព្រះពីវេទិកា ដោយការអរព្រះគុណ និងការសរសើរ និងកិត្តិយស និងកម្លាំង។ អូ ពិតយ៉ាងណា តើវាធ្វើឲ្យព្រលឹងខ្ញុំរើបចិត្តរហូតដល់ខ្ញុំមាន អារម្មណ៍ថាខ្ញុំអាចស្រែកបាន ហើយរត់ហើយលោតឲ្យខ្ពស់តាមដែលខ្ញុំអាចលោត បាន ព្រោះមានអ្វីមួយនៅក្នុងខ្លួនខ្ញុំ ដែលបានផ្លាស់ប្តូរខ្ញុំពីអ្វីដែលខ្ញុំមាន។ ខ្ញុំ មិនមែនជាអ្វីដែលខ្ញុំគួរក្លាយទេ ជាអ្វីដែលខ្ញុំចង់ក្លាយនោះទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំត្រូវ បានផ្លាស់ប្តូរពីអ្វីដែលខ្ញុំធ្លាប់មាន។ មានអ្វីកើតឡើង មានអ្វីកើតឡើង!

134 ហើយឈរនៅទីនេះ ហើយមើលព្រះបន្ទូលដ៏អស់កល្បនេះ ដែលបក់បោក គ្រប់ព្យុះ! នៅពេលដែលពួកគេព្យាយាមដុតព្រះគម្ពីរនិងអ្វីៗទាំងអស់ វាបាននៅ ដដែល ព្រោះវាបានចែងថា “ផ្ទៃមេឃ និងផែនដីនឹងកន្លងផុតទៅ ប៉ុន្តែព្រះបន្ទូល របស់យើងនឹងមិនរលាយបាត់ឡើយ។”

135 នៅទីនេះនៅជិតទីក្រុងឈីកាហ្គោឥឡូវនេះ មាន—ព្រះគម្ពីរមួយដាក់នៅលើ វេទិកានៃព្រះវិហារមួយ។ ត្រឡប់ទៅមុនសង្គ្រាមលោកលើកទីមួយ អ្នកផ្សព្វផ្សាយ ដំណឹងល្អម្នាក់មានវា ហើយមិត្តម្នាក់បានប្រែចិត្ត ហើយគាត់ចង់ផ្តល់ឱ្យអ្នក

ផ្សព្វផ្សាយព្រះគម្ពីររបស់គាត់បាននិយាយថា: “ខ្ញុំមិនអាចឱ្យអ្នកមួយនេះទេ ម្តាយ របស់ខ្ញុំបានឱ្យខ្ញុំមួយនេះ។” បាននិយាយថា “ខ្ញុំពេលខ្ញុំទៅផ្ទះខ្ញុំនឹងផ្ញើមួយទៅ ឱ្យអ្នក។”

136 គាត់បានចាប់ផ្តើមត្រឡប់មកវិញឆ្លងកាត់សមុទ្រ ហើយនាវាមុជទឹករបស់ អាណ្លីម៉ង់បានវាយលុក—កប៉ាល់ឡើង។ ពួកគេមិនបានរកឃើញបំណែករបស់វា ទេ។ ហើយពីរឆ្នាំក្រោយមក ពេលចុះទៅឆ្នេរសមុទ្រ គេបានឃើញប្រអប់អណ្តែត។ ពួកគេខ្លះគិតថាវាអាចជារបស់ដែលលិចទឹក ដូច្នេះហើយ ពួកគេបានយកប្រអប់ ចេញមកក្រៅ ហើយបើកវាឡើង មានមនុស្សពីរនាក់ដើរតាម។ ហើយនៅក្នុងនោះ មានរឿងតែមួយគត់ដែលនៅសល់គឺព្រះគម្ពីរដែលគាត់កំពុងបញ្ជូនត្រឡប់ទៅអ្នក ផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អវិញ។ វាដាក់នៅលើវេទិកាមួយនៅជិតទីក្រុង ឈីកាហ្គោ ក្នុងថ្ងៃនេះ ក្នុងព្រះវិហារមេតូឌីស្ទ។ “ផ្ទៃមេឃ និងផែនដីនឹងកន្លងផុតទៅ ប៉ុន្តែ ព្រះបន្ទូលរបស់យើងនឹងមិនរលាយបាត់ឡើយ។”

137 កំឡុងពេលទឹកជំនន់នៅទីនេះ ក្នុងឆ្នាំ ១៩៣៧។ ព្រះវិហារអុលតូចនេះ នៅពេលដែលមានភក់ជាន់ពន្លិច និងអ្វីៗផ្សេងទៀតនៅក្នុងនោះ យើងអាចជិះ ពីលើវានៅទីនេះ—នៅក្នុងទូកថែវ។ ទឹកជំនន់បានកើនឡើង។ ហើយនៅយប់ នោះ នៅពេលដែលខ្ញុំបានអធិប្បាយពីដំណឹងល្អ ហើយបានទុកព្រះគម្ពីររបស់ខ្ញុំ ដាក់នៅលើវេទិកា នៅពេលដែលខ្ញុំបានទៅផ្ទះ ព្យាករណ៍ថាទឹកជំនន់នឹងមកដល់ ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំបានឃើញគាត់វាស់កម្ពស់ម៉ែពីរហ្វីតនៅលើផ្លូវ ស្រ្តីនៅ ទីនេះ។”

138 បងប្រុសចំណាស់ដើមវេហាតហើយពួកគេសើចដាក់ខ្ញុំ។ នៅចាំរឿងនោះ បានទេ បងប្រុសចច? ខ្ញុំបាននិយាយថា...គាត់—គាត់បាននិយាយថា “អូប៊ីលី ក្នុងឆ្នាំ៨៤ វាមានត្រឹមតែប្រាំមួយអ៊ីញនៅលើផ្លូវស្រ្តី។”

139 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំបានឃើញបុរសម្នាក់ចុះពីលើមេឃ ហើយយកដំបង វាស់មួយ ហើយបិទវានៅលើផ្លូវ ស្រ្តីនិយាយថា “ម្តែពីរហ្វីត។”

គាត់បាននិយាយថា “អ្នកគ្រាន់តែរំភើប។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនរំភើបទេ! ព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូលដូច្នេះ!”

140 សួរពួកគេថាតើមានប៉ុន្មានហ្វឹតនៅលើផ្លូវស្តើង។ ម៉្លែពីរហ្វឹតទៅ—ជិតអីញ៉ា!
យ៉ាងច្បាស់ណាស់។

141 ហើយព្រះគម្ពីរចាស់នោះដែលជាកន្លែងដែលវាត្រូវបានអធិប្បាយនៅយប់
នោះ... នាងចាប់ផ្តើមមានភ្លៀងធ្លាក់ ទឹកជំនន់ហូរកាត់ផ្សេងៗ និងកាត់ព្រះវិហារ
ចាស់នេះ... អាសនៈអណ្តែតក្រុងឡើងដល់ពិដាន ព្រះគម្ពីរទៅត្រង់ដល់ពិដាន
លាងសម្អាតនៅទីនេះដោយទឹកទាំងអស់ដែលលើកវាឡើង។ អាសនៈបាន
ទៅត្រង់ទៅលើ។ ពួកគេស្រកចុះមកភ្លាម គ្រប់កន្លែងដាក់នៅកន្លែងដដែល ហើយ
គម្ពីរក៏ដាក់នៅកន្លែងដដែលដែរ។ ហើយទឹកទាំងអស់នោះ ហើយគម្ពីរនៅតែបើក
ឡើង ជំពូកដដែលនៅកន្លែងដដែល។

142 “ស្ថានសួគ៌ និងផែនដីនឹងកន្លងផុតទៅ ប៉ុន្តែព្រះបន្ទូលរបស់ខ្ញុំនឹងមិនរលាយ
បាត់ឡើយ។”

143 ព្រះគម្ពីរអណ្តែតក្នុងទឹកប្រៃអស់រយៈពេលពីរឆ្នាំដោយមិនបានលុបពាក្យនៅ
លើវាសោះ! ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះគឺពិត។ អាម៉ែន។

144 ខ្ញុំចាំបានថា បងប្រុសចំណាស់គឺបងជ័យវ៉ាហាតពេញចិត្តនឹងរឿងនោះ
ណាស់ រាល់ពេលដែលគាត់ឈឺដៃ... គាត់មានបញ្ហាខ្លះជាមួយគាត់ ពេល
គាត់មានអាយុប្រហែលចិតសិបប្រាំឆ្នាំ គាត់ឈឺសន្លាក់ឆ្អឹង។ ការឈឺចាប់នឹង
ទៅឈឺចាប់នៅទីនេះ គាត់បានរត់យកព្រះគម្ពីរ ហើយបើកវាឡើង ដាក់វានៅ
ទីនោះ ការឈឺចាប់មួយទៀតនៅទីនេះ។ ខ្ញុំមកដល់ទីនោះថ្ងៃមួយ ហើយគាត់មាន
ព្រះគម្ពីរជាច្រើននៅលើគាត់ ខ្ញុំមើលមិនឃើញបងប្រុសជ័យឡើយ គាត់គ្រាន់តែ
មានព្រះគម្ពីរពេញខ្លួនគាត់! គាត់បាននិយាយថា “វាជាការសន្យារបស់ព្រះ!” នោះ
ហើយជាវា។

145 “ស្ថានសួគ៌ និងផែនដីនឹងកន្លងផុតទៅ ប៉ុន្តែព្រះបន្ទូលរបស់ខ្ញុំនឹងមិនរលាយ
បាត់ឡើយ។”

146 នឹកចាំពីមិត្តចាស់ធ្លាប់មកជួបខ្ញុំ។ ហើយខ្ញុំមិនគិតទេថាមានមនុស្សណាម្នាក់
នៅទីនេះ។ ហើយខ្ញុំធ្លាប់ជួយគាត់បន្តិចដែរ អ្នកដឹងទេ ព្រោះគាត់ចាស់ ហើយ
ត្រូវការលុយ ហើយគាត់នឹងចុះមក។ គាត់បាននិយាយថា...ថ្ងៃមួយខ្ញុំចេញទៅ
កាណាដា បែរមកក្រៅខ្លោងទ្វារ ហើយគាត់និយាយថា “ប៊ីលី កូនប្រុសរបស់ខ្ញុំ
អើយ ថ្ងៃណាមួយអ្នកនឹងត្រលប់មកវិញ ហើយពូជ័យចាស់នេះនឹងមិនដើរឡើងលើ

ផ្លូវនេះនៅទីនេះទៀតទេ។” នោះជាលើកចុងក្រោយ។ ពេលខ្ញុំនៅកាណាដា ខ្ញុំបាន ទទួលទូរលេខមួយ គាត់បានស្តាប់នៅទីនោះលើដៃរបស់បងស្រីម៉ីហ្គាន។ គាត់ គាំងបេះដូង ហើយគេនាំគាត់ចេញទៅមន្ទីរពេទ្យ ក្រឡេកមើលនាងហើយគាត់ក៏ ស្លាប់ទៅ។

147 បងស្រី ម៉ីហ្គានតើនាងនៅទីនេះទេ? ជាធម្មតានាងចូលមក។ អ្នកទាំងអស់គ្នា ដឹងហើយ។ ករណីមហារីកដ៏ធំមួយ ដែលនៅមន្ទីរពេទ្យបាទីស្ទ នាងបានស្លាប់ អស់រយៈពេលដប់ប្រាំពីរឆ្នាំមកហើយ។ នៅលើគ្លីនិកវេជ្ជសាស្ត្រនៅទីនោះនៅលើ កំណត់ត្រា នៃ “ស្លាប់ដោយជំងឺមហារីក” ដប់ប្រាំពីរឆ្នាំមុន។ នាងរស់នៅ៤១២ ណុបប្លូច អាវ៉ែនញូវ កំពុងថែទាំនៅមន្ទីរពេទ្យនៅទីនេះ។ ឱ ព្រះគុណដ៏អស្ចារ្យ ជា សព្វពីរោះ!

148 ដីមថម រ៉ូប៊ីសុន ជាមេធាវីនៅល្វិស្វិល ហើយយើងទាំងអស់គ្នាស្គាល់ ដីមថម។ នោះហើយជាអ្វីដែលនាំឱ្យគាត់ជឿលើសារនេះ គាត់បានឡើងទៅ ទីនោះ។ ហើយឱពុករបស់គាត់គឺជាប្រធានបុគ្គលិកម្នាក់នៅឯមន្ទីរពេទ្យ។ គាត់ បានឡើងទៅពិនិត្យមើលទើបដឹងថាពិតជាស្លាប់ដោយជំងឺមហារីកឬអត់ ហើយក៏ ប្រគល់ខ្លួនឲ្យទៅផ្ទះ។ ហើយគិតតាមដែលគេដឹងថានាងបានស្លាប់ហើយ។ ហើយ ឱពុករបស់គាត់បានស្វែងរកវា ហើយវាជាការពិត។ ហើយដីមថមបាននិយាយថា “វាជាការកុហក នាងកំពុងអង្គុយនៅទីនេះ ខ្ញុំអាចនាំអ្នកទៅរកនាង។”

149 អូ គាត់—ទ្រង់ជាព្រះពិត មែនទេ? ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលទ្រង់អាចពិនិត្យមើល កំហុសរបស់យើង មែនទេ? ធ្វើឱ្យយើងស្រឡាញ់ទ្រង់អស់ពីចិត្ត។

150 បល្ល័ង្ក ផ្លេកបន្ទោរ...អ្វី? “ចង្អៀងប្រាំពីរ” ចង្អៀង ឬផ្កាយប្រាំពីរហៅថា “វិញ្ញាណប្រាំពីរ” មានន័យថាម៉ានី...ការបង្ហាញប្រាំពីរនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ នៃ ក្រុមជំនុំទាំងប្រាំពីរនៅបល្ល័ង្កប្រាំពីរនៃសេចក្តីមេត្តាករុណាសម្រាប់ប្រជាជន។ នៅ ទីនេះពួកគេគឺ អាសនៈនៃសេចក្តីមេត្តាករុណាចំនួនប្រាំពីរបល្ល័ង្កប្រាំពីរ ព្រះវិហារ ប្រាំពីរ ផ្កាយប្រាំពីរ។ ការបង្ហាញប្រាំពីរ វិញ្ញាណប្រាំពីរ ចង្អៀងប្រាំពីរ។ អូ! របៀប ដែលព្រះជាម្ចាស់ល្អឥតខ្ចោះ! រាល់...

151 ដាក់នៅទីនោះនៅក្នុងលេខនៃព្រះគម្ពីរ លេខនៃព្រះគម្ពីរគឺជាវត្ថុដ៏ល្អឥតខ្ចោះ បំផុតដែលមាននៅលើផែនដី។ អ្នកមិនអាចមានកំហុសមួយពីលោកុប្បត្តិដល់

វិវរណៈក្នុងលេខនៃព្រះគម្ពីរទេ។ គ្មានអក្សរមួយចំនួនណាដែលសរសេរថាអ្នកអាច
រកឃើញកំហុសមុនពេលអ្នកអានឧបី ប៉ុន្តែមិនមែននៅក្នុងព្រះគ...

152 ពួកគេបានព្យាយាមអស់រយៈពេលជាងពីររយឆ្នាំដើម្បីបន្ថែមឃ្លាមួយទៅក្នុង
ការអធិស្ឋានរបស់ព្រះអម្ចាស់ឬដកឃ្លាមួយចេញពីវា។ វាអស្ចារ្យណាស់! មិន
អាចបន្ថែមឬយកចេញបានទេ។ ពួកគេបានគិតថាពួកគេនឹងធ្វើឲ្យការអធិស្ឋាន
ប្រសើរបន្តិច។ ពួកគេនឹងព្យាយាមសិក្សាវាចូលទៅក្នុងវា ហើយដាក់វាចូលទៅក្នុងវា
ឬយកវាចេញពីវា វាមិនត្រឹមត្រូវ។ ឃើញទេ វាល្អឥតខ្ចោះ! គ្រប់វិធីរបស់ព្រះគឺ
ល្អឥតខ្ចោះ។

153 ដូច្នោះ យើងមិនល្អឥតខ្ចោះ ប៉ុន្តែទ្រង់មានបន្ទូលថា “ដូច្នោះ ចូរអ្នករាល់គ្នាបាន
គ្រប់លក្ខណ៍ ដូចជាព្រះវរបិតានៅស្ថានសួគ៌ទ្រង់គ្រប់លក្ខណ៍។” តើយើងអាចបាន
យ៉ាងម៉េច? តាមរយៈព្រះលោហិតដ៏រិសេសរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ដើម្បីប្រគេងខ្លួន
យើង ហើយគ្រាន់តែរស់នៅក្នុងទ្រង់។ ហ្នឹងហើយ។ តើមានតម្លៃប៉ុណ្ណា!

154 មិនអីទេ ខទី៦ឥឡូវនេះប្រសិនបើយើងចូលទៅក្នុងវា។ “ចង្អៀងប្រាំពីរ។”
*ឯនៅខាងមុខបណ្ឌិតនោះ...មានសមុទ្រកែវ ដូចជាកែវចរណៈ ហើយ
នៅកណ្តាលនឹងជុំវិញនៃបណ្ឌិតនោះ ក៏មានភ្នំមានជីវិតដែលមាន
ភ្នែកពេញទាំងមុខទាំងក្រោយ។ (អូ ខ្ញុំអើយ! មើលនេះ!)...ក៏មានភ្នំ
មានជីវិតដែលមានភ្នែក—ពេញទាំងមុខទាំងក្រោយ... (ឥឡូវនេះ
ចាំបន្តិច)។...ឯនៅខាងមុខបណ្ឌិតនោះ...មានសមុទ្រកែវ ដូចជាកែវចរ
ណៈ ឯនៅខាងមុខបណ្ឌិតនោះ...ក៏មានភ្នំមានជីវិត...ដែលមានភ្នែក
ពេញទាំងមុខទាំងក្រោយ។*

155 ឥឡូវនេះ “សមុទ្រកែវ។” អ្នកដែលនឹងទៅ...ខ្ញុំ...នេះមិនមែនជានិមិត្តសញ្ញា
ច្រើនទេនៅទីនេះ ប៉ុន្តែខ្ញុំចង់លុបវាចោលមួយនាទី។ ឥឡូវនេះ យើងចង់រៀននៅ
ទីនេះបន្តិច។ សមុទ្រកែវត្រូវបានតំណាងនៅក្នុងព្រះវិហារចាស់ ដ្បិតលោកម៉ូសេ
ត្រូវបានបង្ហាត់ពីព្រះឲ្យសង់ព្រះវិហារនៅលើផែនដី ដូចជាគាត់បានឃើញវានៅ
លើមេឃ។ គ្រប់គ្នាដឹងរឿងនោះ។ ត្រូវហើយ។

156 ហើយសូមឱ្យខ្ញុំគូសបន្តិចនៅទីនេះ ដោយនិយាយថា នេះគឺជាហិបនៅក្នុង
គម្ពីរសញ្ញាចាស់ មិនអីទេ រឿងបន្ទាប់ ត្រូវបានហៅថា “ទីបរិសុទ្ធបំផុត។” ហើយ
កន្លែងបន្ទាប់នៅទីនេះគឺអាសនៈដែលត្រូវបានគេហៅថា “កន្លែងបរិសុទ្ធ។” ហើយ

នៅមុនពេលនៅទីនេះគឺ “សមុទ្រលង្ហិន” វាត្រូវបានគេហៅ។ ពាក្យម្យ៉ាងទៀត ជាកន្លែងបូជា... ដង្វាយត្រូវបានលាង—ត្រូវបានលាងសម្អាតនៅទីនេះ មុនពេល ដែលពួកគេនាំចូល... នៅអាសនៈ នៅអាសនៈលង្ហិន ឬអាសនៈលង្ហិន ដែលគេ ដុតគ្រឿងបូជា។

157 ឥឡូវនេះយើងចង់មើលវាឥឡូវនេះដែលជាកន្លែងដែល... តើវានៅឯណា។ ហើយឥឡូវនេះ—ឥឡូវនេះនៅក្នុងសមុទ្រនៃកែវ... គឺនៅមុខបល្ល័ង្ក និងមុនទី សក្ការៈ។ គ្រាន់តែ... ចូរចាំថា ជើងចង្អៀងមានទាំងប្រាំពីរដែលដាក់នៅទីនេះ ដូចនេះ ហើយចូលមកក្នុងឡ។ ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ នោះហើយជាពន្លឺដែល ឆ្លុះបញ្ចាំងពីទីសក្ការៈមកដល់ទីនេះ។ ឥឡូវនេះប្រសិនបើអ្នក... អត់ទេ អ្នកមិន ចាំបាច់សរសេរវាទេ លុះត្រាតែអ្នកចង់ ប៉ុន្តែនោះជា... ខ្ញុំមានអ្វីផ្សេងទៀតនៅទីនេះ ខ្ញុំបានគូរដោយខ្លួនឯង ដែលខ្ញុំចង់នាំអ្នកទៅ។ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ អ្នកឃើញទេ នេះត្រូវ បានគេហៅថាសមុទ្រលង្ហិន វាមិនធំនោះទេ វាត្រូវបានគេកំណត់ទីតាំងច្រើនឬតិច ក្នុងព្រះវិហារ។ វាត្រូវបានគេដាក់ដូចនេះ ទីនេះ ជាសមុទ្រលង្ហិន វាជាអាងដែលធ្វើ ពីលង្ហិន ដែលគេលាងគ្រឿងបូជា។ មុនពេលយញ្ញបូជាត្រូវបានដុតឬទទួលយក ពួកគេត្រូវលាងសម្អាត។

158 អូ វាមិនមែនជាការអធិប្បាយទេឥឡូវនេះ លោកបណ្ឌិត។ អូ! មែនអត់ —មិនមែនអញ្ចឹងទេ... វាគ្រាន់តែវាយខ្ញុំ “លាងសម្អាតពួកគេ។” មុនពេលទទួល យញ្ញបូជាដល់ដល់ព្រះ នោះត្រូវលាងសម្អាតជាមុនសិន។ យ៉ាងម៉េច? មិនមែនជា អារម្មណ៍ទេ ប៉ុន្តែត្រូវបានលាងដោយព្រះបន្ទូល។ ឥឡូវនេះ យើងអាចត្រឡប់ទៅ រកកន្លែងដែលគ្រូបង្រៀនជនជាតិយូដាម្នាក់នេះ... នៅពេលដែលខ្ញុំកំពុងអធិប្បាយ អំពីទឹកនៃការញែកចេញនោះ សត្វគោក្រហម ទឹកដែលតាំងនៅ ពួកវាត្រូវបាន បង្កើតជាទឹកនៃការញែកចេញ។ ហើយមុននឹងយើងអាចមករកព្រះជាម្ចាស់ដោយ សេចក្តីជំនឿពិត នោះ យើងត្រូវតែមកដោយទឹកនៃការញែកចេញជាមុនសិន។ បាទ មែនហើយ។ តើអ្នកត្រូវមកដោយអ្វី? ព្រះបន្ទូល!

159 អូ ចាំមើលថាខ្ញុំអាចនិយាយបានឬអត់... អ្នករាល់គ្នានឹងទទួលបានវា។ ឥឡូវនេះ ចូរដាក់លើការគិតខាងវិញ្ញាណរបស់អ្នក។ ដោះមួកសង្គ្រាមចេញ ហើយ គិតខាងវិញ្ញាណរបស់អ្នកឥឡូវនេះ ព្រោះមានអ្វីមួយមកដល់។ “លាងសម្អាតមុន អាចយកទៅឯអាសនៈ” ដំបូងត្រូវលាងសម្អាតដោយទឹកនៃការញែកចេញ។

160 ឥឡូវនេះ សូមងាកមកកាន់អេភេសូរ ៥ យ៉ាងហើសជាមួយខ្ញុំ ដោយគ្រាន់តែ កាន់កន្លែងរបស់អ្នក ហើយត្រឡប់ទៅវិញ បន្តិចក្រោយមក ដល់អេភេសូរជំពូកទី ៥ និងខទី ២៦៖

ដើម្បីឲ្យទ្រង់បានញែកពួកជំនុំចេញជាបរិសុទ្ធ ដោយបានលាង សំអាតនឹង... (គាត់កំពុងនិយាយអំពី ក្រុមជំនុំ។)

161 សូមមើល ឥឡូវនេះ អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំត្រឡប់ទៅឆ្ងាយជាងនេះបន្តិច។ សូម ត្រឡប់ទៅខទី ២១វិញ ខណៈដែលអ្នកកំពុងមើល៖

ហើយទាំងចំណុះគ្នាទៅវិញទៅមក ដោយសេចក្តីកោតខ្លាចដល់ ព្រះគ្រីស្ទ។

162 “ចំណុះគ្នា។” ក្រុមជំនុំ សូមចុះចូលទៅកាន់គ្រូគង្វាលរបស់អ្នក។ គ្រូគង្វាល សូមចុះចូលទៅកាន់ក្រុមជំនុំរបស់អ្នក។ ប្រសិនបើក្រុមជំនុំតូចមួយក្រោកឡើង កុំ នៅខាងណាឡើយ ចូរដាក់ខ្លួនឯងទៅក្រុមជំនុំទាំងមូល។ ក្រុមជំនុំ ប្រសិនបើ អ្នកចាប់ផ្តើមនៅក្នុងក្រុមជំនុំ សូមដាក់ខ្លួនអ្នកចុះចូលទៅកាន់គ្រូគង្វាលរបស់អ្នក ដោយកោតខ្លាចព្រះជាម្ចាស់។ ឃើញទេ? បងប្រុសអើយ! ហ៊ី!

ស្ត្រីវាល់គ្នាអើយ ចូរឲ្យចុះចូលចំពោះប្តីខ្លួន ដូចជាចុះចូលនឹង ព្រះអម្ចាស់ដែរ (ព្រោះគាត់ជាម្ចាស់របស់អ្នក)។

163 មនុស្សស្រីប៉ុន្មាននាក់ដឹង? នោះពិតជាត្រឹមត្រូវ។ ព្រះគម្ពីរបាននិយាយដូច្នោះ នៅដើមដំបូង។ វានៅតែជារឿយដដែល។

ស្ត្រីវាល់គ្នាអើយ ចូរឲ្យចុះចូលចំពោះប្តីខ្លួន ដូចជាចុះចូលនឹង ព្រះអម្ចាស់ដែរ។

ដ្បិតប្តីជាក្បាលនៃប្រពន្ធ ដូចជាព្រះគ្រីស្ទទ្រង់ជាសិរសានៃពួកជំនុំដែរ ក៏ជាព្រះអង្គសង្គ្រោះដល់រូបកាយផង។

164 ប្តីក៏ដូចគ្នាដែរ។ អ្នកទាំងអស់គ្នាដឹងហើយថា អ្នករៀបការហើយជាមនុស្ស ពេញវ័យ ឬកូនដែលមានអាយុគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីដឹងពីដំណើរជីវិត។ ត្រូវហើយ។

...ដូចជាចុះចូលនឹងព្រះអម្ចាស់ដែរ។

ដ្បិតប្តីជាក្បាលនៃប្រពន្ធ ដូចជាព្រះគ្រីស្ទទ្រង់ជាសិរសានៃពួកជំនុំដែរ ក៏ជាព្រះអង្គសង្គ្រោះដល់រូបកាយផង។

ហើយដូចជាពួកជំនុំចុះចូលនឹងព្រះគ្រីស្ទយ៉ាងណា នោះត្រូវឲ្យ
ប្រពន្ធចុះចូលនឹងប្តីខ្លួន ក្នុងគ្រប់ការទាំងអស់យ៉ាងនោះដែរ។

បុរសរាល់គ្នាអើយ ចូរស្រឡាញ់ប្រពន្ធខ្លួនដូចជាព្រះគ្រីស្ទបាន
ស្រឡាញ់ដល់ពួកជំនុំ ហើយបានប្រគល់ព្រះអង្គទ្រង់ជំនួសផង (កុំ
រត់តាមនាង! បើអ្នកធ្វើបែបនេះ អ្នកមិនសមធ្វើជាប្តីនោះទេ ត្រូវហើយ!)

ដើម្បីឲ្យទ្រង់...

ស្តាប់! នៅទីនេះ ឥឡូវនេះ៖

ដើម្បីឲ្យទ្រង់បានញែកពួកជំនុំចេញជាបរិសុទ្ធ ដោយបានលាង
សំអាតនឹងទឹកគឺជា...[ក្រុមជំនុំនិយាយថា “ព្រះបន្ទូល។”—អេដ។] ហ្ន៎!

165 បន្ទាប់មក អ្នកថ្វាយបង្គំគ្រប់រូបដែលអាចចូលទៅក្នុងការនេះ ត្រូវតែមក
តាមរយៈព្រះបន្ទូល។ មិនអញ្ចឹងនឹងមានច្រើនពេកមក។ ខ្ញុំជឿលើរឿងខ្លីៗ “ម្តាយ
បានស្តាប់យូរឆ្នាំមកហើយ ហើយនាងកំពុងរង់ចាំអ្នកនៅស្ថានសួគ៌” វាធ្វើបាន
នាមួយៗបន្ទាប់ពីព្រះបន្ទូលត្រូវបានអនុវត្ត។ មនុស្សជាច្រើនមកអាសនៈព្រោះ
ពួកគេចង់ជួបម្តាយនៅស្ថានសួគ៌។ មិនអីទេ អ្នកគួរធ្វើបែបនោះ ប៉ុន្តែវាមិនមែន
ជាហេតុផលដែលអ្នកមកអាសនៈនោះទេ។ អ្នកមកអាសនៈសារភាពអំពើបាប
របស់អ្នក ដោយសារព្រះគ្រីស្ទបានសុគតជំនួសអ្នក ដោយសារព្រះបន្ទូល!

166 បន្ទាប់មក ដង្វាយណាមួយដែលមិនបានមកតាមព្រះបន្ទូលនោះ គឺមិនអាច
ទទួលយកបានទេ។ តើវាត្រូវទេ? (អូ បងប្រុស ខ្ញុំស្អប់ការនិយាយបែបនេះ អូ
ខ្ញុំស្អប់ការនិយាយ។ អត់ទោសឱ្យខ្ញុំបើខ្ញុំនិយាយ។) នោះហើយជាមូលហេតុដែល
កិច្ចការ១៩ ៧ ឈរនៅក្នុងព្រះគម្ពីរ “តើអ្នកបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធតាំងពីអ្នក
បានជឿឬទេ?”

ពួកគេថា “យើង...មិនដឹងថាមាន...”

បាននិយាយថា “បន្ទាប់មក តើអ្នកបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកដោយ
របៀបណា? ហេតុអ្វីបានជាអ្នកមិនចូលទីនេះ?”

167 ពួកគេមកផ្លូវផ្សេងក្រៅពីព្រះបន្ទូល! បាននិយាយថា “អូ យើងបានឆ្លងកាត់
រូបមន្ត យើងបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក...តាមយ៉ូហាន។”

គាត់បាននិយាយថា “វានឹងមិនដំណើរការទេ។ យ៉ូហានបានធ្វើបុណ្យ ជ្រមុជទឹកតែដើម្បីប្រែចិត្ត មិនមែនសម្រាប់ការផ្តាច់បាបឡើយ។”

168 កាលគេបានឮដូច្នោះ ពួកគេក៏ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក។ ហេតុអ្វី? ដោយ ព្រះបន្ទូល! “លាងដោយទឹកនៃព្រះបន្ទូល។” ព្រះបន្ទូលបាននិយាយថា “ព្រះនាម ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ!” អ្វីដែលប៉ះពាល់អ្វីផ្សេងទៀតនោះគឺមិនពិត!

169 ឥឡូវនេះ បងប្រុសដ៏មានតម្លៃរបស់ខ្ញុំអើយ ខ្ញុំដឹងថានេះគឺមានការសែត ផងដែរ។ ឥឡូវនេះ មិនមែនដោយរំភើបទេ។ ខ្ញុំសូមនិយាយនេះដោយសេចក្តី ស្រឡាញ់របស់ព្រះ ម៉ោងបានខិតជិតដល់កន្លែងដែលខ្ញុំមិនអាចទុករបស់ទាំងនេះ បានទៀតទេ ជិតដល់ការយាងមកហើយ។ ឃើញទេ? “ព្រះត្រៃឯកជាប់អារក្ស!” ខ្ញុំនិយាយថា ព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូលដូច្នោះ! រកមើលថាតើវាមកពីណា។ វាមកពី ក្រុមប្រឹក្សានិសៀននៅពេលដែលព្រះវិហារកាតូលិកក្លាយជាអ្នកគ្រប់គ្រង។ ពាក្យថា “ព្រះត្រៃឯក” មិនត្រូវបានលើកឡើងសូម្បីតែនៅក្នុងសៀវភៅទាំងមូលនៃព្រះគម្ពីរ។ ហើយដូចជាព្រះប៊ីអង្គនោះមកពីនរក។ មានព្រះតែមួយ។ នោះពិតជាត្រឹមត្រូវ។

170 ឥឡូវនេះតើអ្នកនិយាយយ៉ាងម៉េចពេលនោះ: “តើអ្នកជឿទេថាមនុស្ស ទាំងអស់នេះ—នោះជាព្រះត្រៃឯកជានរក?” អត់ទេ បាទ។ ខ្ញុំជឿថាពួកគេជា គ្រីស្ទាន។ ប៉ុន្តែម៉ោងជិតមកដល់ហើយ បងប្អូនអើយ ជាកន្លែងដែលពួកគេ ខុសទាំងស្រុង។

171 គ្រប់គ្នា គ្រប់ទីកន្លែង គ្រប់ពេលវេលា ដែលចង់និយាយលើប្រធានបទនេះ មក ខ្ញុំ អ្នកបម្រើព្រះ ប៊ីស្ស្ត អាចារ្យ អ្វីក៏ដោយដែលអ្នកប្រហែលជា។ ហើយនេះត្រូវ បានថតទុក នឹងទៅជុំវិញពិភពលោក។ ខ្ញុំសុំដោយក្តីស្រឡាញ់ជាបងប្អូន សម្រាប់ អ្នកណាដែលឮខ្ញុំក្នុងខ្សែអាត់នេះជុំវិញពិភពលោក ដែលនឹងមករកខ្ញុំ ហើយ បង្ហាញខ្ញុំនូវអត្ថបទមួយនៃបទគម្ពីរ ឬក៏ថាខណ្ឌមួយក្នុងប្រវត្តិសាស្ត្រណាមួយ (នោះជាប្រវត្តិសាស្ត្រពិត) កន្លែងដែលបុគ្គលណាម្នាក់បានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក ក្នុងព្រះនាមរបស់ព្រះ “ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ” រហូតដល់ ពួកគេរៀបចំជាមួយព្រះវិហារកាតូលិក ខ្ញុំនឹងផ្លាស់ប្តូរគោលលទ្ធិរបស់ខ្ញុំ។ មនុស្ស គ្រប់រូបបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ! ហើយបងប្អូនដ៏ មានតម្លៃរបស់ខ្ញុំអើយ ភ្នែករបស់អ្នកត្រូវបានខ្វាក់ចំពោះវត្ថុទាំងនោះ។ សូមព្រះ ប្រទានពន្លឺដល់អ្នក!

172 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកមានបទគម្ពីរដើម្បីគាំទ្រវា ខ្ញុំនឹងស្វែងរកអ្នក ឬស្តាប់ការហៅរបស់អ្នក។ អ្នកគឺជា...អ្នក...លើសពីខ្សែអាត់នេះ អ្នកកំពុងដើរដោយចេតនាក្នុងភាពល្ងង់ខ្លៅខាងវិញ្ញាណ ប្រសិនបើអ្នកមិនជំទាស់នឹងខ្ញុំ។ បើអ្នកចង់ដឹងថាអ្វីជាពន្លឺ និងអ្វីជាងងឹត ចូរសួរព្រះ។ ចូរចាំថា ខ្ញុំនិយាយដូច្នោះគឺថានេះជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់! ប្រសិនបើអ្នកជឿថាខ្ញុំជាអ្នកបំរើរបស់ទ្រង់... ហើយប្រសិនបើវាមិនស្របតាមព្រះបន្ទូលទេ វានឹងខុស។ បន្ទាប់មក ប្រសិនបើវាមិនស្របតាមព្រះបន្ទូលទេ វាជាកាតព្វកិច្ចរបស់អ្នកក្នុងការមកតម្រង់ខ្ញុំចេញ អូហូ មើលថាមានអ្វីកើតឡើង។ អូហូ។ វាជាកំហុសមួយ!

173 ខ្ញុំជឿថា មនុស្សរាប់ពាន់នាក់ដែលជឿលើព្រះប៊ីអង្គបានសង្គ្រោះ ព្រោះគេមិនដឹងពីភាពខុសគ្នា។ យើងនឹងឈានដល់ការចុះក្រោមក្នុងសារនេះ។

174 ឥឡូវនេះ កុំបញ្ឈប់ខ្សែអាត់របស់អ្នក ហើយដើរចេញពីផ្ទះ បងប្អូនខាងត្រីងក។ សូមស្តាប់ការនេះ។ ប៉ុន្តែអ្នកគ្រាន់តែអង្គុយពីរបីនាទីប៉ុណ្ណោះ។ អ្នកជំពាក់វាដោយខ្លួនឯង។ អ្នកជំពាក់វាដល់ក្រុមជំនុំរបស់អ្នក។ ឃើញទេ? កុំបញ្ឈប់ការយកខ្សែអាត់ គ្រាន់តែនៅជាមួយវា។ ស្វែងរកវាតាមព្រះបន្ទូល ហើយមើលថាតើវាត្រឹមត្រូវឬអត់។ ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា “បញ្ជាក់អ្វីៗទាំងអស់។”

175 ខ្ញុំដឹងថាវាមិនពេញនិយម ព្រះយេស៊ូវក៏ដូច្នោះដែរ សារគឺតែងតែ បែបហ្នឹង។ អ្នកស្រឡាញ់ខ្ញុំ ពេលខ្ញុំមកប្រោសអ្នកជំងឺ និងអ្នករងទុក្ខ អ្នកបានគិតថាវាអស្ចារ្យណាស់ ហ្នឹងមនុស្សយ៉ាងច្រើន ហើយសង់ព្រះវិហារ។ ឥឡូវនេះ ព្រះយេស៊ូវបានធ្វើការដូចគ្នានេះរហូតដល់ថ្ងៃមួយដែលទ្រង់ត្រូវចុះទៅរកសេចក្តីពិត។ ហើយនៅពេលដែលទ្រង់បានធ្វើអញ្ចឹង សូម្បីតែចិតសិបនាក់ក៏បានបែរចេញពីទ្រង់។ ព្រះអង្គបែរទៅអ្នកទាំងដប់ពីរដែលនៅសល់ ហើយមានព្រះបន្ទូលថា៖ “តើអ្នកនឹងទៅដែរទេ?”

ហើយពេត្រុសបាននិយាយពាក្យគួរឱ្យកត់សម្គាល់នោះ “ព្រះអម្ចាស់អើយ តើយើងនឹងទៅរកអ្នកណា ដ្បិតព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់តែមួយគត់ គឺអស់កល្បជានិច្ច?”

176 ហើយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះតែមួយគត់គឺអស់កល្បជានិច្ច! ហើយស្វែងរកឱ្យខ្ញុំនៅកន្លែងណាដែលព្រះធ្លាប់មាននរណាម្នាក់បានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាម “ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។”

177 អ្នកទៅកាន់ ម៉ាថាយ ២៨:១៩ “ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ” ដែលជាកន្លែងដែលម៉ាថាយបានចែង “ដូច្នេះ ចូរអ្នករាល់គ្នាទៅបង្រៀនគ្រប់ជាតិសាសន៍ ដោយធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកដល់គេក្នុងព្រះនាមនៃព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ”? ហើយអ្នកណាក៏គិតអញ្ចឹងដែរ។ “ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ” គឺជាឈ្មោះ វាបង្ហាញថាមានអ្វីមួយខុសជាមួយនឹងការអប់រំរបស់ពួកគេ។ (ឥឡូវនេះ សម្រាប់សិស្សថ្នាក់ទីប្រាំពីរនិយាយរឿងនោះទៅកាន់បីស្បែកដែលកំពុងស្តាប់រឿងនេះ។) ព្រះវរបិតាមិនមែនជានាមទេ ព្រះរាជបុត្រាក៏គ្មានឈ្មោះដែរ ហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធក៏គ្មានឈ្មោះដែរ។ ពួកគេជាមុខងារដែលទៅកាន់ព្រះនាម (ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ) ដែលគឺព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

178 ចូរចាំថា នោះមិនមែនជាកំហឹងទេ ដែលនិយាយដោយសេចក្តីស្រឡាញ់ និងការគោរពចំពោះព្រះ ដោយក្តីស្រឡាញ់ និងការពិចារណាចំពោះព្រះកាយដ៏ពេញលេញនៃព្រះគ្រីស្ទ ទៅកាន់កន្លែងដែលខ្ញុំត្រូវបានអញ្ជើញដោយបងប្អូនខាងព្រះត្រីឯករបស់ខ្ញុំ (និងទូទាំងពិភពលោក) ដើម្បីមកផ្សព្វផ្សាយនៅក្នុងក្រុមជំនុំរបស់ពួកគេ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនដែលលើកឡើងពេលខ្ញុំនៅក្នុងចំណោមអ្នករាល់គ្នាទេ។ ខ្ញុំចង់ក្លាយជា...លុះត្រាតែអ្នកសួរខ្ញុំខ្លួនឯង ហើយខ្ញុំនឹងទៅកាន់ព្រះវិហារជាមួយអ្នក ហើយនិយាយជាមួយអ្នកអំពីរឿងនោះ។ ប៉ុន្តែ ចំពោះមុខក្រុមជំនុំរបស់អ្នក វានឹងជំរុញពួកគេ។ វាជាកន្លែងរបស់អ្នកដើម្បីទទួលបានការបើកសម្តែង ហើយទៅបង្រៀនហូងចៀមរបស់អ្នក អ្នកគឺជាអ្នកគង្វាលហូងចៀម។ ខ្ញុំកំពុងនិយាយទៅកាន់អ្នកបម្រើព្រះ បើមិនយល់ មកអង្គុយរងកញ្ជក់ជាមួយគ្នា។ ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា “ចូរបញ្ជាក់គ្រប់រឿង ហើយប្រកាន់ខ្ជាប់នូវអ្វីដែលល្អ។”

179 “សម្បទ្រកែវ” កន្លែងដែលយញ្ញបូជាត្រូវបានលាងសម្អាត...ហើយយើងត្រូវបានគេលាង... អូ កុំភ្លេចថា យើងនឹងត្រលប់មកវិញនៅពេលក្រោយ “លាងដោយទឹកនៃព្រះបន្ទូល។” បន្ទាប់មក អ្នកត្រូវតែស្តាប់ព្រះបន្ទូល មុនពេលអ្នកអាចចូលទៅទីនោះបាន ពីព្រោះមានតែវិធីមួយគត់ដែលអ្នកអាចចូលទៅជិតព្រះនោះគឺដោយជំនឿ។ តើវាត្រូវទេ? “សេចក្តីជំនឿកើតមកដោយការស្តាប់ ការឮព្រះបន្ទូល” លាងជម្រះមនសិការរបស់យើង។ មិនមែនជួបមនុស្ស មិនមែនជួបឪពុក មិនមែនជួបម្តាយ មិនមែនជួបកូន (វាជាការពិត យើងនឹងធ្វើដូច្នោះ) ប៉ុន្តែរឿង

ដំបូងដែលយើងត្រូវមកគឺផ្លូវរបស់ព្រះ។ យើងនឹងត្រូវបានលាងសម្អាតពេលយើង ឮព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។

180 ដោយជំនឿយើងកំពុងដើរ។ ព្រះគុណ “អ្វីដែលព្រះជាម្ចាស់បានធ្វើសម្រាប់ អ្នក។” ត្រូវហើយ។ អ្នកជឿលើព្រះជាម្ចាស់ អ្នកជឿលើព្រះជាម្ចាស់។ ហើយ នៅពេលដែលអ្នកសុំទោស អ្នកបានអត់ទោសរួចហើយ។

181 កាលដែលខ្ញុំកំពុងនិយាយទៅកាន់បងប្រុសម្នាក់កាលពីម្សិលមិញ មាន ភាពច្របូកច្របល់បន្តិច ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “មើលចុះ បងប្រុសអើយ បើ អ្នកនិយាយអ្វីដែលធ្វើឲ្យខូចអារម្មណ៍ប្រពន្ធក្លាយ កូនអាណិតនាងក្លាយ អ្នក សោកស្តាយដែលអ្នកបានធ្វើវា អ្នកបានប្រែចិត្តរួចហើយក្នុងចិត្តរបស់អ្នក។ ត្រូវហើយ។ ប៉ុន្តែអ្នកត្រូវទៅប្រាប់នាងអំពីវា។ អ្នកត្រូវទៅហើយនិយាយថា ‘អូន សម្លាញ់ បង—បងសុំទោសដែលបងបាននិយាយដូច្នេះ។’” ឥឡូវនេះ នោះជា របៀបដែលវានៅជាមួយព្រះ។

182 បុរសម្នាក់នឹងទៅនិយាយថា “ខ្ញុំធ្វើឱ្យនាងខូចអារម្មណ៍ កុំមានការ ខុសឆ្គងអី ខ្ញុំនឹងប្រាប់នាងថាខ្ញុំសុំទោស ប៉ុន្តែតាមពិតខ្ញុំមិនមែនទេ” អ្នកគឺជា មនុស្សលាក់ពុត។ ឃើញទេ? ត្រូវហើយ។ នោះនឹងមិនត្រូវបានទទួលដោយ ព្រះទេ។

183 អ្នកត្រូវតែសោកស្តាយចំពោះអំពើបាបរបស់អ្នក។ ពេលដែលអ្នកដឹងថាអ្នក សោកស្តាយចំពោះអំពើបាបរបស់អ្នក ហើយបន្ទាប់មក “ការប្រែចិត្ត ហើយទទួល បុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សម្រាប់ការផ្តាច់បាបរបស់អ្នក ហើយអ្នកនឹងទទួលបានការអភ័យទោស ទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។” ឃើញទេ សាមញ្ញ ព្រះជាម្ចាស់បានធ្វើឱ្យវាសាមញ្ញ។

184 នៅទីនេះ...យើងកត់សំគាល់នៅទីនេះនៅក្នុង “សមុទ្រកែវ” វាត្រូវបានប្រដូច ទៅនឹងគ្រីស្តាល់។ ឥឡូវនេះ សមុទ្រកែវត្រូវបានតំណាងដោយ សមុទ្រលង្ហិន។ នេះគឺជាសមុទ្រកែវ នៅស្ថានសួគ៌។ លោកម៉ូសេបានឃើញវាដូចជាសមុទ្រកែវ ហើយបានបង្កើតអ្វីដែលហៅថាសមុទ្រ “សមុទ្រលង្ហិន” អាសនៈលង្ហិន យញ្ញបូជា លង្ហិន...អាសនៈលង្ហិន ជាជាង។

185 តើអ្នកដឹងថាលង្ហិននិយាយអំពីអ្វីនៅក្នុងព្រះគម្ពីរ? ការដំនុំជំរះ។ គាត់បាន បង្កើតសត្វពស់លង្ហិន។ តើសត្វពស់មានន័យយ៉ាងណា? និមិត្តសញ្ញាសត្វ

ពស់មានន័យថា “អំពើបាបបានជំនុំជំរះរួចហើយ” នៅក្នុងសួនច្បារអេរ៉ែដេន ពេលណា “កែងជើងរបស់អ្នកនឹងកិនក្បាលរបស់វា ក្បាលរបស់វានឹងចឹក កែងជើង។”

186 និងលង្ហិនតំណាងឱ្យ “ការជំនុំជំរះដ៏ទេវភាព” អាសនៈលង្ហិន ជាកន្លែង ដែលយញ្ញបូជាត្រូវបានដុត អាងលង្ហិន ដែលវាត្រូវបានលាងទៅដោយទឹកនៃ ព្រះបន្ទូល។ ឃើញទេ? ម៉ូ...អេលីយ៉ានៅជំនាន់គាត់បានចេញទៅមើល ហើយ និយាយថា “មេឃមើលទៅដូចជាលង្ហិន។” (ការជំនុំជំរះដ៏ទេវភាពលើប្រជាជាតិ ដែលត្រូវបានបដិសេធា) អូ ខ្ញុំអើយ! លង្ហិន!

187 ឥឡូវនេះយើងនៅ “អាង។” ហើយអ្នកបានកត់សម្គាល់ឃើញថា ផ្កាភ្លើងនេះ ទទេ ហើយថ្នាំដូចគ្រីស្តាល់។ ហេតុអ្វី? ព្រះវិហារបានលោះរួចហើយ!

188 ឥឡូវនេះ ឥឡូវនេះ យើងកត់សម្គាល់បន្តិចក្រោយមក នៅពេលដែល ពួក បរិសុទ្ធនៃគ្រាទុក្ខវេទនាឡើងមក យើងឃើញវាពេញដោយភ្លើង។ តើអ្នកដឹងទេ... តើអ្នកចង់អានវាទេ? សូមចូលទៅកាន់វិវរណៈឥឡូវនេះ ជំពូកទី១៥ខទី២ ហើយ អានកន្លែងដែលយើងឃើញភ្លើងឆេះនេះម្តងទៀត។ ត្រូវហើយ:

ខ្ញុំក៏ឃើញទីសំគាល់១ទៀតទេវភាព...ទីសំគាល់១ទៀតនៅ លើមេឃ (ត្រូវហើយ។) គឺមានទេវភាព ដែលកាន់សេចក្តី...វេទនា ទាំង៧ក្រោយបង្អស់ ដ្បិតសេចក្តីឃោរឃៅរបស់ព្រះបានសំរេច ដោយសេចក្តីវេទនាទាំងនោះ។

ឥឡូវនេះ “កំហឹង” នៃព្រះ។ ឃើញទេ?

រួចខ្ញុំមើលទៅឃើញដូចជាសមុទ្រកែវ លាយនឹងភ្លើង: (ឥឡូវ មើល។) ហើយពួកអ្នកដែលបានឈ្នះសត្វនោះ: និងរូបវា ហើយនិងទី សម្គាល់ ហើយនិងលេខឈ្មោះវាផង គេឈរលើសមុទ្រនោះ: ទាំង កាន់...ស៊ីរបស់ព្រះគ្រប់គ្នា។

គេច្រៀងទំនុករបស់លោកម៉ូសេ ជាបារាំងវិទិនព្រះ...

189 អូ តើអ្នកឃើញទេ? “រយៈពេលទុក្ខព្រួយ។” អូ! តើអ្នកប្រញាប់ទេ? ច្រឡើយ ក្រុមជំនុំ “អត់ទេ”—អេដ។ មិនអីទេ ស្តាប់ យើងកត់សំគាល់អ្វីមួយនៅទីនេះ។

190 តើយើងមកដោយរបៀបណា? យើងត្រូវមក (ព្រះវិហារសាសន៍ដទៃនេះ) ចំពោះព្រះបន្ទូលនេះ សម្បទាដែរ ទឹក ទឹកនៃព្រះបន្ទូល (តើត្រឹមត្រូវទេ?) ទទួលស្គាល់ព្រះបន្ទូលតាមវិធីដែលវាត្រូវបានសរសេរ។ បន្ទាប់មក យញ្ញបូជាត្រូវបានទទួលហើយពោរពេញដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធពីខាងក្នុង ដោយភ្លឺតាមរយៈពន្លឺនៃយុគសម័យនោះ។ ពីនេះ...នៅទីនេះ វាចេញពីកន្លែងបរិសុទ្ធ ចូលទៅក្នុងទីនេះ ចេញពីផ្កាយចូលទៅក្នុងទីនេះ។ យល់ទេ?

191 សូមកត់សម្គាល់ ឥឡូវនេះ នៅចុងបញ្ចប់នៃយុគសម័យនេះ លោកយ៉ូហាននៅពេលដែលគាត់បានឃើញសមុទ្រលង្ហិននៅទីនោះ “ច្បាស់ដូចគ្រីស្ទាល់។” តើវាជាអ្វី? ព្រះបន្ទូលត្រូវបានយកចេញពីផែនដី បានលើកឡើងក្នុងក្រុមជំនុំហើយវាគឺ “ច្បាស់ដូចគ្រីស្ទាល់” មិនមានឈាមទៀតទេ យុគសម័យក្រុមជំនុំបានចប់ហើយ។

192 ឥឡូវនេះ នៅក្នុង វិវិណៈ១៥ សំណល់នៃពូជរបស់ស្រ្តី ដែលជាពួកបរិសុទ្ធនៃគ្រាទុក្ខវេទនា ដែលបានឆ្លងកាត់គ្រាទុក្ខវេទនា ត្រូវបានគេរកឃើញ (មើល!) ឈរនៅលើសមុទ្រនេះ។ ហើយវាពោរពេញទៅដោយភ្លើង ឈាម ភ្លើងក្រហមកំពុងហូរចេញ ជាភ្លើងនៃព្រះ។ ពួកគេបានទទួលជ័យជំនះលើសត្វសាហាវ (រ៉ូម) លើលេខរបស់គាត់ លើអក្សរនៃឈ្មោះរបស់គាត់ និងលើរូបភាពរបស់គាត់ (សហព័ន្ធព្រះវិហារ) ហើយបានចេញមក។ ហើយតាមរយៈការអធិប្បាយរបស់លោកម៉ូសេ និងលោកអេលីយ៉ា ហោរាពីរូបដែលនឹងបង្ហាញខ្លួនដល់ជនជាតិអ៊ីស្រាអែលដើម្បីទាញ... មនុស្សមួយក្រុមនេះ ពួកបរិសុទ្ធកំឡុងពេលវេទនា ត្រឡប់មកវិញនៅក្នុងគ្រានោះ ដែលនឹងត្រូវបាននាំ មក...

193 មើល ក្រុមជំនុំត្រូវបានលើកឡើងឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែត្រូវចាំថា ប្រពន្ធគឺនៅលើបល្ល័ង្ក។ គ្រាទុក្ខវេទនា...រស់នៅក្នុងនគរ ចេញមក ហើយបាននាំស្តេចទាំងអស់ព្រមទាំងកិត្តិយស និងសិរីរុងរឿងរបស់គេចូលក្នុងក្រុង។ ពេលយើងចុះទៅក្នុងវិវិណៈ ២២ នោះអ្នកនឹងឃើញវា។ ប្រសិនបើអ្នកសរសេរវាចេញហើយកាន់វានៅពេលដែលយើងទៅដល់វា អ្នកនឹងឃើញពីអត្ថន័យរបស់យើង។ យើងមិនមានពេលដើម្បីចាប់យករបស់តូចៗទាំងអស់ ហើយរត់ទៅមកវិញទេ ប៉ុន្តែត្រូវប៉ះចំណុចខ្ពស់របស់វា។ បន្ទាប់មកថ្ងៃណាមួយ ប្រហែល បើព្រះជាម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យ យើងនឹងមានពេលច្រើនដើម្បីនិយាយអំពីវា។

194 ឥឡូវនេះ ពួកបរិសុទ្ធនៃគ្រាទុក្ខលំបាកទាំងនេះដែលកើតឡើង បានឆ្លងកាត់ទុក្ខវេទនាជាខ្លាំង។ (ក្រុមជំនុំនឹងមិនឆ្លងកាត់គ្រាទុក្ខវេទនាទេ! តើអ្នកឃើញថាពួកគេបានស្ថិតក្នុងសិរីល្អហើយឬនៅ?) ហើយនេះគឺជាពួកបរិសុទ្ធនៃគ្រាទុក្ខវេទនា ជាពួកបរិសុទ្ធដែលមាន...ព្រោះវាជារបស់ខ្ញុំនិងជាកំហុសរបស់អ្នកពួកគេមិនដែលបានព្រះបន្ទូលទេ។ ប្រសិនបើពួកគេបានឮវា ហើយបដិសេធវា ពួកគេនឹងបានទៅនរក ពួកគេត្រូវបានបណ្តេញចេញទៅក្នុងភាពងងឹតខាងក្រៅដោយសារពួកគេបដិសេធព្រះបន្ទូល។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើពួកគេមិនធ្លាប់បានឮវាទេ ព្រះជាម្ចាស់គឺយុត្តិធម៌ គ្រាទុក្ខវេទនានឹងមកដល់ពួកគេ។

195 ឥឡូវនេះ សូមកត់សម្គាល់បន្តិច។ ពួកបរិសុទ្ធបានលាងដោយព្រះបន្ទូលតែមួយ ព្រោះវាជាអាសនៈដូចគ្នា វាជាសមុទ្រកែវដូចគ្នា និងជាព្រះបន្ទូលតែមួយ។ វិវរណៈ ២:៥វិវរណៈ ១៥: (ឬជាជាង): ២ដល់:៥។ សូមចំណាំ បន្តិច។ ឥឡូវនេះ យើងមិនដែលយកព្រះបន្ទូលទៅកាន់ពួកគេទេ នោះហើយជាមូលហេតុដែលពួកគេ—ពួកគេគឺបែបនោះ។ យើងមិនដែលយកព្រះបន្ទូលទៅដល់ពួកគេទេ យើងនឹងទទួលខុសត្រូវ។ ដូច្នេះ យើងនឹងមិនអាចចាប់ប្រជាជនទាំងអស់បានទេ ក្រុមជំនុំ (នៅក្នុងយុគសម័យនេះ) នឹងមិនដែលបានទទួលសេចក្តីពិតទេ។ ដោយសារតែពួកគេនឹងឆ្លងកាត់គ្រាទុក្ខវេទនា ពួកគេមិនមែនជាពួកបរិសុទ្ធដែលបានស្លាប់ទៅវិញនៅក្នុងគ្រាពួកជំនុំនោះទេ ដោយសារតែគាត់បាននិយាយថា “ពួកគេចេញពីទុក្ខវេទនាខ្លាំង” ហើយទុក្ខវេទនាខ្លាំងគឺនៅតែជាអនាគតបន្ទាប់ពីក្រុមជំនុំត្រឡប់ទៅផ្ទះវិញ។

196 អូ! ហ្នឹងហើយ! អូ ខ្ញុំស្រឡាញ់វា! សូមស្តាប់! តោះទៅឆ្ងាយបន្តិច ខ្ញុំចង់ឃើញពាក្យបែបណាដែលគេបានឮ។ ឥឡូវនេះ សូមចាប់ផ្តើមម្តងទៀតនាខទី ២ នៃជំពូកទី១៥។

រួចខ្ញុំមើលទៅឃើញដូចជាសមុទ្រកែវ លាយនឹងភ្លើង: ហើយពួកអ្នកដែលបានឈ្នះសត្វនោះ...និងរូបវា...ហើយទីសម្គាល់របស់វា...លេខឈ្មោះវាផង គេឈរលើសមុទ្រនោះ ទាំងកាន់...ស៊ីរបស់ព្រះគ្រប់គ្នា។

197 ឥឡូវនេះ មើល ពួកគេមិនដែលបានចូលទៅក្នុង ប៉ុន្តែពួកគេបានព្រះបន្ទូល។ ពួកគេបានព្រះបន្ទូល។ ឥឡូវនេះ សូមស្តាប់ មើលថាតើគោលលទ្ធិ

ប្រភេទណាដែលពួកគេបានឮ សូមមើលថាតើវាប្រៀបដូចនឹងក្រុមជំនុំឥឡូវនេះ ឬអត់។

គេច្រៀងទំនុករបស់លោកម៉ូសេ ជាបាវបំរើនៃព្រះ (នោះគឺបន្ទាប់ពី លោកម៉ូសេបានឆ្លងកាត់។) និងទំនុករបស់កូនចៀមថា ឱព្រះអម្ចាស់ ជាព្រះដ៏មានព្រះចេស្ដាបំផុតអើយ ការទ្រង់សុទ្ធតែធំ ហើយអស្ចារ្យ (កូនចៀមនោះជាអ្នកណា?) ឱស្តេចនៃសាសន៍អើយ ផ្លូវទ្រង់សុទ្ធតែ សុចរិត ហើយពិតត្រង់។

198 ឃើញអ្វីដែលគេទទួលស្គាល់ថាទ្រង់ជាអ្វីទេ? មិនមែនជាបុគ្គលទីបីនៅក្នុង ព្រះត្រីឯកទេ? “ព្រះអម្ចាស់ដ៏មានព្រះចេស្ដាជាស្តេចនៃពួកបរិសុទ្ធ!” ស្តាប់! តើអ្នក រួចរាល់ហើយឬនៅ? ខទី៤៖

ឱព្រះអម្ចាស់អើយ តើមានអ្នកឯណាដែលមិនត្រូវរកោតខ្លាចដល់ទ្រង់ (វាជាអក្សរធំ ព្រះ-អ-ម្ចា-ស់ អេឡូហ្សីម) តើមានអ្នក...ឯណាដែលមិន ត្រូវរកោតខ្លាចដល់ទ្រង់...ហើយសរសើរដំកើងដល់ព្រះនាមទ្រង់?...

199 ពួកគេត្រូវបានលាងដោយទឹកដូចគ្នាដែលអ្នកកំពុងត្រូវបានលាងសម្អាត ឥឡូវនេះ ដោយបានឮព្រះបន្ទូល និងសេចក្តីជំនឿ និងព្រះចេស្ដានៃ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាព្រះដ៏មានមហិទ្ធិឫទ្ធិ។ វាគឺជាការបើកសម្តែងទាំងមូលនៅដើម ដំបូង។ រឿងទាំងមូលត្រូវបានបញ្ចប់នៅក្នុងវិវរណៈនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទជានរណា “ព្រះបានក្លាយជាសាច់ឈាមក្នុងចំណោមពួកយើង!”

...ការទ្រង់សុទ្ធតែធំ ហើយនាមអស្ចារ្យ...

តើមានអ្នកឯណាដែលមិនត្រូវ...រកោតខ្លាចដល់ទ្រង់? ហើយ សរសើរ...ព្រះនាមទ្រង់...ដ្បិតមានតែទ្រង់ៗដែលបរិសុទ្ធ៖ គ្រប់ទាំង សាសន៍នឹងមកក្រាបថ្វាយបង្គំនៅចំពោះទ្រង់ ដ្បិតការសុចរិតរបស់ ទ្រង់ បានសំដែងមកឲ្យឃើញហើយ។

200 នៅក្នុងពាក្យផ្សេងទៀត: យើងឃើញអត្ថន័យនៃការមិនទទួលវា ការជំនុំជំរះ របស់អ្នកកំពុងត្រូវបានបង្ហាញឱ្យឃើញ។ ដូច្នេះ យើងឈរនៅទីនេះ យើងត្រូវបាន លាងសម្អាតឥឡូវ យើងត្រូវបានលាងបន្ទាប់ពីយើងបានឆ្លងកាត់គ្រោះក្នុងវេទនា។ យើងបានប្រកាន់ជំហរចំពោះទ្រង់ហើយយើងបានជឿលើទ្រង់ ហើយឥឡូវនេះ

យើងឈរនៅលើសមុទ្រកែវ ហើយយើងមានកិត្តិយស និងលើកតម្កើងទ្រង់ ជា
ការឆ្លុះបញ្ចាំងពីព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធរបស់ទ្រង់។ ហើយទៀនរបស់ទ្រង់គឺពិតហើយ
ការវិនិច្ឆ័យរបស់ទ្រង់គឺសុចរិត។

201 អូ ខ្ញុំអើយ! យើងអាចនៅមួយសប្តាហ៍លើប្រធានបទនោះ។ “ពិធីបុណ្យ
ជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ” តោះគួរអ្វីមួយនៅទីនេះ បន្តិចទៀត ខ្ញុំមានអ្វី
ដែលខ្ញុំចង់គួរ។ ឥឡូវនេះ តោះ...ហេតុអ្វីបានជាយើងមិនយកវាទៅកន្លែងដែល
យើងនៅ

202 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើយើងកត់សំគាល់ នោះជាប្រភពដ៏អស្ចារ្យ។ ឥឡូវនេះ
ទីនេះជាព្រះដ៏វិសុទ្ធ។ ត្រូវហើយ។ ទីនេះជាទីបរិសុទ្ធ។ ហើយនៅទីនេះគឺទីមួយ
មុននឹងទៅដល់ទីនោះ គឺ—សមុទ្រ។

203 មិនអីទេ ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់។ តើយើងចូលទៅជិតព្រះដោយ
របៀបណា? “សេចក្តីជំនឿកើតឡើងដោយការស្តាប់ ការព្យាបាលបន្ទូលនៃព្រះ”
ដែលត្រូវបានឆ្លុះបញ្ចាំងពីកន្លែងវិសុទ្ធនៃបរិសុទ្ធចូលទៅក្នុងអ្នកនាំសារនៃ
សម័យកាល។

204 ត្រឡប់មកវិញ ហើយនោះ...នៅក្នុងព្រះវិហាររបស់សាឡាម៉ូន វាផ្តល់ការឆ្លុះ
បញ្ចាំង ទៀនទាំងនោះបានឆ្លុះបញ្ចាំងពីពន្លឺរបស់វា ចូលទៅក្នុងឡូលង្គិននោះ។
ដូច្នេះ នៅទីនេះ ទេវតានៃយុគសម័យព្រះវិហារកំពុងឆ្លុះបញ្ចាំងនៅក្នុងទឹកថាបុរស
នេះនៅទីនេះ ឆ្លុះបញ្ចាំងពីសេចក្តីមេត្តាករុណារបស់ទ្រង់ ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់
ការវិនិច្ឆ័យរបស់ទ្រង់ ព្រះនាមទ្រង់។ ទាំងអស់ត្រូវបានឆ្លុះបញ្ចាំងនៅទីនេះ ដែល
ជាកន្លែងដែលអ្នកត្រូវបានបំបែកដោយជឿវា។ តើអ្នកយល់ទេ?

205 ចំណាំថាទីនេះស្រស់ស្អាតប៉ុណ្ណា ពួកយើងបាននិយាយគ្នានៅថ្ងៃមុន។
មើលនៅទីនេះ នៅទីនេះ “ហេតុនេះហើយបានជាការរាប់ជាបរិសុទ្ធ សុចរិត
ដោយជំនឿ។” មិនអីទេ កន្លែងទីពីរ បន្ទាប់ពីលាងរួច “ញែកជាបរិសុទ្ធ។”
ហើយបន្ទាប់មក “ពោរពេញដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។” ការរាប់ជាសុចរិត ការរាប់
ជាបរិសុទ្ធ ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ! អ្នកមើលឃើញវាទេ? តើ
សាររបស់ទ្រង់យ៉ាងណា? រាប់ជាសុចរិតដោយការស្តាប់ ការរាប់ជាបរិសុទ្ធគឺជា
អ្វីដែលអ្នកធ្វើ ហើយចំពោះអ្វីដែលអ្នកបានធ្វើដោយដឹងគុណចំពោះការនោះ ព្រះ
បានផ្សាភ្ជាប់អ្នកដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

206 ឥឡូវនេះ សម្រាប់អ្នក ជាបងប្អូនបាទីស្ទរបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំចង់សួរអ្នកអំពីអ្វីមួយ។ អ្នកនិយាយថា “តើអំប្រាហាំអាចធ្វើអ្វីទៀតក្រៅពីជឿព្រះ? ហើយព្រះជាម្ចាស់បានដាក់ទោសគាត់សម្រាប់ភាពសុចរិត។”

207 នោះជាអ្វីដែលគាត់អាចធ្វើបាន នៅទីនេះ គាត់ជឿព្រះ។ ប៉ុន្តែ ព្រះជាម្ចាស់ដែលទទួលយកការជឿរបស់គាត់ ព្រះអង្គប្រទានត្រានៃការកាត់ស្បែកដល់គាត់ ហើយបានដោចំណាំគាត់ បង្ហាញថាព្រះជាម្ចាស់ត្រូវតែ...បានទទួលយកជំនឿរបស់គាត់។ ហើយប្រសិនបើអ្នកប្រកាសសេចក្តីជំនឿលើព្រះ ហើយមិនដែលត្រូវបានដោចំណាំដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទេនោះ...អេភេសូរ ៤:៣០ បើអ្នកចង់កត់ចុះ អេភេសូរ ៤:៣០ “កុំធ្វើឱ្យព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៃព្រះព្រួយព្រះទ័យ ដែលបានដោចំណាំអ្នករាល់គ្នាឡើយ!” ហើយអ្នកមិនបានដោចំណាំទេលុះត្រាតែអ្នកបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

208 តើវាមានរយៈពេលប៉ុន្មាន? រហូតដល់ការរស់ឡើងវិញបន្ទាប់? “ដល់ការប្រោសលោះរបស់យើង គឺជាថ្ងៃប្រោសលោះ។” គ្មានវិធីដើម្បីគេចចេញពីវាទេ។ អ្នកមិនអាចទៅឆ្ងាយពីវាបានទេ ព្រោះវានឹងមិនទៅឆ្ងាយពីអ្នកទេ។ ឃើញទេ? “ដ្បិតអ្នកត្រូវបានដោចំណាំរហូតដល់ថ្ងៃនៃការប្រោសលោះរបស់អ្នក។” “គ្មានអនាគត គ្មានបច្ចុប្បន្ន គ្រោះថ្នាក់ អត់ឃ្លាន ស្រែកទឹក ស្លាប់ ឬអ្វីសោះ អាចបំបែកយើងចេញពីសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ព្រះ ដែលមានក្នុងព្រះគ្រីស្ទឡើយ។” ប៉ុលបាននិយាយថា “ខ្ញុំពេញចិត្តរឿងហ្នឹង!” ហ្នឹងហើយ! អ្នកនៅទីនោះ អ្នកត្រូវបានដោចំណាំរហូតដល់ថ្ងៃនៃការប្រោសលោះរបស់អ្នក។

209 ចំណាំ វានឹងនាំឱ្យមានរហូតដល់ចុង—កាលពីថ្ងៃអាទិត្យកន្លងទៅម្តងទៀត។ តើខ្ញុំមានពេលទេ? ខ្ញុំទើបតែ...មើល មើលនេះ វិញ្ញាណ...វិញ្ញាណ ព្រលឹង និងរូបកាយ។ មែនហើយ សូមមើល: រាងកាយ ព្រលឹង វិញ្ញាណ។

210 ឥឡូវនេះ អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំលុបវា ហើយធ្វើអ្វីមួយនៅទីនេះសម្រាប់អ្នក។ ឥឡូវនេះខ្ញុំនឹងគូរអ្វីមួយនៅទីនេះ ខ្ញុំមិនមានឱកាសគូរវាកាលពីថ្ងៃអាទិត្យមុនដូច្នោះខ្ញុំបានគូរវាមកទីនេះដោយខ្លួនឯងលើក្រដាសលឿងនេះ។ ខ្ញុំចង់បានវាដូច្នោះអ្នកអាចគូសវាចុះ ហើយអ្នកអាចឃើញអ្វីដែលខ្ញុំចង់មានន័យ ឥឡូវនេះសម្រាប់អ្នកប្រើខ្មៅដែរ។ ឥឡូវនេះ នេះគឺជារាងកាយ ហើយនេះគឺជាព្រលឹង។

ហើយនេះគឺជា (អក្សរធំ វិញ្ញា-ណ) ព្រះវិញ្ញាណ ដែលជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។
ត្រូវហើយ។ ឥឡូវនេះ នោះហើយជាអ្វីដែលយើងត្រូវបានបង្កើតឡើង។

211 ប្រសិនបើអ្នកកត់សម្គាល់នៅទីនេះ កន្លែងបរិសុទ្ធ ទីបរិសុទ្ធបំផុត អាសនៈ
នៅទីនេះ ទីបរិសុទ្ធ ហើយនៅទីនេះជាសមុទ្រ—សមុទ្រ នោះហើយជាកន្លែង
ដែលអ្នកឮព្រះបន្ទូល “សេចក្តីជំនឿកើតមកដោយការស្តាប់ ការឮព្រះបន្ទូល”
សមុទ្រនៃការញែកចេញ សមុទ្របំបែក។ ឥឡូវនេះ សូមកត់សម្គាល់រឿងនេះ។
ឥឡូវនេះ មានច្រកចូលតែមួយគត់ ដើម្បីចូលទៅទីនេះ ហើយនោះហើយជាអ្នក
ត្រូវមកទីនេះជាមុនសិន។ តើវាត្រូវទេ?

212 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំចង់មានបន្ទប់ ខ្ញុំនឹងដាក់នៅទីនេះ “នេះ—ព្រហ្មចារី។” នៅពេល...
ដែល “ពិធីមង្គលការ” មួយផ្សេងទៀត។ ឃើញបុរសម្នាក់ចូលក្នុងនេះនៅឯ
ពិធីដប់លៀងអាពាហ៍ពិពាហ៍ ហើយគាត់មកតាមផ្លូវផ្សេងទៀត? ទីនេះជា
ទ្វារ។ ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “ខ្ញុំជាទ្វារ។” ហើយតុមង្គលការនេះដាក់
នៅទីនេះហើយមនុស្សអង្គុយជុំវិញ ហើយនៅទីនេះមានបុរសម្នាក់នៅទីនេះ ដែល
មិនមានសំលៀកបំពាក់ នៃអាពាហ៍ពិពាហ៍ទេ។ លុះស្តេចចូលមក ទ្រង់មាន
ព្រះបន្ទូលថា “តើអ្នកមកទីនេះដោយរបៀបណាមិត្តរបស់ខ្ញុំអើយ? តើអ្នកអាចចូល
ទីនេះដោយរបៀបណា?” វាបង្ហាញថាគាត់មិនបានចូលមកតាមទ្វារនេះទេ។ គាត់
បានចូលតាមបង្អួច ឬចូលតាមផ្លូវក្រោយ ឬតាមរយៈលទ្ធិបុរិសាសនាមួយចំនួន។
គាត់មិនបានមកតាមទ្វារទេ!

213 ព្រោះតាមទិសចាស់គេនៅតែមានរឿងដដែល កូនកំលោះដែលនឹងរៀបការ
គាត់ចេញលិខិតអញ្ជើញ ហើយបំពាក់អាវរាំងដល់អ្នករាល់គ្នាដែលគាត់បាន
អញ្ជើញ។

214 អូ! បេះដូងខ្ញុំវិលជុំវិញនិងវិលជុំវិញពេលខ្ញុំគិត! “គ្មានអ្នកណាអាចមកក្រុមខ្ញុំ
បានឡើយ លើកលែងតែព្រះបិតារបស់ខ្ញុំបានផ្តល់ការអញ្ជើញដល់គាត់ជាមុន
សិន ហើយគ្រប់ទាំងព្រះបិតាបានប្រទានមកខ្ញុំនឹងមកឯខ្ញុំ។” តើយើងត្រូវបាន
គេហៅយ៉ាងដូចម្តេច? គឺតាំងពីមុនពេលបង្កើតផែនដី ឈ្មោះរបស់យើងត្រូវបាន
ដាក់នៅលើសៀវភៅជីវិតរបស់កូនចៀម ដើម្បីមើលឃើញពន្លឺ ទទួលព្រះវិញ្ញាណ
បរិសុទ្ធ ដើរក្នុងវា។ ឈ្មោះរបស់យើង (នៅពេលដែលកូនចៀមត្រូវបានសម្លាប់)
ត្រូវបានដាក់នៅលើសៀវភៅ ស្របពេលដែលឈ្មោះរបស់កូនចៀមត្រូវបានដាក់

នៅទីនោះ។ ព្រះគម្ពីរបានចែងថា យើងបានទៅដល់មួយរយៈក្រោយមក។ “វា បានបោកបញ្ឆោតគ្រប់គ្នានៅលើផែនដី ឈ្មោះរបស់គេមិនត្រូវបានសរសេរនៅក្នុង សៀវភៅជីវិតរបស់កូនចៀម តាំងពីមុនកំណើតផែនដីមកម្ល៉េះ។”

215 ចំណាំ ប្រសិនបើគាត់...កូនកំលោះខ្លួនឯង ពេលឈរនៅមាត់ទ្វារ។ ហើយ អ្នកនោះក៏យកការអញ្ជើញមកនិយាយថា “វានៅទីនេះ។”

216 “សូមអរគុណ។” ទ្រង់បានយកការអញ្ជើញមកដាក់នៅទីនេះ ហើយពាក់អាវ ធំមួយដើម្បីឱ្យពួកគេមើលទៅដូចគ្នា។ ខ្ញុំចូលចិត្តវា! ឃើញទេ? នៅក្នុងអំណាច នៃព្រះនៅក្នុងក្រុមជំនុំនៃព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់ អ្នកមាន អ្នកក្រ អ្នកជាប់ចំណង អ្នកមានសេរីភាព សម្បុរខ្មៅ ស ត្នោត លឿង សុទ្ធតែមើលទៅដូចគ្នា ដ្បិតពួកគេត្រូវ បានបំពាក់ដោយព្រះចេស្ដានៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដូចគ្នា។ ឃើញទេ?

ឥឡូវនេះ វាបង្ហាញថាគាត់មិនបានមកតាមទ្វារទេ។

217 ឥឡូវនេះ សូមកត់សម្គាល់នៅទីនេះ។ អូ ប្រសិនបើបុរសម្នាក់ព្យាយាមចូល ទៅក្នុងទីបរិសុទ្ធបំផុត (មានអ្នកខ្លះ ត្រូវបានគម្ពីរខ្លះប្រាប់ខ្ញុំ) ប្រសិនបើនរណាម្នាក់ ចាប់ផ្ដើមចូលទៅក្នុងទីបរិសុទ្ធនេះ ដោយមិនបានចូលមកទីនេះ នោះគាត់បាន ស្លាប់។ កូនប្រុសរបស់អេរីនបានឆេះភ្លើងដ៏ចម្លែកនៅថ្ងៃមួយ ដែលជាភ្លើងនៃ និកាយ (ពេលវាមិនមែនជាភ្លើងនិកាយ) ហើយពួកគេបានស្លាប់នៅមាត់ទ្វារ។ តើវាត្រូវទេ? ឬកូនប្រុសរបស់អេលី ខ្ញុំជឿថាអញ្ចឹង។ កូនប្រុសរបស់លោកអេលី បាននាំពួកគេចូល នៅពេលដែលវាតំណាងឲ្យកូនរបស់លោកអេរីន ដែលជាបូជា ចារ្យ។

218 ឥឡូវនេះ ឥឡូវនេះ មានវិធីមួយដើម្បីចូលទៅក្នុងរូបកាយ។ តើវាវាយនេះ ត្រូវបានគ្រប់គ្រងដោយរបៀបណា? ឥឡូវនេះ មើលឱ្យជិតឥឡូវនេះ ហើយអ្នក រៀបចំខ្មៅដែររូចរាល់ហើយ។ នេះជាទ្វារនៅខាងនេះដែលចូលទៅក្នុងរាងកាយ មួយ ពី បី បួន ប្រាំ។ ឥឡូវនេះអ្នកបានគូរ? ឥឡូវនេះ ច្រកទីមួយនៅទីនេះគឺ ឃើញទេ ជុំក្លិន ស្តាប់ឮ និងភ្នែករបស់ជាតិ ហើយប៉ះ ឬមានអារម្មណ៍ (មួយណា ដែលវាចង់ក្លាយជា មិនសំខាន់)។ ឥឡូវនេះ នោះជាអារម្មណ៍នៅក្នុងខ្លួន។ តើវាត្រូវ ទេ? តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹង? ញាណប្រាំមួយគ្រប់គ្រងរាងកាយ។ ឥឡូវនេះ យើងមានព្រលឹងមួយ បន្ទាប់ពីអ្នកឆ្លងកាត់រឿងនេះ។ អារម្មណ៍គឺខាងក្រៅ នោះជា ប្រព័ន្ធខាងក្រៅ។

219 ឥឡូវនេះ នៅទីនេះមានមួយ ពីរ បី បួន ប្រាំ ប្រាំ នៅក្នុងព្រលឹង។ ឥឡូវនេះ អ្នកចង់សរសេរពួកវាចុះ? ទីមួយគឺការស្រមើលស្រមៃ ការស្រមើស្រមៃ។ ទីពីរគឺ មនសិការ។ ហើយទីបីគឺការចងចាំ។ ហើយទីបួនគឺជាហេតុផល។ ហើយទីប្រាំគឺក្តី ស្រលាញ់។

220 ឥឡូវនេះអ្នកទទួលបានទាំងអស់ហើយឬនៅ? បើមិនទាន់ទេ ប្រាប់ខ្ញុំ ឥឡូវនេះ។ អ្នកកត់ពួកគេទាំងអស់គ្នា? មើលឃើញ ភ្នក់ មានអារម្មណ៍ ជុំក្លិន និង ស្តាប់ឮ រាងកាយ នោះគឺជាការបើកចំហដល់រាងកាយ។

221 ព្រលឹងគឺជាការស្រមើស្រមៃ សតិសម្បជញ្ញៈ ការចងចាំ ហេតុផល និងសេចក្តី ស្រលាញ់ គឺជាវិញ្ញាណ ឬលក្ខណៈដូចជាវិញ្ញាណ ។ ហើយព្រលឹងគឺជាធម្មជាតិ នៃវិញ្ញាណដែលមាននៅខាងក្នុង ពីព្រោះព្រលឹងគ្រាន់តែបញ្ចេញបរិយាកាសនៃ អ្វីដែលនៅខាងក្នុងអ្នកប៉ុណ្ណោះ។ វាយកកន្លែងនៃការរាប់ជាបរិសុទ្ធ ព្រលឹងគឺ កំណត់នៅក្នុងប្រភេទដូចគ្នានៅទីនោះ។ មិនអីទេ ឥឡូវនេះ រាល់ អ្នករាល់គ្នា កត់វាទាំងអស់? ត្រូវហើយ។

222 ឥឡូវនេះ ទៅកាន់ច្រកទ្វារនេះមានតែមួយ ច្រកទ្វារមួយ ដែលត្រូវបានគេ ហៅថា “ឆន្ទៈខ្លួនឯង។” អ្នកគឺជាមេនៃអ្វីដែលចូលទៅទីនោះ។ ហើយតើវាធ្វើអ្វី? តើនេះជាអ្វី? រាងកាយត្រូវតែត្រូវបានលាងសម្អាត ក្នុងអាង បរិសុទ្ធ នៅទីនេះ ពោរពេញដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ នៅទីនេះ ហើយនេះក្លាយជាកន្លែងជំនុំជំរះ របស់ព្រះម្តងទៀត ជាកន្លែងដែលព្រះជាម្ចាស់គង់នៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នក ហើយ ប្រសិនបើអ្នកធ្វើអ្វីខុស ចូរនិយាយថា “អូ ខ្ញុំអើយ ខ្ញុំបានធ្វើខុសហើយ។”

223 អ្នកខ្លះនិយាយថា “វាមិនថ្កោលទោសខ្ញុំទេដោយគ្រាន់តែ—កាត់សក់ខ្លី” អ្នកជាស្ត្រី។ “វាមិនថ្កោលទោសខ្ញុំក្នុងលាបឬការតុបតែងមុខ ឬអ្វីក៏ដោយ។ វាមិនថ្កោលទោសខ្ញុំទេបើគ្រាន់តែទៅរាំ។ វាមិនថ្កោលទោសខ្ញុំក្នុងការនិយាយ កុហកក្នុងបំណងល្អបន្តិចប្តីង។ វាមិនថ្កោលទោសខ្ញុំក្នុងការលេងល្បែងនៅក្នុង ពិធីដប់លៀងរបស់ខ្ញុំទេ។” អ្នកដឹងទេថាហេតុអ្វី? អ្នកមិនមានអ្វីត្រូវថ្កោលទោស ទេ។ “វាមិនប៉ះពាល់ដល់មនសិការរបស់ខ្ញុំទេ។” អ្នកគ្មានមនសិការជាងពស់មាន ត្រគាកទេ។ ដូច្នេះអ្នកគ្រាន់តែ អ្នកគ្មានសតិសម្បជញ្ញៈ គ្មានអ្វីដែលធ្វើឱ្យអ្នក ឈឺចាប់នោះទេ។ អ្នកមកពីពិភពលោកកិយ!

224 ប៉ុន្តែ ខ្ញុំសុំឲ្យអ្នកអនុញ្ញាតឲ្យព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទចូលមកទីនេះ ហើយព្យាយាមធ្វើវាម្តង! បងប្អូន អ្នកនឹងត្រូវគេប្តោលទោសយ៉ាងខ្លាំងដែលអ្នកនឹងថយក្រោយ ហើយគ្រវីក្បាលពីរឿងនោះ ដូចជាខ្ញុំកំពុងឈរនៅទីនេះដែរ ព្រោះទ្រង់បរិសុទ្ធ។ សូមស្តាប់ ខ្ញុំកំពុងដកស្រង់បទគម្ពីរ “បើអ្នកស្រលាញ់គេនិងអ្វីៗជាបស់លោកិយ វាដោយសារតែសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ព្រះមិនមាននៅក្នុងអ្នកសូម្បីតែបន្តិច។”

225 តើវាយ៉ាងម៉េច? ឆន្ទៈខ្លួនឯង។ ហេតុអ្វីបានជាអ្នកហៅវាថា “ឆន្ទៈខ្លួនឯង បងប្រុស ប្រាណាហាំ?” ព្រោះវាធ្វើឲ្យមនុស្សប្រុសស្រីត្រឡប់ក្រោយដូចអ្វីដោយនិង អេវ៉ានៅសួនអេដែន។ នៅលើអ្វី? ដើមឈើពីរដើម! ឆន្ទៈខ្លួនឯង នេះជាសេចក្តីស្លាប់។ នេះជាជីវិត ឆន្ទៈខ្លួនឯង។ អសីលធម៌... ភ្នាក់ងារសីលធម៌តតគិតថ្លៃ! ព្រះបានដាក់បុរសទីមួយ គឺអ័ដាមនិងអេវ៉ា នៅទីនេះលើសិទ្ធិជ្រើសរើសខាងសីលធម៌ ដោយសេរី។ ទ្រង់ដាក់អ្នកនៅកន្លែងដូចគ្នា។ ហើយមធ្យោបាយតែមួយគត់ដែលអ្នកអាចជួសជុលរឿងនេះនៅទីនេះ គឺឆន្ទៈផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នក។ ហាលេលូយ៉ា! ឆន្ទៈខ្លួនឯង! អ្នកត្រូវតែធ្វើតាមឆន្ទៈរបស់ព្រះ។ អ្នកត្រូវតែកម្ចាត់ឆន្ទៈផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នក ដើម្បីអនុញ្ញាតឱ្យឆន្ទៈរបស់ព្រះចូលមក ព្រោះនេះគឺជាផ្លូវតែមួយគត់ដែលនាំទៅដល់បេះដូង។

226 អូ អ្នកអាចចូលរួមក្រុមជំនុំ អ្នកបាទីស្ទ និងប្រេសប៊ីដើររៀន។ ហើយអ្នកមេតូឌីស្ទនិង កៀលគ្រីមហូលីណេសអាចចូលមករាប់ជាបរិសុទ្ធ។ ប៉ុន្តែអ្នកត្រូវតែធ្វើតាមឆន្ទៈរបស់ព្រះ ជាងឆន្ទៈខ្លួនឯង ដើម្បីអនុញ្ញាតឲ្យព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធចូលមកទីនេះ ដើម្បីនាំចេញ។ “ទីសំគាល់ទាំងនេះនឹងធ្វើតាមអស់អ្នកដែលជឿ។ ក្នុងនាមអញ ពួកគេនឹងដេញអារក្សចេញ។ ពួកគេនឹងនិយាយភាសាថ្មី។ ពួកគេនឹងដាក់ដៃលើអ្នកជំងឺ ឬហូបរបស់ដែលពុលមិនស្លាប់ ជាដើម។ ទីសំគាល់ទាំងនេះនឹងធ្វើតាមអស់អ្នកដែលបានអនុញ្ញាតឲ្យឆន្ទៈរបស់គេឈ្ងៃទៅជាឆន្ទៈរបស់យើង ហើយកិច្ចការដែលខ្ញុំធ្វើគេក៏នឹងធ្វើដែរ។” ខ្ញុំសង្ឃឹមថាអ្នកមិនខកខានវាទេ។ មានឆន្ទៈក្នុងការធ្វើតាមព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះ។ តើអ្នកឃើញអ្វីដែលខ្ញុំចង់មានន័យទេ?

227 មើលទៅទីនេះ និយាយអំពីទីបរិសុទ្ធបំផុត គឺជាបាន។ នេះជាភ្លើង ជើងចង្កៀង (មួយ ពីរ បី បួន ប្រាំ ប្រាំមួយ ប្រាំពីរ) នីមួយៗមានពន្លឺ។ តើពួកគេទទួលបានពន្លឺរបស់ពួកគេនៅឯណា? តើពន្លឺរបស់ពួកគេឆ្លុះបញ្ចាំងពីណាទៅ? វាមិន

ឆ្លុះបញ្ចាំងនៅទីនេះក្នុងជ្រុងមួយអំពីនិកាយមួយចំនួនទេ។ វាឆ្លុះបញ្ចាំងនៅទីនេះ ចំពោះព្រះបន្ទូល! វាជាទឹកនៃការញែកចេញ។ រ៉េ!

228 “សម្រាប់ការប្រែចិត្តនិងការលើកលែងទោស” (លូកា ២៤:៤៩) “ត្រូវតែផ្សាយ ក្នុងព្រះនាមទ្រង់ដល់គ្រប់ជាតិសាសន៍ ដោយចាប់ផ្តើមពីក្រុងយេរូសាឡឹម។” តើ ការប្រែចិត្ត និងការផ្តាច់បាបត្រូវបានបង្រៀននៅក្នុងយេរូសាឡឹមយ៉ាងដូចម្តេច? ឆ្ងាយប៉ុណ្ណា? វាគឺដើម្បីទៅកាន់ពិភពលោកទាំងមូល។ “ចូរ! ប្រែចិត្ត” ពេត្រុស បាននិយាយនៅក្នុងកិច្ចការ ២:៣៨ “ហើយទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាម នៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សម្រាប់ការផ្តាច់បាបរបស់អ្នក។” សារនោះគឺត្រូវទៅកាន់ ពិភពលោកទាំងមូល ហើយទីបំផុតនឹងមកដល់។ បន្ទាប់មកទីបញ្ចប់នឹងមាន បន្ទាប់ពីសារនេះបានទៅដល់ពិភពលោកទាំងមូល។

229 តើដឹងចង្អៀងទាំងនេះឆ្លុះបញ្ចាំងពីពន្លឺនៅទីនេះយ៉ាងដូចម្តេច នៅលើនិកាយ មេតូឌីស្ទ ព្រីសប៊ីធើរៀន ឬ ពេនទីកុស្ត? ពិតជាមិនមែន!

230 វាឆ្លុះបញ្ចាំងនៅទីនេះដូចជា “អញគឺ” មិនមែន “ខ្ញុំបាន។” មិនមែនមនុស្សបី ឬបួននាក់ផ្សេងគ្នាទេ ប៉ុន្តែព្រះដែលគង់នៅទីនោះ ឆ្លុះបញ្ចាំងពីអង្គទ្រង់ចេញទៅ កាន់ក្រុមជំនុំនីមួយៗ។ ក្រឡេកមើលទៅទីនោះហើយមើលអ្វីដែលពួកគេបានធ្វើ (យើងគ្រាន់តែឆ្លងកាត់ប្រវត្តិសាស្ត្រ) ពួកគេបានឆ្លុះបញ្ចាំងពីទ្រង់ ដូចជាទ្រង់ជា ទ្រង់ដែរ ហើយដូចជាទ្រង់ជានិច្ច។

231 “ទ្រង់នោះគឺ...” នៅពេលដែលយ៉ូហានបានឃើញវាជាលើកដំបូង គាត់បាន និយាយថា “ទ្រង់ដែលគង់នៅ ហើយនឹងយាងមក ព្រះដ៏មានមហិទ្ធិឬទ្ធិ ការបង្កើត ព្រះជាអាវល់ហ្វា និងអូមេហ្គា ជាការចាប់ផ្តើមនិងជាចុងបញ្ចប់។” នោះជាពន្លឺពិត ដែលត្រូវឆ្លុះបញ្ចាំង។ តើអ្នកឃើញវាទេ? អាមែន! រ៉េ!

232 បន្ទាប់ពីម៉ោងដប់ពីរ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំបានទទួល...ស្តាប់ហើយ ប្រញាប់ចម្លង ចុះ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែមិនចូលចិត្តទុកអ្នកយូរពេក ប៉ុន្តែមិនដឹងថាពេលណាបានជួបអ្នក ម្តងទៀតទេ។ ឃើញទេ? ហើយខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកទទួលបានវា មិត្តអើយ នេះគឺជាជីវិត។ ឥឡូវនេះ មើល ខ្ញុំមិនមានន័យថាដោយព្រះខ្ញុំកំពុងនិយាយទេ។ ប្រសិនបើ ខ្ញុំ—ប្រសិនបើខ្ញុំឆ្លុះបញ្ចាំងពីប្រភេទនោះ...បន្ទាប់មកខ្ញុំ...អ្នក—អ្នកយល់ខុសពី ចិត្តខ្ញុំ។ ខ្ញុំមិនព្យាយាមឆ្លុះបញ្ចាំងទេ “អូ នេះគ្រាន់តែ...អ្នកមិនជាអ្វីទេ។” ខ្ញុំមិន ព្យាយាមធ្វើវាទេ។ ប្រសិនបើអ្នកមិនទាន់បានទទួលពន្លឺទេ ខ្ញុំកំពុងព្យាយាមចង្អុល

អ្នកទៅកាន់ពន្លឺមួយនៅទីនេះ។ មិនមែនអ្នកនៅទីនេះនៅធីទីកានេះទេ គឺជាអ្នកដែលនៅទីនោះនៅបណ្តឹងនោះ។ ហើយបណ្តឹងនោះត្រូវតែស្ថិតនៅក្នុងបេះដូងរបស់អ្នកនោះអ្នកនឹងឃើញរឿងដូចគ្នា ដូចដែលវាត្រូវបានឆ្លុះបញ្ចាំងនៅទីនេះ។

233 តើនេះជាអ្វីនៅទីនេះ? វាឆ្លុះបញ្ចាំងពីនេះ។ ហើយនេះគឺជាព្រះបន្ទូល។ លាងដោយទឹកនៃព្រះបន្ទូល ដោយព្រះបន្ទូល លាងសម្អាត (តាមរយៈទឹកនៃការញែកចេញ) ពីវត្ថុនៃលោកិយ—ដោយព្រះបន្ទូល។ ព្រះបន្ទូលនិយាយថា ទ្រង់គឺនៅដដែលដូចកាលពីម្សិលមិញ និងជារៀងរហូត។ វាមិននិយាយថា “ទ្រង់ក៏ដូចគ្នានៅសម័យថ្ងៃបុណ្យទី៥០ ត្រឡប់មកក្នុងពួកសិស្ស ហើយគ្រាបន្ទាប់ទ្រង់បានផ្លាស់ប្តូរ។” ទេ ទ្រង់នៅតែដដែល! ឃើញទេ? អ្នកមិនអាចធ្វើឱ្យវានិយាយអ្វីផ្សេងបានទេ។ យើងអាចនៅលើរឿងមួយក្នុងចំណោមរឿងទាំងនោះរាប់ម៉ោង ប៉ុន្តែខ្ញុំសង្ឃឹមថាអ្នកនឹងទទួលបានវាឥឡូវនេះ។ ព្រះបានគ្រាស់ហៅអ្នក អ្នកនឹងទទួលបានវា។ នោះហើយជាអ្វីដែលខ្ញុំជឿ។ មិនអីទេ បាទ។

234 ឥឡូវនេះ តើវាជាអ្វី? ការរាប់ជាសុចរិត ការរាប់ជាបរិសុទ្ធ ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ព្រលឹង រាងកាយ វិញ្ញាណ ដូចគ្នាទាំងអស់។ ឥឡូវនេះចង្អៀងកំពុងឆ្លុះបញ្ចាំងពីព្រះបន្ទូល។ តើព្រះបន្ទូលពិតឆ្លុះបញ្ចាំងពីអ្វី? តើចង្អៀងនេះនឹងទៅយ៉ាងណា ប្រសិនបើវាទទួលបានការឆ្លុះបញ្ចាំងពីសិរីល្អរបស់សេគីណានេះ? វានឹងឆ្លុះបញ្ចាំងពីសិរីល្អរបស់សេគីណា។ តើវាត្រូវទេ?

235 ប្រសិនបើអ្នកបានចូលក្នុងថ្នាក់សិក្ខាសាលា ពន្លឺរបស់អ្នក អ្នកនឹងឆ្លុះបញ្ចាំងពីថ្នាក់សិក្ខាសាលា។ អ្នកបានទទួលវានៅក្នុងសិក្ខាសាលាមេតូឌីស្ទ អ្នកនឹងឆ្លុះបញ្ចាំងពីមេតូឌីស្ទ។ អ្នកឆ្លុះបញ្ចាំង! ប្រសិនបើអ្នកបានទទួលវានៅក្នុងសិក្ខាសាលាពេនទីកុស្ត នោះអ្នកឆ្លុះបញ្ចាំងពីលទ្ធិពេនទីកុស្ត។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នកទទួលវានៅក្នុងសិរីល្អនៃព្រះ ពីគម្ពោតព្រៃដែលឆេះ...

236 ហេតុអ្វី នៅពេលដែលម៉ូសេចេញពីវត្តមានរបស់ទ្រង់ គាត់ត្រូវយកអ្វីមកគ្របមុខគាត់ ដូច្នេះ ប្រជាជនមិនអាចមើលគាត់បានទេ។ តើវាត្រូវទេ? គាត់ពោរពេញដោយអំណាចនៃព្រះ។

237 ស្នេដាន ជាបុរសពេញដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ព្យាយាមយាត់គាត់ហេតុអ្វី វាដូចជាព្យាយាមពន្លត់ក្នុងផ្ទះនៅថ្ងៃដែលមានខ្យល់បក់ខ្លាំងនៅក្នុងភ្លើងដាក់ភ្លើងចេញពីវា...ហើយផ្ទះត្រូវភ្លើងឆេះនៅថ្ងៃដែលមានខ្យល់បក់។ អូ ពួកគេ

កាន់តែច្រើន—ពេលដែលពួកគេបានផ្លុំវាកាន់តែច្រើន វាកាន់តែអាក្រក់ទៅៗ។ ហេតុអ្វី អ្នកមិនអាចបញ្ឈប់គាត់បាន។ ដោយផ្ទាល់ នៅពេលដែលពួកគេដាក់ គាត់នៅមុខតុលាការសានហេរិន ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា “គាត់ឈរនៅទីនោះ មើលទៅដូចជាទេវតា។”

238 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិនគិតថា “ទេវតា” គ្រាន់តែមានន័យថាគាត់គឺជាមនុស្សម្នាក់ ដែលកំពុងឈរនៅទីនោះ ប៉ុន្តែ ទេវតាដឹងច្បាស់ពីអ្វីដែលគាត់កំពុងនិយាយ។ ទេវតាណាក៏ដោយ ដែលជាអ្នកនាំសារនៃយុគសម័យក្រុមជំនុំ មិនចាំបាច់ ត្រឡប់ទៅមើលអ្វីដែលសិក្ខាសាលាគិតនោះទេ។ គាត់ដឹងពីអ្វីដែលព្រះជាម្ចាស់ មានបន្ទូលនៅក្នុងព្រះគម្ពីរបស់ទ្រង់ ហើយអំណាចដែលឆ្លុះបញ្ចាំងដើម្បីបញ្ជាក់ ថាទ្រង់គឺនៅដដែលដូចកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ គាត់មិនខ្លាច ទេ គាត់និយាយតែអ្វីដែលគាត់ដឹងថាជាការពិត។ ហើយព្រះដែលឈរនៅទីនោះ គាំទ្រវាដោយមានទីសំគាល់និងការអស្ចារ្យដូចគ្នា ហើយជាមួយនឹងព្រះបន្ទូល តែមួយ។ នោះជាទេវតា!

239 ស្នេធានឈរនៅទីនោះ និយាយថា “ខ្ញុំដឹងពីអ្វីដែលខ្ញុំកំពុងនិយាយ។” បាន និយាយថា “អ្នករឹងរូសហើយមិនកាត់ស្បែកក្នុងចិត្តនិងត្រចៀក អ្នកតែងតែតទល់ នឹងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ដូចពួកជូនតាឯង ធ្វើអ្វីចឹង!” បាននិយាយថា “តើឪពុក របស់អ្នកណាខ្លះដែលមិនបានសម្លាប់ហោរា រួចសង់ផ្លូវរបស់ពួកគេ?”

240 និកាយអ្នករាល់គ្នាមួយណាដែលមិនបានធ្វើដូចគ្នា? ឃើញទេ? សង់ព្រះវិ ហារជញ្ជាំងសធំៗ និងកន្លែងបញ្ចុះសព និងអ្វីៗនៅជុំវិញទីនេះ ហើយបន្ទាប់មក និយាយអំពីព្រះ! អ្នកគឺជាអ្នកដែលដាក់ទ្រង់នៅក្នុងកន្លែងបញ្ចុះសព អ្នកគឺជាអ្នក ដែលដាក់ទ្រង់ក្នុងផ្នូរ។ នោះហើយជារឿងដែលដាក់ទ្រង់នៅក្នុងផ្នូរនៅទីនោះ គឺជា ព្រះវិហារធំពណ៌ស និកាយ ពួកខាងគណៈផារីស៊ី និងពួកសាឌូស៊ី ដែលដាក់ទ្រង់ នៅក្នុងទីនោះ ហើយបន្ទាប់មកព្យាយាមសាងសង់ពិធីរលឹកដល់វា។

241 ខ្ញុំសូមប្រាប់អ្នកថា ព្រះគ្រីស្ទជាព្រះរស់។ ទ្រង់មិនមែនជាអ្វីដែលស្លាប់ទេ ទ្រង់ជាព្រះ “បានរស់ឡើងវិញហើយរស់ឡើងវិញជារៀងរហូត។” អូ បងប្អូនអើយ! ប្រាកដណាស់! តើវាធ្វើអ្វី? វាឆ្លុះបញ្ចាំងពីអ្វី? វាឆ្លុះបញ្ចាំងពីទីនេះ តើវានឹងទៅជា យ៉ាងណា? វានឹងឡើងវិញ...តើអ្វីជាការឆ្លុះបញ្ចាំងពិតរបស់ទ្រង់? បន្ទាប់មក រឿងដំបូងដែលវានឹងឆ្លុះបញ្ចាំង គឺព្រះនាមទ្រង់។ តើវាត្រូវទេ? វានឹងឆ្លុះបញ្ចាំង

ពីព្រះនាមទ្រង់។ អ្វីដែលឆ្លុះបញ្ចាំងបន្ទាប់មក គឺជាអំណាចរបស់ទ្រង់។ ឃើញអ្វីដែលខ្ញុំចង់មានន័យទេ? វាឆ្លុះបញ្ចាំងពីអ្វីៗទាំងអស់ដែលទ្រង់មាន។

242 ដូច្នេះបើនេះគឺជាការឆ្លុះបញ្ចាំងទៅកាន់សម័យនេះនៅទីនេះ អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលទ្រង់មាននោះទ្រង់គឺនៅដដែល! វ៉េ! ថ្វាយសិរីល្អ! ថ្វាយសិរីល្អ! តើវាគឺជាអ្វី? វាឆ្លុះបញ្ចាំងពីទ្រង់បែបជាទ្រង់ ដូចជាទ្រង់ ដូចដែលទ្រង់ជានិច្ច ព្រោះវាមកត្រង់ពីបល្ល័ង្ករបស់ព្រះ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនៅដដែលដូចនាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត ព្រះតែមួយ អំណាចដូចគ្នា សិរីល្អដូចគ្នា អ្វីៗទាំងអស់ដូចគ្នា។ ទ្រង់គឺនៅដដែលដូចកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ ឱ បងប្អូនអើយ!

243 តោះទៅឆ្ងាយបន្តិច។ ឥឡូវនេះ សូមលើកយកខទី ៦ ដែលនៅសល់មកខាងនេះ នៃជំពូកទី៤។ ខ្ញុំបានទទួលយោបល់ខ្លះសរសេរចុះនៅទីនេះលើរឿងនោះហើយខ្ញុំចង់ប្រញាប់ទៅលើខ្ញុំអាច។ ឥឡូវ នេះ—នៅសល់បន្ទាប់ពីអ្នកចាកចេញពីជំពូកនេះ...បន្ទាប់ពីយើងចាកចេញពីខគម្ពីរនេះ វាគ្រាន់តែបង្វិលដោយនិយាយថាអ្វីដែលពួកគេបានធ្វើ។ ចាំមើលថាតើយើងអាចឆ្លងកាត់ទីនោះបានដែរឬទេ។

...មាន...សម្បទា... (ឥឡូវនេះ យើងដឹងថានោះជាអ្វីៗ) ហើយនៅកណ្តាលនឹងជុំវិញនៃបល្ល័ង្កនោះ... ក៏មានតួមានជីវិត៤ដែលមាន...

244 ឥឡូវនេះ តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលមានព្រះគម្ពីរដែលបានកែប្រែឡើងវិញ? នៅក្នុងកំណែដែលបានកែប្រែរបស់អ្នក វានិយាយថា “សត្វមានជីវិត” មែនហើយ ខ្ញុំឆ្ងល់ថា តើស្តេចជែមនៅទីនេះនិយាយយ៉ាងដូចម្តេច... គឺបួន “សត្វ”? មែនហើយ ខ្ញុំយករបស់ខ្ញុំជាភាសាក្រិច—វចនានុក្រមក្រិច ហើយត្រឡប់ទៅក្នុងវចនានុក្រមព្រះគម្ពីរ ហើយស្វែងរកអត្ថន័យនោះ។ ឥឡូវនេះ នេះជាអ្វី? ឥឡូវនេះ សូមកត់សម្គាល់យ៉ាងយកចិត្តទុកដាក់។ ពាក្យដែលបានបកប្រែនៅទីនេះ ឥឡូវអ្នកសម្គាល់វាចុះ ដូច្នេះអ្នកអាចរកមើលវាឡើងវិញផងដែរ ដើម្បីឲ្យប្រាកដ។ សូមមើលខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកសម្គាល់អ្វីដែលខ្ញុំនិយាយ និង...ប្រសិនបើអ្នកអាចនិងចង់ធ្វើ។ មិនអីទេ កំណែដែលបានកែសម្រួលនិយាយថា “សត្វមានជីវិត” នៅក្នុងវា។ ឥឡូវនេះមើល:

ក៏...មានតួមាន...ជីវិត៤ដែលមានភ្នែកពេញទាំងមុខទាំងក្រោយ។

245 ហើយវាបន្តទៅមុខហើយពិពណ៌នាអំពី “សត្វ” ដែលយើងនឹងទៅដល់វាក្នុង បន្តិចទៀត។ ឥឡូវនេះ សត្វនៅទីនេះត្រូវបានតំណាង។ តើអ្នកមានការអានខ្លះ ក្នុងព្រះគម្ពីររបស់អ្នកដែរឬទេ នៅ—នៅលើសត្វ? ប្រសិនបើអ្នកបានអាន សូម ឆ្លងកាត់ការអានខ្លី។ ខ្ញុំកត់សំគាល់ថាលោកគ្រូពេទ្យ ស្ករហ្វៀលនៅទីនេះបាន គូសចំណាំវានៅក្នុងគម្ពីររបស់គាត់។ សត្វមានន័យថា វាបានមកដល់ទីនេះ និយាយថា “ត្រូវមានជីវិត។” អូ! ឥឡូវនេះ មើល។ ពាក្យព្រឹកនៅទីនោះគឺ “ហ្សិត អូពីរដង និងអីម”... ឬ “ហ្សិត អូពីរដង និងអិន” វាគឺជា “ហ្សិត អូពីរដង និងអិន។” ឥឡូវនេះ នៅក្នុង—នៅក្នុងភាសាក្រិចវាត្រូវបានគេហៅថាហ្សូនដែលមានន័យថា “សត្វមួយ។”

246 ឥឡូវនេះ វាមិនមែនដូច្នោះទេ... ប្រសិនបើអ្នកចង់អានវាឥឡូវនេះ។ យើង មិនមានពេលទេ។ ខ្ញុំនឹងអានវា ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនអាច។ សូមកត់វិវរណៈ ១១ ១៣ និង ១៧ចុះ។ ឥឡូវនេះ ដែលជាកន្លែងដែលសត្វគឺ ជំពូកនៅក្នុងវិវរណៈ ១១ ១៣ និង១៧ ត្រូវបានគេហៅថាសត្វតាមរបៀបដូចគ្នា ប៉ុន្តែសត្វនៅទីនោះ ការ បកស្រាយគឺ “ធ័-អេច-អ៊ី-អរ-អាយ-អូ-អិន” ជាវិយ៉ុន។ ពាក្យ ពាក្យព្រឹកជាវិយ៉ុនដែលមានន័យថា “សត្វព្រៃដែលមិនចេះសាបសូន្យ។” ជាវិយ៉ុនមានន័យថា “សត្វព្រៃដែលមិនចេះសាបសូន្យ។”

247 ប៉ុន្តែ ហ្សូនមានន័យ “សត្វមួយ” ឃើញទេ “សត្វមានជីវិត (ហ្សូន) ចំនួនបួន។” មិនមែនជាសត្វព្រៃទេ។ “ព្រៃ ជាវិយ៉ុន ប៉ុន្តែ “ហ្សូន ជាសត្វមានជីវិត។”

248 ហើយជាវិយ៉ុនគឺ “សត្វព្រៃ ព្រៃផ្សេងៗ” ម្យ៉ាងទៀតប្រសិនបើអ្នកមើលជំពូក ទី១១ “សត្វនៃទីក្រុងរ៉ូម”។ ជំពូកទី១៣ “សហរដ្ឋអាមេរិក”។ ជំពូកទី១៧ “ទាំង សហរដ្ឋអាមេរិក និងទីក្រុងរ៉ូម” នៃក្រុមជំនុំនិកាយដែលបង្រួបបង្រួមជាមួយ សាសនាភាគលិក ធ្វើឱ្យពួកគេក្លាយជាអ្នកមិនប្រែចិត្តជឿ និងគ្មានជំនឿចំពោះ ជំណើងល្អ។ អើ! គ្មានជំនឿ!

249 “ប្រទានពរដល់ព្រះជាម្ចាស់ យើងមកពីព្រះវិហារមេតូឌីស្ទធំ បាទីស្ទ ប្រេ សប៊ីធីរ៉ូន និកាយពេនទីកុស្ត។ យើងដឹងពីអ្វីដែលយើងកំពុងនិយាយ! គ្មាន នរណាម្នាក់ដឹកនាំ...នឹងប្រាប់យើងទេ!” ហ្នឹងហើយ។ គ្មានជំនឿ! ប្រែចិត្តមិនបាន! មិនស្រលាញ់តាមធម្មជាតិ! អ្នកបំបែកបំបាក់! អ្នកចោទប្រកាន់មិនពិត! ខ្វះការ អត់ធ្មត់ដោយខ្លួនឯង! ហើយមើលងាយអ្នកដែលល្អ! មានទម្រង់នៃ...

250 ក្រន្លែងទទេនៅលើកាសែត—អេដ។]... ឆ្លងកាត់វាឥឡូវនេះ។ ហើយខ្ញុំគ្រាន់តែ
 ចង់ហែករឿងនោះជាបំណែកៗឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែខ្ញុំ... ដូច្នោះវានឹងមាននៅលើកាសែត
 នេះ ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ។ ប៉ុន្តែយើងមិនមានពេលដើម្បីធ្វើវាទេ។ ឥឡូវនេះ អ្នក
 យល់ហើយ។ យល់ប៉ុន្មាន? និយាយថា “អាម៉ែន”។ ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែ
 ន។” ឃើញហើយ ទាំងនេះជា...

251 តើហ្សូន ហ្សិត អូពីវេង និងអិនជាអ្វី? សត្វមានជីវិត។ វាអាចត្រូវបានគេ
 និយាយថាហ្សូន ហ្សិត អូពីវេង និងអិន។ តើអ្នកនឹងបញ្ចេញសម្លេងវាដោយ
 របៀបណា “ហ្សូន”? “ហ្សូន” ខ្ញុំនិយាយ។

252 ហើយធារីយ៉ូន ធី-អេច-អ៊ី-អេ-អាយ-អូ-អិនគឺ ធារីយ៉ូន ឃើញទេ? ដូច្នោះ
 មានន័យថា “សត្វសាហារ៉ាព្រៃផ្សៃ”។ នោះហើយជាអ្វីដែលពួកវាជាសត្វ... អ្នកយក
 របស់អ្នក... យកវចនានុក្រមក្រិករបស់អ្នក ហើយត្រឡប់ទៅវិញភ្លាមៗ ហើយមើល
 ថាតើវាមិនមែនជាពាក្យដូចគ្នាទេ? អ្នកមើលទៅទីនោះហើយឃើញវា។ យករបស់
 អ្នក—យកសៀវភៅសិក្សាភាសាក្រិចរបស់អ្នក យក អ៊ីមផាទិក ដោយអាឡុតរបស់
 អ្នក។ ឥឡូវនេះ រកមើលថាតើវាពិតអត់ នោះជាការពិត វាមានន័យថា “សត្វ
 សាហារ៉ា” នៅក្នុង វិវរណៈ ១១ ១៣ និង—និង ១៧។

253 ហើយនៅទីនេះនៅក្នុងវិវរណៈជំពូកទី៤ វាមានន័យថា “ត្វមានជីវិត” មិនមែន
 ជាសត្វ ប៉ុន្តែវាត្រូវបានគេហៅថា “ត្វ” ប៉ុន្តែវាមិនមែនទេ។ រឿងដូចគ្នានៅក្នុង
 អេសេគាល ១:៨ ខ១៥ ដល់:២៨ ហ្នឹង។ ប្រហែលជាចូលទៅក្នុងវាបន្តិច។

ត្រូវហើយ “សត្វសាហារ៉ា ដែលមិនប្រែចិត្ត ជាសត្វព្រៃ”។ ព្រៃផ្សៃ!

254 ប៉ុន្តែទាំងនេះគឺជា “សត្វមានជីវិត”។ តើពួកគេជាអ្វី? ពួកគេមិនមែនជាទេវតា
 ទេ? ខ្ញុំប្រាប់អ្នកពីអ្វីមួយ សូមអាននៅក្នុង វិវរណៈ:៥ នៅជំពូកទាំងមូល។ វិវរណៈ:៥
 និងខ១១:

នោះខ្ញុំឃើញ ហើយ... ក៏ពួសំឡេងទេវតាជាច្រើន (“ទេវតា”
 ពហុវចនៈ) នៅជុំវិញបល្ល័ង្ក (“និង” គឺជាការភ្ជាប់។) ព្រមទាំងត្វ
 មានជីវិត... និងពួកចាស់ទុំផង...

255 ឃើញទេ “និង” តំណភ្ជាប់។ ឃើញទេ? ពួកគេមិនមែនជាទេវតា ហើយក៏មិនមែនជាអ្នកចាស់ទុំដែរ។ “តូមានជីវិត” នៅបល្ល័ង្ក។ អូ តើអ្នកមិនចូលចិត្តវាទេឬ? តូមានជីវិត! ពួកគេមិនមែនជាទេវតាទេ ព្រោះវាបញ្ជាក់នៅត្រង់នេះ ឃើញទេ:

...ខ្ញុំឃើញ ហើយ...ក៏ព្យួរឡើងទៅតាជាច្រើននៅជុំវិញបល្ល័ង្ក
ព្រមទាំងតូមានជីវិត និងពួកចាស់ទុំផង...

256 ឥឡូវនេះមានបីប្រភេទផ្សេងគ្នានៅទីនេះ។ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាអ្នកទាំងអស់គ្នាទទួលបានប្រព័ន្ធនេះនៅទីនេះឥឡូវនេះ។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំចង់បង្ហាញអ្នក។ មានបីប្រភេទផ្សេងគ្នា បីប្រភេទផ្សេងគ្នា (ឥឡូវនេះ ឃើញទេ?) នៅជុំវិញបល្ល័ង្ក។

257 នេះគឺជាបល្ល័ង្ក។ ឥឡូវនេះ ទីមួយនៅបល្ល័ង្កនេះគឺជាតូមានជីវិតបួន។ ក្រៅពីនោះគឺអ្នកចាស់ទុំម្តេច-បួននាក់ (ដូចនោះ) អង្គុយលើបល្ល័ង្ក លើពួកគេ—បល្ល័ង្ករបស់ពួកគេ បល្ល័ង្កតូចនៅក្រោម។ ហើយនៅជុំវិញនេះ គឺជាក្រុមទេវតាដ៏អស្ចារ្យនៅជុំវិញបល្ល័ង្ក។ ឃើញអ្វីដែលខ្ញុំចង់មានន័យ? ពួកគេម្នាក់ៗគឺខុសគ្នាទៅវិញទៅមក។ មានទេវតា នេះគឺជាអ្នកចាស់ទុំ ហើយនៅទីនេះគឺជាសត្វមានជីវិត។

258 កុំទុកវាចោល។ ចាំបន្តិចសិន “សត្វមានជីវិត។” ចុះបើពួកគេមិនមែនជាទេវតាវិញ តើពួកគេមិនមែនជាមនុស្សដែលបានលោះនោះទេឬ? តើពួកគេជាអ្វី? តើអ្នកចង់ដឹងទេ? នេះជាការបកស្រាយរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាវាត្រឹមត្រូវ ខ្ញុំជឿថាវាដូច្នោះ។ ពួកគេគឺជាអ្នកយាមរបស់ព្រះនៃបល្ល័ង្ករបស់ទ្រង់។ ឥឡូវនេះយើងនឹងលុបវាចោលបន្តិច។ ឥឡូវនេះ អ្នកឃើញហើយ ពួកគេគឺជា—ពួកគេមិនមែនជាទេវតា ឬមនុស្សទេ។ ពួកគេមិនមែនជាសត្វព្រៃទេ។ ពួកគេជាសត្វ “សត្វមានជីវិត។”

259 ឥឡូវនេះ នេះគឺជាបល្ល័ង្ករបស់ព្រះជាម្ចាស់។ ហើយទាំងនេះគឺជាឆ្នាំរបស់ទ្រង់។ ចូរយើងអានវាបន្តិច ហើយស្វែងយល់ក្នុងរយៈពេលពីរបីនាទី។ ឃើញទេ ពួកគេជាទេវតារបស់ព្រះឬជាអ្នកការពារបល្ល័ង្ករបស់ទ្រង់ ហើយពួកគេ... ចូរយើងចូល...គ្រាន់តែ—បន្តិចទៀត សូមអោយយើងត្រលប់ទៅអេសេគាលវិញ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំមានរឿងទាំងនេះសរសេរនៅទីនេះ ហើយខ្ញុំគ្រាន់តែមិនចូលចិត្តដកស្រង់វាដោយខ្ញុំដឹងថានេះគឺជា...[កន្លែងទេនៅលើកាសែត—អេដ។] ចូរយើងត្រលប់ទៅអេសេគាលជំពូកទី១ ហើយសូមចាប់ផ្តើមជាមួយខទី១២ ដល់១៧ បន្តិចសិន។

គ្រប់គ្នាក៏ហោះចំទៅខាងមុខ...

260 ឥឡូវនេះ យើងនឹងមើលនៅប៉ុន្មាននាទីទៀត...ហើយអ្នកចងចាំខំទី៧នេះនៅ ទីនេះ ឥឡូវនេះ រកមើលពួកគេមើលទៅដូចអ្វីនៅទីនេះ នៅក្នុងខំទី៧ នៃជំពូក ដដែលនៃវិវរណៈ "ទាំងបួន។"

ឯកូទី១ស្រដៀងនឹងសត្វសិង្ហ ... កូទី២ស្រដៀងនឹងសត្វគោ... កូ ទី៣មានមុខ... ដូចជា... មនុស្ស ហើយកូទី៤ស្រដៀង... នឹងឥន្ទ្រីដែល ហើរ... ហើយកូទី៤ស្រដៀង... នឹងឥន្ទ្រីដែលហើរ។

261 ឥឡូវនេះ ពេលអេសេគាលបានឃើញសិរីល្អនៃព្រះ គាត់ក៏ឃើញដូចគ្នានឹង ការដែលយ៉ូហានបានឃើញ។ អ្នកចាំពីថ្ងៃអាទិត្យមុនពីរបៀបដែលយើងមាន "សិរីរុងរឿងរបស់ព្រះជាម្ចាស់" ហើយបានរូបភាពដែលទ្រង់បានថតជាមួយ យើងដែរឬទេ? តើអ្នកចាំទេ? "សិរីរុងរឿងរបស់ព្រះជាម្ចាស់" រឿងដដែលដែល អេសេគាលបានឃើញ និងអ្វីដែលលោកយ៉ូហានបានឃើញ គឺថ្ងៃនេះ។ ធ្វើឲ្យព្រះ យេស៊ូវគ្រីស្ទទទ្រង់នៅដដែលដូចនៅសម័យអេសេគាល រឿងដដែលនៅលើផែនដី ព្រះតែមួយដែលគង់នៅជាមួយយើងសព្វថ្ងៃនេះ នៅដដែលដូចកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត ទ្រង់ដែលគង់នៅ ដែលនឹង ហើយនឹងមក ច្រកចូលទៅ ព្រលឹង រូបកាយ និងវិញ្ញាណ សមុទ្រលង្ហិន (ព្រះបន្ទូល) ដែលជាអ្នកសម្អាតនៃ ព្រលឹងយើង ហើយបំពេញដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ រឿងដដែលៗ ឃើញទេ គឺដូចគ្នា!

262 ឥឡូវនេះ មើលរឿងនេះ។ ត្រូវហើយ: ...កាលណាវាទៅ...នោះ ក៏ទៅ...ឥឡូវ...ទៅ ទាំង៤មុខឥតបែរទៅ ខាងណាឡើយ។

263 ពួកគេមិនអាចបែរបានទេ។ ប្រសិនបើពួកគេទៅតាមផ្លូវនេះ វាដូចជាមនុស្ស។ ទៅតាមផ្លូវនេះ ដូចជាឥន្ទ្រី ទៅតាមផ្លូវនេះ គឺទៅដូចគោ ទៅតាមផ្លូវនេះ គេទៅដូច សត្វតោ។ ពួកគេមិនអាចថយក្រោយបានទេ! ពួកគេត្រូវទៅមុខគ្រប់ទីកន្លែងដែល ពួកគេបានទៅ គឺសត្វនីមួយៗ។ ឥឡូវនេះ តើគូមានជីវិតមានន័យយ៉ាងណាក្នុង គម្ពីរ? ជាអំណាច។ មែនហើយ មានន័យថា "អំណាចមួយ។"

264 ឥឡូវនេះ:

ឯភាពនៃតួមានជីវិតទាំងនោះ គឺមើលទៅដូចជាដើរក្លើង ហើយក៏...
ដូចជា...ចន្លោះនេះ៖ ដែលទ្រោលចុះឡើងនៅកណ្តាលតួមានជីវិត
ទាំងនោះ ឯក្លើងនោះក៏ភ្លឺចាំង ហើយមានផ្លេកបន្ទោរចេញពីក្លើងនោះ
មក។

នោះជាព្រះ។ ពីក្លើងបានចេញជាពន្លឺ មិនមែនជាពន្លឺលោហធាតុទេ ឥឡូវនេះ
ពន្លឺដ៏អស់កល្ប។

តួមានជីវិតទាំងនោះ ក៏ហោះទៅមកហើយបែរ (តោះមើល។)... តួ
មានជីវិតទាំងនោះ ក៏ហោះទៅមកមើលទៅដូចជាផ្លេកបន្ទោរ។

កាលខ្ញុំកំពុងតែមើលតួមានជីវិតទាំងនោះ ខ្ញុំក៏ឃើញកង្វះ១ នៅលើដី
ក្បែរតួមានជីវិតទាំងនោះ សំរាប់មុខនិមួយៗគ្រប់ទាំង៤។

ភាពនិងបែបផែននៃកង្វះទាំងនោះ...ក៏មើលទៅដូចជា...ក្នុងបរិ
លៈ កង្វះទាំង៤មានរាងដូចគ្នា៖ ឯភាព និងសណ្ឋានវា ក៏មើលទៅ...
ដូចជាកង្វះ១នៅក្នុងកង្វះ១ទៀត។

265 “តើនិមិត្តសញ្ញាអ្វីនៅទីនេះ បងប្រុសប្រាណហាំ? តើវាគឺជាអ្វី?” វា
មានន័យថាអ្នកយាមទាំងនេះ—អ្នកយាមទាំងនេះគឺជាហិបបស់ព្រះ... ពេល
លោកអេសេគាលឃើញពួកគេកំពុងធ្វើដំណើរ ទាំងកងវិល ប៉ុន្តែពេលដែល
យ៉ូហានបានឃើញពួកគេ ពួកគេបានចូលទៅក្នុងទីតាំងត្រឹមត្រូវរបស់ពួកគេ
នៅស្ថានសួគ៌ហើយ។ ហិបបស់ព្រះជាម្ចាស់នៅលើផែនដី បំលាស់ទីតាមទេវៈ
នៅពេលដែលពួកគេយកវាពីកន្លែងមួយទៅកន្លែងមួយ មានន័យថាវាស្ថិតនៅ
ក្នុងការធ្វើដំណើរ ពួកគេបានយកវាទៅតាមទិរហោស្ថាន និងតាមផ្លូវចូលទៅក្នុង
ព្រះវិហារបរិសុទ្ធជាដើម ប៉ុន្តែឥឡូវនេះវាត្រូវបានទទួលហើយ ពីព្រោះសម័យកាល
ក្រុមជំនុំបានចប់ហើយ ហើយវាត្រូវបានទទួលឡើងក្នុងសិរីល្អ។ ឃើញទេ?
ឥឡូវនេះវានៅស្ងៀម នៅស្ថានសួគ៌ ជាមួយនឹងទេវតា និងអ្វីៗនៅជុំវិញវា។ យើង
បានរកឃើញពួកគេបន្ទាប់ពីពេលដែលដោះមកដល់ហើយធ្លាក់លើមុខពួកគេ ហើយ
លើកតម្កើងទ្រង់។ ឃើញទេ? វាជាផ្លូវរបស់ព្រះនៃព្រះវិហារបរិសុទ្ធ នៃហិប។

266 ឥឡូវនេះ សូមនឹកចាំពីអ្នកយាមហិបរបស់ព្រះ ឬបល័ង្កមេត្តាករុណា។
ឥឡូវនេះ សូមចងចាំ។ យ៉ូហាន ប៉ុន្មាននាក់ឃើញ ប៉ុន្មាននាក់ឃើញ? គឺបួន។ តើ

ប៉ុន្មាន—តើគាត់បានឃើញទេ? គាត់ក៏បានឃើញតូចមានជីវិតចំនួនបួន ផងដែរ។ ឥឡូវនេះ មើល ពួកគេទាំងពីរបានឃើញនិមិត្តដូចគ្នា។

267 ហើយបួនគឺជាចំនួនផែនដី។ តើអ្នកដឹងទេ? តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹងថា មុននឹងយើងចូលទៅក្នុងនោះ បួនជាលេខផែនដី? ប្រាកដណាស់! ដូចជាភាសា ហេព្រើរទាំងបួន...វាជាផែនដី...វាជាចំនួននៃផែនដី នៃ “ការរំដោះ ការរំដោះ។” ឥឡូវនេះ ចូររក្សាវានៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នក “ការរំដោះ” ព្រោះខ្ញុំនឹងវាយចូលក្នុងវាបន្តិច ពិបាកមែនទែន។ ឃើញទេ “ការរំដោះ!” ឥឡូវនេះ មានកូនៗសាសន៍ហេព្រើរ បីនាក់នៅក្នុងគុកភ្លើង ប៉ុន្តែកូនទីបួនមក គឺជាការរំដោះ។ ឡាសារនៅក្នុងផ្ទះបីថ្ងៃ ប៉ុន្តែពេលអ្នកទីបួនមក គាត់ត្រូវបានសង្គ្រោះ។ បួនគឺជាចំនួនរបស់ព្រះ “ការរំដោះ” ដូច្នេះវាបានបង្ហាញថា សត្វទាំងនេះត្រូវតែជាអ្វីមួយនៅលើផែនដី។

268 ខ្ញុំសង្ឃឹមថាឥឡូវនេះអ្នកមិនឃ្លានពេកទេ។ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាចំណង់ខាងវិញ្ញាណ របស់អ្នកគឺលើសជាង—បន្តិចពីចំណង់ធម្មជាតិរបស់អ្នកឥឡូវនេះ។ ឃើញទេ? ត្រូវហើយ។

269 ឥឡូវនេះ សូមចំណាំ “ពួកគេមានភ្នែក” (នៅអេសេគាលនៅទីនេះ) “នៅ ខាងមុខនិងខាងក្រោយនិងខាងក្នុង។” តោះអានវាបន្តិច។ សូមមើល នៅទីនេះ។ អ្នកឃើញនៅទីនេះ ខ្ញុំជឿថាពួកគេនិយាយនៅទីនេះ “តូ” មុខបួនដូចឥន្ទ្រី និងស្លាប ពេញដោយភ្នែក នៅខាងក្នុង។ មើលនេះ៖

តូមានជីវិតទាំង៤នោះ មានស្លាប៦គ្រប់រូប...

270 “ហើយពួកគេបានហោះហើរ” ជាដើម។ “ហើយមានភ្នែក ពេញ និង ខាងក្រោយ។” វានិយាយអំពីភាពវៃឆ្លាតរបស់ពួកគេ។ ពួកគេបានដឹងថាវាជាអ្វី អ្វីដែល និងអ្វីដែលនឹងមកដល់ ព្រោះពួកគេនៅក្បែរបល្ល័ង្ក ជិតរហូតដល់ពួកគេ មិនមែនជាមនុស្សទេ។ អ្នកយាមប្រាសាទ ឬ មិនមែនឆ្នាំប្រាសាទ (អ្នកយាម ព្រះវិហារ ដប់បួនម៉ឺនបួនពាន់នាក់។) ប៉ុន្តែនេះគឺជាអ្នកយាមបល្ល័ង្កមេត្តាករុណា ឆ្នាំបល្ល័ង្ក បល្ល័ង្ក នៅជាប់នឹងព្រះជាម្ចាស់ “តូមានជីវិត” បន្ទាប់មកព្រះ ឈរនៅ ទីនោះ។ ភាពវៃឆ្លាតរបស់ពួកគេ ពួកគេដឹងថាអ្វីជាអ្វីដែលនឹងមក។ ពួកគេមាន “ភ្នែកពេញខ្លួន” បង្ហាញពីអ្វីដែលពួកគេអាចមើលឃើញ អ្វីដែលនឹងត្រូវមក។ “ភ្នែក ពេញ” ដឹងអ្វីទាំងអស់ឥឡូវនេះ និង “ភ្នែកនៅខាងក្រោយ” ដែលដឹងថាជាអ្វី។

ដែលនឹង មកដល់ ឆ្លុះបញ្ចាំងតាមរយៈសម័យ ពួកជំនុំ “ទ្រង់ដែល គង់នៅ នឹងមក ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនៅដដែលដូចកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។”

271 កាន់ពួកគេឥឡូវនេះ។ យើងនឹងជំរុញរឿងនោះកត់ចុះតាមការខ្សែន ក្នុងរយៈពេលប៉ុន្មាននាទីទៀត។ មើលវា។ ឥឡូវនេះ បន្តិច។

272 បង្ហាញភាពវៃឆ្លាតរបស់ពួកគេ ហើយវាបង្ហាញថាពួកគេដឹង ដឹង។ ពួកគេ បានដឹងពីអនាគត និងបច្ចុប្បន្ន និងអតីតកាល ហើយទាំងអស់អំពីវា!

273 និង...ពួកគេមិនចេះនឿយហត់។ ពួកគេមិនដែលអស់កម្លាំងទេ។ ពួកគេមិន អាចទាក់ទងជាមួយមនុស្សបានទេ មនុស្សអាចអស់កម្លាំង។ ប៉ុន្តែពួកគេមិនចេះ នឿយហត់ ពួកគេបានច្រៀង “បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធ! បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធ! បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធ ព្រះដ៏មានព្រះចេស្ដាបំផុត! បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធ!” ពេញមួយថ្ងៃ និងពេញមួយយប់ គ្រប់សម័យកាល។ “បរិសុទ្ធ!”

274 សូមត្រឡប់ទៅវិញបន្តិចសិន។ ចូរត្រឡប់ទៅវិញ ខ្ញុំបានមានបទគម្ពីរមួយ នៅក្នុងចិត្ត អេសាយ៦ ភ្លាមៗ។ ចាំមើល! អេសាយបានឃើញដូចគ្នាយ៉ាង ប្រាកដ។

275 រាល់ការនិមិត្តរបស់ព្រះអម្ចាស់...នោះហើយជាអ្វីដែលខ្ញុំនិយាយ។ ប្រសិនបើ ការនិមិត្តដែលយើងមានសព្វថ្ងៃនេះ មិនមែនជាការនិមិត្តក្នុងគម្ពីរទេ នោះវាខុស។ ប្រសិនបើពួកគេឆ្លុះបញ្ចាំង ឬ ការបើកសម្តែងណាមួយដែលបង្ហាញដល់ព្រះ ប៉ុន្តែ អ្វីដែលទ្រង់តែងតែមាន នោះគឺជាការបើកសម្តែងខុស។ ក្រុមជំនុំទាំងមូលត្រូវបាន សាងសង់នៅលើវា ម៉ាថាយ ១៧។

276 សូមមើល អេសាយ ជំពូកទី៦។ ហោរារ៉យក្មេងរូបនេះបានពឹងលើដែរបស់ ស្តេចដ៏ល្អ ហើយគាត់បានទិញសម្លៀកបំពាក់ស្អាតៗគ្រប់ប្រភេទ។ ហើយគាត់ គឺជាហោរា ហើយគាត់បានទៅគ្រប់ទីកន្លែង... ប៉ុន្តែថ្ងៃមួយស្តេចសោយទិវង្គត ដូច្នោះគាត់ត្រូវតែធ្វើ—គាត់ត្រូវតែផ្លាស់ប្តូរសម្រាប់ខ្លួនគាត់។ ដូច្នោះគាត់បានចុះទៅ ព្រះវិហារដើម្បីអធិស្ឋាន។ ដោយសារគាត់ចាប់ផ្តើមចេញពីកន្លែងរបស់ស្តេចនៅ ទីនោះ បន្ទាប់មក ដើម្បីទទួល...ស្តេចចាស់ល្អជាមនុស្សបរិសុទ្ធដ៏ល្អ។ ប៉ុន្តែគាត់ បានចេញទៅមើលការរស់នៅរបស់ប្រជាជន ដូច្នោះគាត់ក៏ចុះទៅក្នុងព្រះវិហារ។ ឥឡូវនេះ សូមស្តាប់។

នៅឆ្នាំដែលស្តេចអ៊ូសៀសទ្រង់បានសុគត នោះខ្ញុំឃើញព្រះអម្ចាស់
ទ្រង់គង់លើបល្ល័ង្កនៅទីខ្ពស់ ហើយបានដំកើងឡើង ឯរកាយព្រះពស្ត្រ
ទ្រង់សាយមកពេញក្នុងព្រះវិហារ។

277 ថ្វាយសិរីសួស្តី! អ្វី “រកាយព្រះពស្ត្រទ្រង់”? នៅទីនោះគឺ “ទេវតា បុគ្គល” រកាយ
ព្រះពស្ត្រដែលនៅជាប់ទ្រង់។ រកាយព្រះពស្ត្រមានអ្វីមកពីក្រោយ ឃើញទេ?

...ឯរកាយព្រះពស្ត្រទ្រង់សាយមកពេញក្នុងព្រះវិហារ។

ហើយនៅពីលើទ្រង់មានពួកសេរកឹម: ហើយគ្រប់គ្នាមានស្លាប៦ ក៏
បាំងមុខ...ដោយស្លាប២ បាំងជើងដោយស្លាប២ ហើយប្រើ២សំរាប់
ហើរ។

មួយបន្តិទៅកាន់១ថា បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធ គឺព្រះយេហូវ៉ានៃពួកពលបរិវារ
ទ្រង់បរិសុទ្ធ ផែនដីទាំងមូលមានពេញដោយសិរីល្អ...នៃទ្រង់។

ហើយក្របទ្វារក៏ញ័រ ដោយសូរសំឡេងនៃសេរកឹមដែលបន្តិ្តនោះ
ហើយព្រះវិហារបានពេញទៅដោយផ្សែង។

278 ខ្ញុំអើយ! អូ ខ្ញុំអើយ! នោះបង្ហាញថាពួកគេមាននិមិត្តគឺដូចគ្នាបេះបិទទៅនឹង
មនុស្សម្នាក់ៗក្នុងចំណោមបុរសទាំងនោះ។ “បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធ!” ពួកគេមិន
ចេះនឿយហត់ទាំងយប់ទាំងថ្ងៃ “បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធ ដល់ព្រះអម្ចាស់!”

279 សូមត្រលប់ទៅបន្តិចឥឡូវនេះ ដើម្បីប្រាកដថាយើងដកស្រង់មិត្តទាំងនេះ
ត្រឹមត្រូវ។ ជាលើកដំបូងដែលឆ្នាំទាំងនេះត្រូវបានលើកឡើង គឺនៅក្នុងលោកុប
បត្តិ។ ឥឡូវនេះ សូមចាំថា អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលយើងអធិប្បាយបានមកពីលោកុប
បត្តិដល់អិរណៈ។ ពេលណាអ្នកចង់សួរ អាចមកសួរខ្ញុំបាន។ ឃើញទេ? វាត្រូវតែ
ជាព្រះគម្ពីរទាំងមូល មិនមែនគ្រាន់តែជាផ្នែកនៃព្រះគម្ពីរនោះទេ ពីព្រោះព្រះមិន
ផ្លាស់ប្តូរ! អ្វីដែលទ្រង់គង់នៅក្នុងលោកុប្បត្តិ ទ្រង់គង់នៅសព្វថ្ងៃនេះ ហើយទ្រង់
ស្ថិតក្នុងវ័យកណ្តាល។ ទ្រង់តែងតែដដែល! ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ នៅក្នុងលោ
កុប្បត្តិ នៅពេលដែលចេរ្តិ៍ប៊ីនទាំងនេះ...នោះហើយជារបៀបដែលខ្ញុំមករកពួកគេ
ខ្ញុំត្រូវត្រលប់ទៅរកអ្វីដែលពួកគេនៅដើមដំបូង។

280 សូមដាក់ទៅលោកុប្បត្តិ ៣:២៤ បន្តិចសិន។ លោកុប្បត្តិ ជំពូកទី៣ និង
ខ២៤។ អ្នកស្រលាញ់វាទេ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន។”—អេដ។] មិនអីទេ។

ឥឡូវនេះ ចូរចាប់ផ្តើមពីខទី២២។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំគ្រាន់តែចូលចិត្តរឿងនេះ! នេះជាអ្វីដែល ខ្ញុំចង់ដាក់នៅទីនេះ គ្រាន់តែបន្ថែមបន្តិច ប៉ុន្តែវាអាចនឹងធ្វើបានច្រើនទាំងស្រុងនៅ ថ្ងៃណាមួយ។

រួចព្រះយេហូវ៉ាដ៏ជាព្រះ...ទ្រង់មានព្រះបន្ទូលថា មើល មនុស្សបាន ត្រឡប់...ដូចជាយើង១ដែរ...

281 ឥឡូវនេះ បងប្អូនស្រីជាទីស្រឡាញ់ និងមានតម្លៃ និងជាទីស្រឡាញ់របស់ខ្ញុំ អើយ (អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំដាក់វាដូចនោះ។) កុំគិតថាខ្ញុំកំពុងឆ្លុះបញ្ចាំងលើ—ភាព ស្មោះត្រង់ និងភាពទន់ភ្លន់ ជាគ្រឿងអលង្ការដ៏មានតម្លៃនៃភាពជាស្រ្តី។ ខ្ញុំកំពុង ព្យាយាមបង្ហាញពីអ្វីដែលស្រ្តីនៅទីនេះ...ធ្វើ! ហើយចំពោះអ្នកនៅលើខ្សែអាត់ ស្រ្តីដែលនឹងកំពុងស្តាប់ខ្សែអាត់នេះ ខ្ញុំមិនព្យាយាមមើលងាយអ្នកទេ ខ្ញុំគ្រាន់តែ ជាអ្នកបំរើរបស់ព្រះអម្ចាស់ ដើម្បីនាំពន្លឺ។ ភាពថោកទាបបំផុតនិងអសីលធម៌ បំផុត និងកខ្វក់បំផុតនៅលើផែនដីគឺមនុស្សស្រីនៅពេលដែលនាងធ្វើអាក្រក់។ ហើយគ្រឿងអលង្ការដ៏មានតម្លៃបំផុតដែលមានសម្រាប់បុរស ក្រៅពីការសង្គ្រោះ របស់គាត់ គឺជាស្រ្តីដ៏ល្អម្នាក់។ ហើយខ្ញុំនិយាយទៅកាន់មនុស្សដែលថោកទាប អសីលធម៌ កំរិតទាប។ ហើយខ្ញុំនឹងបង្ហាញអ្នកនៅទីនេះ ខណៈពេលដែលយើង នៅលើវា គ្រាន់តែអាចបង្ហាញអ្នកពីមូលហេតុដែលខ្ញុំ...ដែលព្រះគម្ពីរបង្រៀន សម្រាប់ស្រ្តីមិនឱ្យធ្វើជាអ្នកអធិប្បាយ ត្រួតង្វាល គ្រូបង្រៀន ឬអ្វីផ្សេងទៀតនៅក្នុង ក្រុមជំនុំ។ ឥឡូវនេះគ្រាន់តែស្តាប់ដូចតទៅ:

រួចព្រះយេហូវ៉ាដ៏ជាព្រះទ្រង់...មានព្រះបន្ទូលថា មើល មនុស្សបាន ត្រឡប់...ដូចជាយើង១ដែរ (ឥឡូវនេះ ទ្រង់មិនដែលមានបន្ទូលថា ស្រ្តីនោះបានក្លាយជាមនុស្សម្នាក់ឡើយ “បុរសបានក្លាយជាម្នាក់។”)... ទាំងដឹងខុសត្រូវផង...(ស្រ្តីនោះមិនបានដឹងខុសត្រូវទេ នាងត្រូវបានគេ បញ្ឆោត។ តើអ្នកឃើញទេ?)

282 ឥឡូវនេះ លោកប៉ុលបាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនអនុញ្ញាតឱ្យស្រ្តីបង្រៀន ឬ ឆក់យកអំណាចណាមួយឡើយ ប៉ុន្តែ...ដ្បិតអ័រដាមត្រូវបានបង្កើតឡើងដំបូងគេ បន្ទាប់មកទើបអេវ៉ា។ ហើយអ័រដាមមិនត្រូវបានបញ្ឆោតទេ ប៉ុន្តែស្រ្តីនោះទេតើដែល ត្រូវបានបញ្ឆោត។” ដូច្នេះ នាងមិនបានក្លាយជាម្នាក់ក្នុងព្រះទេ។ នាងមិនដឹង

ខុសត្រូវអ្វីទេ នាងត្រូវគេបោកប្រាស់។ តើអ្នកយល់ទេ? បើអ្នកនិយាយថា “អាម៉ែន” ដូច្នោះខ្ញុំ...[ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន។”—អដ។]

...ព្រះយេស៊ូវដ៏ជាព្រះទ្រង់...មានព្រះបន្ទូលថា មើល មនុស្សបាន ត្រឡប់ដូចជា...យើង១ដែរ ទាំងដឹងខុសត្រូវផង: ឥឡូវ...ខ្លាចក្រែងវា លូកដៃទៅបេះផ្លែជីវិតស៊ីទៀត ហើយរស់ជាវៀងរាបដរាបទៅ:

ដូច្នោះ ព្រះយេស៊ូវដ៏ជាព្រះ...ទ្រង់ក៏បណ្តេញគាត់ពីសួនច្បារអេដេន ចេញ ឲ្យទៅក្នុងរាស់ដីដែលទ្រង់បានយកមកបង្កើតគាត់នោះវិញ។

ទ្រង់បណ្តេញមនុស្សចេញ ហើយដាក់ចេ្វប៊ីននៅខាងកើតសួនច្បារ អេដេន និងដាវ ដែលជាអណ្តាតភ្លើង...បែរទៅគ្រប់ទិស ដើម្បីនឹង រក្សាផ្លូវទៅដើមជីវិត (មើលឃើញសត្វទាំងបួនទេ? មានតែផ្លូវបួន ប៉ុណ្ណោះដែលអ្នកអាចទៅបាន ឃើញទេ: ខាងកើត ខាងជើង ខាងលិច និងខាងត្បូង។ ចេ្វប៊ីនទាំងនេះមានជាភ្លើងនៅមាត់ទ្វារសួន...) ដើម្បី រក្សាផ្លូវទៅដើមជីវិត។

283 ព្រោះប្រសិនបើមនុស្សបានកាន់ដើមជីវិត នោះគាត់អាចរស់នៅជាវៀង រហូត។

284 ហើយចេ្វប៊ីនទាំងនេះ ដែលត្រូវបានលើកឡើងជាលើកដំបូងត្រូវបានគេដាក់ នៅមាត់ទ្វារខាងកើតនៃសួនច្បារ ដោយបែរទៅជាបួនផ្លូវ។ ខ្ញុំគួរតែធ្វើវាឱ្យខុសពី នេះបន្តិច ខ្ញុំមិនអាចធ្វើដោយយុត្តិធម៌តាមបញ្ជារបស់ព្រះនិងរឿងបែបនោះទេ ប៉ុន្តែ ខ្ញុំ—ខ្ញុំទើបតែ...ដូច្នោះអ្នកនឹងដឹងពីអ្វីដែលខ្ញុំចង់មានន័យ។ មានសួនអេដេន។ ហើយនេះជាទ្វារនៅទីនេះ: បើកឡើងនៅទីនេះ: បើកចេញ ហើយនៅទ្វារនោះ: មានចេ្វប៊ីន។ ចេ្វប៊ីន! ហើយ ចូរចាំថា វាមិនបាននិយាយថា “ចេ្វប៊ីនមួយទេ” វាបាននិយាយថា “ចេ្វប៊ីន។” ចេ្វប៊ីនត្រូវបានគេដាក់នៅទីនោះដើម្បីការពារអ្វី? ដើមឈើនៃជីវិត។ នោះជាអ្វីដែលពួកគេត្រូវការពារ គឺផ្លូវនៃដើមឈើជីវិត។ ផ្លូវ តើ ផ្លូវជាអ្នកណា? [បងប្រុសម្នាក់និយាយថា “ព្រះយេស៊ូវ។”—អដ។] តើវាត្រូវបាន ឆ្លុះបញ្ចាំងពីណា? ទីនេះជាទីបរិសុទ្ធ ទីនេះជាចេ្វប៊ីន។

285 ឥឡូវនេះ មើលចុះ: កត់ទាំងអស់នេះចុះ។ នេះគឺជាព្រះដ៏វិសុទ្ធ—បរិសុទ្ធ... ដ៏វិសុទ្ធបំផុត បរិសុទ្ធលើបរិសុទ្ធ នេះជាទីដ៏វិសុទ្ធ ហើយទីនេះជាសមុទ្រ

ហើយទីនេះជាភ្លើងទៀន ទាំងប្រាំពីរដែលឆ្លុះបញ្ចាំងពីពន្លឺពីទីនេះ នៅទីនេះ ក្នុងទីនេះ នៅទីនេះ នៅទីនេះ នៅទីនេះ នៅទីនេះ។ ឃើញទេ? តើពួកគេឆ្លុះបញ្ចាំងពីអ្វី? ពួកគេកំពុងយាម និងឆ្លុះបញ្ចាំងពីភ្លើងនៃព្រះជាផ្លូវទៅកាន់ដើមឈើជីវិត។ ឃើញទេ វាមិនអាចមកពីទីនេះទេ ថ្នាក់សិក្ខាសាលា ព្រេសប៊ីធើរៀន ឬសិក្ខាសាលាពេនទីកុស្ត វាត្រូវតែមកពីទីនេះឆ្លុះបញ្ចាំងពីពន្លឺ។ ត្រូវហើយ។

286 អ្នកកត់សម្គាល់ ទាំងនេះ—ច្បាប់នៃទាំងនេះ ដែលយ៉ូហានបានឃើញនៅទីនេះ ច្បាស់ជាចាប់អារម្មណ៍ក្នុងការរក្សាដើមឈើជីវិត ដូច្នោះពួកគេត្រូវតែចាប់អារម្មណ៍លើមនុស្ស។ ឬអានលោកុប្បត្តិ ដោយត្រលប់ទៅលោកុប្បត្តិម្តងទៀត “ពួកគេបានរក្សាដើមឈើនៃជីវិត ការពារវា ផ្លូវនៃជីវិត។” ផ្លូវជីវិត! ផ្លូវយ៉ាងម៉េចដែរ? ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “ខ្ញុំជាផ្លូវនោះ។ ខ្ញុំជានាំប៉ុន្តែដែលមកពីព្រះពីស្ថានសួគ៌។ ប្រសិនបើមនុស្សបរិភោគនំប៉័ងនេះ គាត់នឹងរស់នៅជារៀងរហូត។” ឥឡូវនេះមានផ្លូវត្រលប់ទៅដើមឈើជីវិតនោះ។ អ្នកយល់ទេ?

287 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំចង់បង្ហាញឥឡូវនេះ ហើយធ្វើឲ្យប្រាកដថា វាជាអាសនៈ។ ឥឡូវនេះ វាច្បាស់ជាមានអាសនៈនៅសួនច្បារអេដែន។ ខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្នកពីមូលហេតុ។ តើអ្នកនៅចាំទាំងកាអ៊ីន និងអេបិលមកទីនេះដើម្បីថ្វាយបង្គំទេ? ដូច្នោះ នេះបង្ហាញថា អាសនៈរបស់ព្រះត្រូវបានផ្លាស់ទី ហើយតាំងនៅទីនេះនៅសួនអេដែន ហើយផ្លូវតែមួយគត់ដែលត្រឡប់ទៅអេដែនគឺដោយអាសនៈ។ អ្នកនៅទីនេះម្តងទៀត សូមមើល ត្រលប់ទៅអេដែនតាមរយៈអាសនៈ។ ហើយពួកគេត្រូវរក្សាផ្លូវនោះនៅទីនោះ ការពារវា ដែលគេមិនអាចត្រឡប់ទៅទីនោះវិញបានរហូតដល់អាសនៈនេះត្រូវបានប្រឡាក់ដោយឈាម។

288 ឱព្រះអង្គអើយ មនុស្សមិនអាចមើលឃើញទេ? មើល គ្មានអ្វីក្រៅពីឈាមទេ! ត្រូវតែមានដង្ហាយធួន បណ្តឹងមេត្តាករុណានៅទីនោះ អាសនៈជំនុំជំរះនេះត្រូវតែក្លាយជាបណ្តឹងមេត្តា ហើយនៅពេលដែលអាសនៈនេះ ប្រសិនបើឈាមត្រូវបានលើក នៅថ្ងៃជំនុំជំរះនោះ ភ្លើងនៃកំហឹងរបស់ព្រះនឹងឈរការពារដើមឈើនោះម្តងទៀត។ មានតែរឿងមួយប៉ុណ្ណោះដែលនឹងចូលទៅក្នុងទ្វារអេដែនម្តងទៀត គឺតាមរយៈព្រះលោហិតនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អ្នកមើលឃើញវាទេ?

289 ឥឡូវនេះ សូមកត់សម្គាល់។ មែនហើយ ឥឡូវកាអ៊ីន..អូ នៅទីនេះកាអ៊ីន ហើយនេះគឺជា អេបិល អេបិល។ ត្រូវហើយ។ ឥឡូវនេះ ក្មេងប្រុសទាំងពីរ

ឡើងមកខ្លោងទ្វារនេះដើម្បីថ្វាយបង្គំ។ តើវាត្រូវទេ? ដូច្នោះ វាត្រូវតែមានអាសនៈ
របស់ព្រះ។ តើវាត្រូវទេ? មុនអាសនៈនេះ គេបានសង់អាសនៈមួយទៀតជំនួស។
នេះជាអាសនៈពិតរបស់ព្រះជាម្ចាស់ គឺនៅក្នុងចិត្តរបស់មនុស្ស។ បន្ទាប់មក មាន
អាសនៈមួយទៀតនៅខាងក្រោមនេះ ដែលតំណាងឲ្យព្រះដ៏វិសុទ្ធបំផុតនៅក្នុងទី
សក្ការៈ។

290 អូ! អូ! ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ចង់និយាយភាសាដទៃ។ អូ ខ្ញុំអើយ ថ្វាយសិរីរុងរឿង...
តើអ្នកមិនឃើញវាល្អឥតខ្ចោះទេឬ? គ្រាន់តែកត់សម្គាល់! អូ មូលហេតុដែលខ្ញុំ
និយាយបែបនេះព្រោះខ្ញុំមិនអាចរកឃើញពាក្យគ្រប់គ្រាន់ក្នុងគ្រាមភាសាអង់គ្លេស
ផ្ទាល់ខ្លួនដើម្បីបង្ហាញពីអារម្មណ៍របស់ខ្ញុំបាន។ ឃើញទេ មានអ្វីដែលត្រូវ
បង្ហាញ។

291 ដូចជាបងប្រុសរ៉ូ ដែលជាអ្នកការទូតរបស់ប្រធានាធិបតី...អំពីប្រធានាធិបតី
បួនប្រាំផ្សេងគ្នា គាត់បាននិយាយថា “អូ បងប្រុសប្រាណហាំ យប់មួយ ខ្ញុំ
មកប្រជុំ។” គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនដឹងថាត្រូវធ្វើអ្វី” គាត់បាននិយាយថា
“ខ្ញុំបានឈរនៅទីនោះ។” ហើយគាត់បាននិយាយថា “អូ” បាននិយាយថា “ខ្ញុំ
ស្រឡាញ់ព្រះអម្ចាស់អស់មួយជីវិត។” គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំធ្លាប់ជា” (ខ្ញុំគិតថា)
“គ្រីស្ទាន។” គាត់បាននិយាយថា “ហើយខ្ញុំគិតថាខ្ញុំស្គាល់ព្រះអម្ចាស់។” គាត់បាន
និយាយថា “ហើយយប់មួយខ្ញុំក្រឡេកមើលជុំវិញ ខ្ញុំមិនដឹងថាត្រូវធ្វើអ្វីទេ។” បាន
និយាយថា “ខ្ញុំ—ខ្ញុំនឹងមិនចូលទៅដោយឥតប្រយោជន៍ទេ ប៉ុន្តែ” បាននិយាយ
ថា “ខ្ញុំបានឮព្រះបន្ទូលចេញមក។ អូ វាចាប់ផ្តើមមក។” គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំ
ចាប់ផ្តើមដើរឡើងចុះនៅខាងក្រៅតង់ដើរទៅមុខទៅក្រោយ” និងបាននិយាយ
ថា “ដោយផ្ទាល់ខ្ញុំមិនអាចរង់ចាំដើម្បីទៅដល់ទ្វារនោះ ខ្ញុំលូនទៅក្រោមពេល
ម៉ោងហៅទៅអាសនៈរួចក៏រត់ទៅដល់អាសនៈ ហើយដួលចុះ បាននិយាយថា
‘ព្រះអម្ចាស់អើយ ទូលបង្គំជាមនុស្សមានបាប!’ ហើយបាននិយាយថា ‘បន្ទាប់មក
ទ្រង់បានបំពេញខ្ញុំដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធរបស់ទ្រង់។’

292 ហើយបាននិយាយថា “ខ្ញុំអាចនិយាយបានប្រាំបីភាសាផ្សេងគ្នា” ព្រោះគាត់
ជាអ្នកការទូត។ ឃើញទេ? គាត់គឺជា...គាត់នៅក្នុង...គាត់—គាត់ជា—អ្នកការទូត
ទៅកាន់ប្រធានាធិបតី និង...ពីរដង វិលសុនចុះក្រោម។ គាត់ជាអ្នកការទូត
របស់ប្រធានាធិបតីយើងម្នាក់ៗ អ្នកការទូតបរទេសអាចនិយាយភាសាបរទេស

ណាមួយ។ គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំដឹងច្បាស់គ្រប់ភាសាសរសេរដែលគេស្គាល់នៅក្នុងពិភពលោក។” ប៉ុន្តែបាននិយាយថា “ខ្ញុំពេញដោយសិរីល្អ ខ្ញុំមិនអាចប្រើពួកគេណាមួយដើម្បីសរសេរទ្រង់ឡើយ ដូច្នោះ ព្រះអម្ចាស់ប្រទានឲ្យខ្ញុំនូវវត្ថុថ្មីមួយចេញពីស្ថានសួគ៌ ដើម្បីសរសេរតម្កើងទ្រង់។” អូ! អូ! ហ្នឹងហើយ។

293 “ការពារច្រកទ្វារនេះ។” កាអ៊ីននិងអេបិលមកទីនេះដើម្បីថ្វាយបង្គំ។ ដូច្នោះ វាច្បាស់ជាមានអាសនៈដែលគេយាម។ តើត្រូវទេ គឺចេញប៊ែនទាំងនេះ?

294 ម្យ៉ាងទៀត សូមកត់សម្គាល់ថា នេះជាកស្តុតាងមួយទៀត។ កាអ៊ីន...មើលព្រះគម្ពីរឥឡូវនេះ! ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកដាក់ទៅក្នុងវា ប៉ុន្តែវា...មិនអីទេ អ្នកមានវានៅក្នុងលោកុប្បត្តិ។ មិនអីទេ មើល។ កាអ៊ីនបានចេញទៅ កាអ៊ីនបានចេញពីវត្តមានរបស់ព្រះអម្ចាស់ ចេញពីទ្វារនៅសួនច្បារ។ ដូច្នោះ វត្តមានរបស់ព្រះអម្ចាស់ត្រូវតែនៅអាសនៈ ហើយអាសនៈគឺនៅមាត់ទ្វារ។ ថ្វាយសិរីល្អ! អូ! ត្រូវហើយ។ វាជាទីលំនៅរបស់ព្រះ នៅអាសនៈរបស់ទ្រង់។ ឥឡូវនេះ កាអ៊ីនបានចេញពីវត្តមានរបស់ព្រះអម្ចាស់ចេញពីកន្លែងនេះ។ តើអ្នកចង់កត់វាទេ? លោកុប្បត្តិ ៤:១៦ ប្រសិនបើអ្នកចង់កត់វាចុះ។ ឥឡូវនេះ អ្នកកត់វាទាំងអស់ហើយ តើអ្នកបានសរសេរចុះហើយឬនៅ?

295 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមានអ្វីផ្សេងទៀតដែលខ្ញុំចង់គូរនៅទីនេះបន្តិច។ ខ្ញុំគ្រាន់តែសង្ឃឹមថាគ្មានគ្រាប់ពោតណាឆេះឬអ្វីនៅលើរបស់អ្នកឡើយ...ឥឡូវនេះ សូមកត់សម្គាល់... ឲ្យគេផ្ទុះ នោះមិនអីទេ ពួកគេនឹងត្រូវវិនាសទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ។ តោះ—ចូរយើងគិតនៅទីនេះ នេះគឺ—នេះគឺជាជឿនោះ—នោះជាការពិត។

296 ម៉ូសេត្រូវបានលើកឡើងទៅស្ថានសួគ៌ លោកម៉ូសេបានយកចេញពីផែនដីឡើងទៅស្ថានសួគ៌ ហើយបានឃើញអាសនៈរបស់ព្រះ។ តើវាត្រូវទេ? ខ្ញុំកំពុងព្យាយាមបញ្ជាក់ចំណុចរបស់ខ្ញុំនៅទីនេះ។ អ្នកដឹងពីអ្វីដែលខ្ញុំកំពុងព្យាយាមធ្វើ មែនទេ? ត្រូវហើយ។ គាត់បានឡើងនៅក្នុងវត្តមានរបស់ព្រះជាម្ចាស់។ ហើយនៅពេលដែលគាត់បានចុះពីវត្តមានរបស់ព្រះជាម្ចាស់ គាត់បាននិយាយថា ម៉ូ...ព្រះបានមានបន្ទូលប្រាប់ម៉ូសេថា “ធ្វើអ្វីៗទាំងអស់នៅលើផែនដីដូចគំរូពីឋានសួគ៌។” តើវាត្រូវទេ? ត្រូវហើយ។

297 ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលគាត់បានធ្វើ នៅពេលដែលគាត់បានធ្វើហិបនៃ សេចក្តីសញ្ញា គាត់បានដាក់ចេញប៊ីនពីរដើម្បីការពារហិប។ ឃើញថាវាជាអ្វី? វា ជាព្រះវិហារ... វាជាអាសនៈ អ្នកយាមបណ្តឹង។ លោកបានមានប្រសាសន៍ថា ចេញប៊ី នទាំងពីរ “ផលិតវាចេញពីលម្អិត ហើយដាក់ស្លាបប៉ះគ្នា*បែបនេះ*” ព្រោះនោះជាអ្វី ដែលគាត់បានឃើញនៅស្ថានសួគ៌។

298 នោះជាអ្វីដែលយ៉ូហានបានឃើញនៅស្ថានសួគ៌ ចេញប៊ីនទាំងបួននេះនៅ ជ្រុងទាំងបួននៃហិបនៃបណ្តឹងនៅស្ថានសួគ៌។ ពួកគេជាអ្នកយាមហិប។ ចេញប៊ីន អ្នកយាមនៅបណ្តឹងមេត្តា។

299 បើអ្នកចង់អានបទគម្ពីរនោះ (យើងមិនមានពេលទៅក្នុងវាទេ) សូមដាក់ និក្ខមន៍ ២៥:១០ ដល់២២។

300 ឥឡូវនេះ ពួកគេការពារបណ្តឹងមេត្តា នៅពេលដែលព្រះជាម្ចាស់គង់នៅក្នុង សិរីរុងរឿងរបស់ទ្រង់។ តើសិរីរុងរឿងសាគីណានៅឯណា? នៅបណ្តឹងមេត្តា។ តើវា ត្រូវទេ? ពួកគេការពារសិរីរុងរឿងរបស់សាគីណា។ ហ៊ីម! អ៊ី! ស្តាប់ទាំងអស់គ្នា! បន្ទាប់មកវាបង្ហាញថាវាល់សត្វមិនអាចមកទីនោះ ហើយយករបស់នោះបានទេ។ អ្នកត្រូវតែត្រៀមខ្លួនមុនពេលអ្នកចូលទៅក្នុងវត្តមានរបស់ទ្រង់។

301 សូមក្រឡេកមើលអឺរីន នៅក្នុងទម្រង់របស់គាត់។ ពីមុន...ឥឡូវនេះ សូមចាំ ថា ក្រុមជំនុំនៅសម័យនោះ មិនអាចសូម្បីតែចូលទៅជិតវាដោយគ្មានលក្ខណៈ សមរម្យ។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលអឺរីនចូលទៅ...តើគាត់ចូលបានប៉ុន្មានដង? មួយឆ្នាំ ម្តង។ តើគាត់មានបែបយ៉ាងដូចម្តេច...? គាត់ត្រូវតែមានសម្លៀកបំពាក់ជាក់លាក់ មួយត្រូវបានធ្វើឡើងដោយដៃជាក់លាក់ ជាប្រភេទនៃសម្លៀកបំពាក់ពិសេស។ គាត់ត្រូវតែស្លៀកពាក់បែបនេះ។ គាត់មានផ្លែទទឹមនិងកណ្តឹង ដែលរាល់ពេល ដើរចូល “បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធ ដល់ព្រះអម្ចាស់”។ គាត់បានចូលទៅជិតបណ្តឹង មេត្តា ដោយឈាម។

302 ហើយគាត់ត្រូវលាបប្រេងជាក់លាក់មួយដោយទឹកអប់ដែលចេញពីផ្កាសា រ៉ុន។ ហើយព្រះយេស៊ូវគឺជាផ្កាកុលាបនៃសារ៉ុន។ ហើយសូមកត់សម្គាល់ថា ផ្កា កុលាបជារបស់ដ៏ស្រស់ស្អាត មានទឹកអប់នៅក្នុងនោះ។ ប៉ុន្តែមុនពេលដែល ទឹកអប់អាចចេញមកបាន ផ្កាកុលាបត្រូវកំទេច បន្ទាប់មកទឹកអប់ត្រូវច្របាច់ ចេញពីផ្កាកុលាប។ ព្រះយេស៊ូវ នៅក្នុងជីវិតរបស់ទ្រង់ គឺជាជីវិតដ៏ស្រស់ស្អាត

បំផុតដែលមិនធ្លាប់មាន ប៉ុន្តែទ្រង់មិនអាចនៅដូចនោះទេ ដោយសារទ្រង់ត្រូវចាក់ប្រេងតាំងក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់ (ដើម្បីចូលទៅជិតភាពបរិសុទ្ធរបស់ទ្រង់) ដូច្នោះជីវិតរបស់ទ្រង់ត្រូវបានច្របាច់ចេញ។ ហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដដែលបានសណ្ឋិតលើទ្រង់គឺដាក់លើក្រុមជំនុំ ហើយទ្រង់ធ្វើឱ្យទ្រង់នៅដដែលដូចកាលពីម្សិលមិញ ហើយថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត គឺផ្កាកុលាបនៃសារ៉ុន ដែលជាទឹកអប់របស់វា។ បុគ្គលដែលចូលទៅក្នុងទីបរិសុទ្ធបំផុតនេះ ត្រូវតែត្រូវបានចាក់ប្រេងតាំងដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដដែល។ ហើយនៅពេលគាត់ដើរ “បរិសុទ្ធបរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធ ដល់...” (មិនមែនដោយមានស៊ីហ្គានៅក្នុងមាត់របស់គាត់ទេ។) “បរិសុទ្ធ!” (មិនមែនដោយសារកអាវនៅជំរុញគាត់ទេ។) “បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធ” ស្លៀកពាក់ក្នុងភាពបរិសុទ្ធនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ហ៊ីម! តើអ្នកអស្ចារ្យប៉ុណ្ណា! អូ!

303 ឥឡូវនេះ: “បល្ល័ង្កមេត្តា។” ឥឡូវនេះ: បល្ល័ង្កមេត្តាគឺនៅក្នុងចិត្ត បល្ល័ង្កដែលមានពន្លឺចែងចាំងរបស់ទ្រង់—សិរីរុងរឿងរបស់ទ្រង់នៅក្នុងកូនចៅរបស់ទ្រង់ទាំងអស់ សិរីរុងរឿងរបស់សាគីណានៅក្នុងចិត្តមនុស្ស។ នេះគឺជាចិត្តរបស់មនុស្ស។ តើវាត្រូវទេ? តើនោះជាបល្ល័ង្កមេត្តាឬ? តើអ្នកចូលមកក្នុងនោះដោយរបៀបណាតាមរយៈប្រព័ន្ធផ្សេងៗនេះ? តាមរយៈឆន្ទៈខ្លួនឯង ឆន្ទៈខ្លួនឯង។ ចូលមកដល់ទីនេះ ហើយឆ្លងកាត់នោះ: ចេញមកមានអ្វី? សិរីរុងរឿងនៃសាគីណា។ អ្វី—តើសិរីរុងរឿងសាគីណាគឺជាអ្វី? គឺជាវត្តមានរបស់ព្រះ។ ហើយនៅពេលបុរសដើរ ឬស្រ្តី គាត់កំពុងឆ្លុះបញ្ចាំងពីសិរីល្អរបស់ សាគីណា។ គាត់មិនចូលលេងល្បែងស៊ីសងទេ—ហើយបន្តធ្វើវា ហើយចេញទៅទីនេះហើយបដិសេធព្រះបន្ទូល។ មិនថាមនុស្សនិយាយយ៉ាងណាទេ គាត់បានដាក់ចិត្តលើរឿងមួយគឺ: ព្រះ។ ហើយប្រសិនបើគាត់ត្រូវបានហៅពីព្រះយ៉ាងពិតប្រាកដ នោះព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទបានឆ្លុះបញ្ចាំងពីអង្គទ្រង់តាមរយៈគាត់ដោយសិរីល្អ សាគីណា ធ្វើរឿងដូចគ្នាដែលទ្រង់បានធ្វើនៅទីនោះ: បង្ហាញដំណឹងល្អដូចគ្នា ប្រកាសព្រះបន្ទូលតែមួយ ព្រះបន្ទូលដដែលត្រូវបានបង្ហាញឱ្យឃើញក្នុងការវាស់វែងដូចកាលនោះ: ដូចដែលវាធ្វើនៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០ វាត្រូវបានវាស់វែងម្តងទៀត។ អូ ខ្ញុំអើយ!

304 “បល្ល័ង្កមេត្តា។” អេសេគាលនិងយ៉ូហានបានឃើញរឿងដូចគ្នា។ ឥឡូវនេះ: សូមកត់សម្គាល់ ឥឡូវនេះ: យើងជិតដល់ទីបញ្ចប់ហើយ នៅបន្តិចទៀតទេ។ ឥឡូវនេះ: នេះជាកន្លែងដែលខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកយល់អ្វីមួយ។ អូ សូមកុំខកខាន! តើមាន

ប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹងថា ច្រើនទាំងនោះជាគូមានជីវិត ហើយមិនមែនជាសត្វ? ពួកគេគឺជា...លំដាប់ខ្ពស់ជាង។

305 ឥឡូវនេះ តើទេវតាមានលំដាប់ខ្ពស់ជាងមនុស្ស ឬលំដាប់ទាបជាង? មិនអីទេ បាទ។ តើមួយណាធំជាងគេ ជាកូនរបស់ព្រះ ឬទេវតា? គឺព្រះបុត្រារបស់ព្រះជាម្ចាស់! តើមួយណាដែលព្រះនឹងស្តាប់ជាង ទេវតាដែលឈរនៅចំពោះមុខទ្រង់ អង្វរសុំអ្វីមួយ ឬមួយអ្នកទាំងអស់គ្នាអង្វរ? អ្នកទាំងអស់គ្នា! មើលចុះ ព្រោះអ្នកជាកូនប្រុសស្រី។ ពួកគេគឺ—ពួកគេជាអ្នកបម្រើ។ ឃើញទេ? ពួកគេជាអ្នកបម្រើ ហើយអ្នកជាកូនប្រុសស្រី។ ដូច្នោះមើលថាអ្នកមានសិទ្ធិអំណាចអ្វី យើងខ្លាចក្នុងការប្រើវា។

306 ឥឡូវនេះខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកកត់សម្គាល់នៅទីនេះ វាស្រស់ស្អាតណាស់។ អូ ខ្ញុំអើយ! សូមឱ្យខ្ញុំចូលមកទីនេះ ហើយរំលងចំណុចនេះមួយចំនួន ដើម្បីខ្ញុំអាចចុះដល់ចំណុចនេះ។ យកខ្មៅដៃរបស់អ្នកកត់ឥឡូវនេះ នេះជាអ្វីដែលខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកគូស។ [បងប្រុសប្រាណហាំគូរនៅលើក្តារខៀន—អេដ។] ប្រហែលជាខ្ញុំធ្វើវាឱ្យតូចជាងនេះបន្តិច។ ឥឡូវនេះ អ៊ីស្រាអែលនៅក្នុងការធ្វើដំណើររបស់ពួកគេ នៅពេលដែលពួកគេបានបោះជំរុំ ឥឡូវនេះមើលយ៉ាងយកចិត្តទុកដាក់ ពួកគេបានបោះជំរុំ: មួយពីរ បី បួន។ (អត់ទេ ជឿថាខ្ញុំខុស។) មួយ ពីរ បី មួយ ពីរ បី មួយ ពីរ បី មួយ ពីរ បី នោះជារបៀបដែលពួកគេបោះជំរុំនៅជុំវិញបល្ល័ង្កមេត្តា។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំដឹងហើយ អ្នកទាំងអស់គ្នាដឹងហើយថា អ្នកបានមើល និងអាននៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាចាស់។

307 ឥឡូវនេះ នៅខាងកើត ខាងកើត ខាងស្តាំនៅត្រង់នេះ ខ្ញុំនឹងកត់ចុះ ដូច្នោះអ្នកប្រាកដជាយល់។ ខាងកើត ខាងកើតតែងជាស្រុកយូដា។ នេះគឺជាច្រកទ្វារ យូ-ដា- យូដា។ និងជាមួយយូដា...ជាមេកុលសម្ព័ន្ធបីជាមួយនឹងបដារបស់ពួកគេ។ កុលសម្ព័ន្ធបីដែលមានបដារបស់ពួកគេ គឺបដារបស់សាសន៍យូដា។ អ្នកចាំថា...តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលបានឃើញ *បទបញ្ញត្តិដប់ប្រការ បញ្ញត្តិដប់ប្រការ* របស់សេស៊ីល ដេមីល? ត្រូវហើយ។ ឬអ្នកបានអានវានៅទីនេះក្នុងបទគម្ពីរ ហើយនៅក្នុងបទគម្ពីរនៅទីនោះ ជាជាង មានយូដានៅខាងកើត។ ត្រូវហើយ។

308 នៅខាងលិច ចុះត្រង់នេះ (ឥឡូវអ្នកកត់ចុះ អ្នកអានវាត្រូវ...វាស្ថិតនៅលើនិក្ខមនំ ហើយដូចជាពួកគេចេញមក។) គឺអេប្រាអ៊ឹម អេ-ប្រា-អ៊ឹម។ ហើយគាត់មានកុលសម្ព័ន្ធបីជាមួយនឹងបដារបស់ពួកគេ។ មិនអីទេ អេប្រាអ៊ឹម

309 ឥឡូវនេះ ហើយខាងត្បូងមានរូបន រូ-បេ-ន មានកុលសម្ព័ន្ធបី និងបដា
របស់ពួកគេ។

310 ហើយខាងជើងគឺដាន់ ដាន់មានកុលសម្ព័ន្ធបី និងកុលសម្ព័ន្ធបីនិងបដារបស់
ពួកគេ។ ត្រូវហើយ។

311 ឥឡូវនេះ នោះជារបៀបដែលពួកគេបានបោះជំរុំ។ ឥឡូវនេះ ចូរចាំថា ចូរយើង
អាននៅក្នុងបទគម្ពីរឥឡូវនេះ ដើម្បីយើងយល់វាយ៉ាងច្បាស់។ ខ្ញុំនឹងចាប់ផ្តើម
ឡើងវិញនៅខទី៧:

ឯត្ថ...ទី១ស្រដៀងនឹងសត្វសិង្ហ ត្ថទី២...ស្រដៀងនឹងសត្វគោ (ឬ
គោស្នាវ) ត្ថទី៣មានមុខដូចជាមនុស្ស ហើយត្ថទី៤...ស្រដៀងនឹង...
ឥន្ទ្រដែលហើរ។

តួមានជីវិតទាំង៤នោះ មានស្នាប័ង្កគ្រប់រូប ក៏មានភ្នែកពេញខ្លួន
នៅជុំវិញ ហើយទាំងខាងក្នុងដែរ ក៏ចេះតែពោលពាក្យឥតឈប់ឈរ
ទាំងយប់ទាំងថ្ងៃ ថា បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធ...បរិសុទ្ធ គឺព្រះអម្ចាស់ ជាព្រះ
ដ៏មានព្រះចេស្ដាបំផុត ដែលទ្រង់គង់នៅតាំងតែពីដើម ក៏នៅឥឡូវនេះ
ហើយត្រូវយាងមកទៀត។

កាលណាតួមានជីវិតទាំង៤នោះបានថ្វាយសិរីល្អ ល្បីព្រះនាម និង
ពាក្យអរព្រះគុណ ដល់ព្រះអង្គដែលគង់លើបល្ល័ង្កជាព្រះដ៏មានព្រះជន្ម
រស់អស់កល្បជានិច្ច រៀងរាល់ដរាបទៅរួចហើយ

នោះពួកចាស់ទុំទាំង២៤នាក់ ក៏ទំលាក់ខ្លួនក្រាបចុះ នៅចំពោះ
ព្រះអង្គដែលគង់លើបល្ល័ង្ក ទាំងថ្វាយបង្គំដល់ព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់
អស់កល្បជានិច្ច រៀងរាល់ដរាបទៅនោះ ហើយក៏ដាក់មកុដ—ខ្លួនចុះថ្វាយ
នៅមុខបល្ល័ង្ក ដោយទូលថា

ឱព្រះអម្ចាស់ ជាព្រះនៃយើងរាល់គ្នាអើយ ទ្រង់គូរនឹងទទួលសិរីល្អ...
កិត្តិនាម...និងព្រះចេស្ដា: ដ្បិតទ្រង់បានបង្កើតរបស់សព្វសារពើមក
ហើយគឺដោយបំណងព្រះហឫទ័យទ្រង់ហើយ...ដែលរបស់ទាំងនោះ
បានកើតមក ហើយមាននៅផង។

312 ឥឡូវនេះ ឥឡូវនេះ អ្នកមើល។ នៅត្រើយខាងកើត—ខាងកើតឃើញមុខបែបណា? ប្រសិនបើអ្នកកត់សម្គាល់វាគឺជាសត្វតោ ត-១ នោះគឺជាបដា។ នោះគឺជា—នោះគឺជាស្តង់បដារបស់យូដា។ ដោយសារតែទ្រង់...ព្រះយេស៊ូវយាងចេញពី...ការពិត! ហើយទ្រង់គឺជាតោនៃកុលសម្ព័ន្ធយូដា។

313 តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលធ្លាប់ឃើញរាសីចក្រ? ប្រិយមិត្តជាច្រើនបានដឹងហើយថាវាជាអ្វីៗ ជាផ្កាយ។ ឃើញទេ? នោះជាគម្ពីរដំបូងរបស់ព្រះ។ ឥឡូវនេះតើវាចាប់ផ្តើមពីអ្វី លេខដំបូងក្នុងរាសីចក្រ តួលេខទីមួយ? ជាព្រហ្មចារី! តើវាត្រូវទេ? ហើយចុងក្រោយជាអ្វី? ឡេអូ សត្វតោ។ ការយាងមកជាលើកដំបូង និងការយាងមកជាលើកទីពីររបស់ព្រះគ្រីស្ទ តាមរយៈទីនោះ។ ពួកគេឆ្លងកាត់ជំងឺមហារីក... ឬឆ្លងកាត់យុគសម័យគ្រាន់តែជាកន្លែងដែលវាឆ្លងកាត់ត្រី ដែលជាសម័យកាលមហារីក ហើយយើងរស់នៅបានហ្នឹង។

314 ហើយការកត់សម្គាល់នៅពីរ៉ាមីតនៅពេលដែលគាត់បានសង់វានៅសម័យអេណុក រាល់ថ្មគឺនៅក្នុងនោះ។ ពួកគេអាចវាស់វែងវត្ថុទាំងនោះឱ្យបានច្បាស់លាស់ ហើយប្រាប់ពីសង្គ្រាម និងរឿងនានា។ អ្វីគ្រប់យ៉ាងគឺពេញលេញ ប៉ុន្តែថ្មជ្រុងយ៉ាងឯក។ ហេតុអ្វី? តើអ្នកកត់សម្គាល់លើវិក្កយបត្រដុល្លាររបស់អ្នកទេ? យកវាចេញហើយមើល ម្នាក់បានបិទហើយ។ ហេតុអ្វី? វាមិនដែលត្រូវបានបិទទេ។ ព្រះគ្រីស្ទគឺជាថ្មជ្រុងយ៉ាងឯកដែលត្រូវបានបដិសេធ ទ្រង់គឺជាថ្មជ្រុងយ៉ាងឯកដែលគេបដិសេធ។ ទ្រង់នឹងត្រលប់មកវិញឆាប់ៗនេះ។ មើលរបៀបដែលក្រុមជំនុំនោះត្រឡប់ទៅទីនោះក្នុងយុគសម័យលូធើរ៉ាន ធំទូលាយនៅខាងក្រោម បន្ទាប់មកក្លាយជាជនជាតិភាគតិច ជនជាតិភាគតិចបន្តិចម្តង បន្តិចម្តងរហូតដល់វាចុះមកភ្លាមៗ បន្ទាប់ពីវាចាកចេញពីយុគសម័យពេនទីកុស្ត នោះក៏ចុះមកកាន់ថ្មនីមួយៗដើម្បីដាក់ម្នាក់នោះនៅទីនោះ ក្រុមជំនុំដែលនឹងនាំព្រះយេស៊ូវដដែលដូចកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ ល្អឥតខ្ចោះតាមដែលអាចធ្វើទៅបាន!

ឥឡូវនេះ ទ្រង់គឺជាតោនៃកុលសម្ព័ន្ធយូដា។

315 ឥឡូវនេះ អ្នកណាដែលធ្លាប់អានគម្ពីរនឹងដឹងថាលេខរបស់ដាន់ជាអ្វី ឬអ្វី—អ្វីដែលដាន់មាន... អូ ខ្ញុំចង់មានន័យថាអ្វី មែនហើយ តើដាន់ជាអ្វី? របស់គាត់ គាត់គឺជាឥន្ទ្រី។ ត្រូវហើយ។ គាត់គឺជាសត្វឥន្ទ្រី។ មាននរណាម្នាក់កំពុងអានព្រះគម្ពីរ។ គាត់គឺជាសត្វឥន្ទ្រី។

316 ឥឡូវនេះ រូបនេះគឺជាបុរស។ គាត់គឺជាអ្នកទីមួយ ដែលជាអ្នកខ្សោយជាងគេ ក្នុងចំណោមក្រុម។ យ៉ាកុបមិនបាននិយាយ—នៅក្នុងលោកុប្បត្តិ៤៩ទេ? “រូបនេះ អ្នកគឺជាកម្លាំងដំបូងរបស់ខ្ញុំ ប៉ុន្តែដូចជាទឹក អ្នកឡើងលើសាឡងរបស់ខ្ញុំ ហើយ ធ្វើឲ្យកៅអីខ្ញុំសៅហ្មង” ហើយបានរស់នៅជាមួយប្រពន្ធចុងរបស់ខ្ញុំពុកគាត់។ មើល នោះជាអំពើអសីលធម៌របស់មនុស្ស។ អ្នកឃើញទេ? ពួកសត្វមិនមាន សីលធម៌ទេ សត្វតោក៏គ្មានរបស់ទាំងនោះដែរ។ ប៉ុន្តែបុរសនោះរស់នៅជាមួយ ប្រពន្ធរបស់បុរសម្នាក់ទៀតជាដើម។ ដូច...រឿងដដែលៗ អ្វីៗត្រូវបានបញ្ចប់។

317 ឥឡូវនេះ នេះចុះនៅទីនេះ នេះដាន់គឺជាឥន្ទ្រី។ ហើយនេះជាមុខរបស់រូបនេះ។ អេប្រាអ៊ឹមជាគោ។ ឥឡូវនេះ អ្នកយល់រូបភាពនៅទីនោះទេ? អេប្រាអ៊ឹម...ជារីធំ ដែលពួកគេបោះជំរំ មាននៅក្នុងព្រះគម្ពីរ។

318 ឥឡូវនេះ បើអ្នកសង្កេតមើល ដាន់ជាមេកុលសម្ព័ន្ធបី យូដាជាមេកុលសម្ព័ន្ធបី រូបនេះជាមេកុលសម្ព័ន្ធបី ហើយអេប្រាអ៊ឹមជាមេកុលសម្ព័ន្ធបី។ បីគុណបួនគឺដប់ពីរ កុលសម្ព័ន្ធដប់ពីរនៃអ៊ីស្រាអែល។ សូមមើល គ្រប់គ្នាជាមួយនឹងបដារបស់ពួកគេ បដាររបស់ជនជាតិយូដាជាសត្វតោ បដាររបស់រូបនេះ ជាមនុស្ស បដាររបស់អេប្រាអ៊ឹម ជាគោ។ បដានៃ—នៃ—ដាន់គឺជាសត្វឥន្ទ្រី។

319 ឥឡូវនេះ សូមក្រឡេកមើលអ្វីដែលលោកយ៉ូហានបាននិយាយ “ហើយម្នាក់ មានមុខ...” តោះអានឥឡូវនេះមើលថាតើវាមិនដូចនៅស្ថានសួគ៌ទេ:

...ឯតួទី១ស្រដៀងនឹងសត្វសិដ្ឋ (យូដា)...តួទី២ស្រដៀងនឹងសត្វ គោ (នោះជាគោស្នាវ) ...តួទី៣មានមុខដូចជាមនុស្ស ហើយតួ ទី៤ស្រដៀងនឹងឥន្ទ្រីដែលហើរ។

320 ពិតប្រាកដណាស់ កុលសម្ព័ន្ធអ៊ីស្រាអែលបានបោះជំរំនៅជុំវិញ យាម ពួកគេ ជាអ្នកការពារសិទ្ធិនៃហិបនោះផែនដី។ ហាលេលូយ៉ា! តើអ្នកឃើញអត់?

321 នៅទីនេះ! ក្តីមេត្តា ប-ល្លី-ង-មេ-ត្តា “បល្ល័ង្កមេត្តា។” គ្មានអ្វីអាចមកពីគ្រប់ ទីកន្លែងជុំវិញដោយមិនឆ្លងកាត់កុលសម្ព័ន្ធទាំងនោះទេ។ ឆ្លងកាត់អ្វី? សត្វតោ ឆ្លងកាត់មនុស្ស បញ្ញារបស់មនុស្ស ហើយឆ្លងកាត់ការធ្វើការដូចសេះ ដូចជាគោ ឬ ឆ្លងកាត់ឥន្ទ្រី ភាពរវាស់របួនរបស់វា។ ឃើញទេ? ស្ថានសួគ៌ ផែនដី នៅចន្លោះ និងជុំវិញ។ អ្នកឃើញទេ ពួកគេជាអ្នកយាម។ ហើយនៅពីលើវាគឺជាបង្គោល

ភ្លើង។ បងប្រុសអើយ គ្មានអ្វីប៉ះបល្ល័ង្កដ៏មេត្តានោះដោយមិនមានការចូលទៅជិត...

322 ហើយរឿងតែមួយគត់ដែលអាចចូលទៅជិតវាគឺតាមរយៈឈាម។ អើរ៉ុនបានចូលទៅទីនោះម្តងក្នុងមួយឆ្នាំដោយឈាម។ ឥឡូវនេះអ្នកឃើញវាទេ? ឥឡូវនេះមើល។ ក្បាលកុលសម្ព័ន្ធនីមួយៗដែលយាមបល្ល័ង្កមេត្តា បល្ល័ង្កមេត្តានៃគម្ពីរសញ្ញាចាស់។ ឥឡូវនេះអ្នករាល់គ្នាបានកត់ចុះ ហើយឬនៅ? ឥឡូវនេះ ជាបស់ថ្មីមួយ បងប្រុស។ ស្តាប់រឿងនេះ ហើយយើងទៅមុខទៀត។ ឥឡូវនេះ ចូរចាំថានោះគឺជាឆ្នាំនៃគម្ពីរសញ្ញាចាស់។ តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលបានអានវាក្នុងព្រះគម្ពីរអ្នកដឹងថាត្រឹមត្រូវឬអត់? ឃើញទេ នោះគឺជាឆ្នាំនៃគម្ពីរសញ្ញាចាស់។

323 ឥឡូវនេះយើងកំពុងរស់នៅក្នុងសម័យមួយទៀត។ ថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះ! អូ ខ្ញុំស្រឡាញ់សម័យកាលនេះ! មែនអត់? ឥឡូវនេះ ព្រះជាម្ចាស់មានអ្នកយាមបល្ល័ង្កមេត្តា នៅថ្ងៃនេះ។ តើអ្នកជឿទេ? តើយើងរកឃើញបល្ល័ង្កមេត្តានៅឯណា? នៅក្នុងចិត្តរបស់មនុស្ស។ តើវាមកដល់ក្នុងចិត្តមនុស្សត្រង់ណា? នៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០ នៅពេលដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ (ដែលជាព្រះ) ចូលមកក្នុងចិត្តមនុស្ស។ តើវាត្រូវទេ? ឥឡូវនេះ ចូរគូសវានៅទីនេះ ហើយត្រៀមខ្លួនដើម្បីគូរវាប្រសិនបើអ្នកចង់។ ពេនទីកុស្ត ពេន ខ្ញុំនឹងសរសេរពាក្យពេនទីកុស្ត។ នេះគឺជាអាសនៈនៃបល្ល័ង្កមេត្តាករុណា ជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ដាក់នៅទីនេះ...ខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្នកពីអ្វីដែលធ្វើឱ្យវាកាន់តែសមរម្យ ចូរសរសេរនៅទីនេះ "សត្វព្រាប" ដែលមានន័យថា... បក្សី ឃើញទេ? មិនអីទេ អ្នកយាមបល្ល័ង្កមេត្តា ឥឡូវនេះ តើព្រះមានអ្នកយាមបល្ល័ង្កមេត្តាថ្ងៃនេះទេ? ឥឡូវនេះ...ឥឡូវមកមើលថាវាស្អាតប៉ុណ្ណា។

324 ខ្ញុំអង្គុយថ្ងៃមុនឃើញបែបនេះ ហើយស្ទុះរត់ឡើងទៅជុំវិញកៅអី និងយាយថា "ថ្វាយសិរីសួស្តី! សិរីសួស្តី! សិរីសួស្តី! សិរីសួស្តី! សិរីល្អ" ជុំវិញ ជុំវិញ។ ឆាលី ខ្ញុំនឹងធ្វើលើសជាងខ្ញុំធ្លាប់ធ្វើនៅក្នុងព្រៃទៅទៀត។ បងស្រី ណិលលី ប្រសិនបើខ្ញុំធ្វើដូចនោះ អ្នកនឹងបណ្តេញខ្ញុំចេញពីផ្ទះរបស់អ្នកយ៉ាងលឿន។ ហាំ? អូ ខ្ញុំទើបតែមានពេលដ៏រុងរឿង។ ឥឡូវនេះ មើលអ្វីដែលជាបស់វា អ្វីដែលព្រះអម្ចាស់បានធ្វើ។

325 ឥឡូវនេះ ថ្ងៃបុណ្យទី៥០ បន្ទាប់ពីថ្ងៃបុណ្យទី៥០ បានសរសេរសៀវភៅ (អ្វី?) កិច្ចការនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ កិច្ច-ការ-។ តើវាត្រូវទេ? តើកិច្ចការចាប់ផ្តើមដោយអ្វី ជារឿងដំបូងដែលត្រូវចូលទៅក្នុងសេចក្តីសង្គ្រោះ? កិច្ចការ ២:៣៨។

នេះគឺជាចុងក្រោយ នៅជុំវិញ។ តើវាត្រូវទេ? “ពួកគេទាំងអស់បានពោរពេញ ដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយចាប់ផ្តើមនិយាយភាសាផ្សេងទៀត។ ពេត្រុស ក៏ក្រោកឡើង ហើយអធិប្បាយដល់ពួកគេ។ ពួកគេថា “តើយើងអាចធ្វើអ្វីបាន? តើ យើងនឹងចូលទៅក្នុងនោះដោយរបៀបណា?” លោកមានប្រសាសន៍ថា កិច្ចការ ២:៣៨ “ចូរប្រចិត្ត ហើយឱ្យអ្នករាល់គ្នាទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក ក្នុងព្រះនាមនៃ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។”

326 ឥឡូវនេះ សូមចាំថា ព្រះមានអ្នកយាមខ្លះសម្រាប់រឿងនោះ—សម្រាប់បណ្តឹង មេត្តានោះ។ តើអ្វីទៅជាបណ្តឹងមេត្តាដែលពួកគេយាម? ត្រូវហើយ។ ម៉ា-ថ ម៉ាថាយ នៅខាងកើត លូកា លូកា ម៉ាកុស និង យ៉ូហាន។ សៀវភៅដំណឹងល្អទាំងបួនរបស់ ពួកគេបញ្ជាក់អំពីគម្ពីរកិច្ចការដែលនឹងមកដល់ ពួកគេការពារវាគ្រប់ទីកន្លែងដែល អ្នកចង់មើលវា។

327 ចូលក្នុងមួយកណ្តុ យកតែមួយកណ្តុ យើងមិនមានពេលទេ។ ខ្ញុំមានអ្នកប្រើ ច្រើនជាងនេះនៅទីនេះ ប៉ុន្តែសូមលើកយកមួយមកលើប្រធានបទនេះសម្រាប់ សេចក្តីសង្គ្រោះ។ តើយើងនឹងមានពេលអធិស្ឋានទេ? អត់ទេ វាដល់ម៉ោង មួយហើយ ដូច្នេះខ្ញុំគិតថាយើងនឹងមិនមានវាទេ លុះត្រាតែអ្នកទាំងអស់គ្នាចង់ អធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកឈឺ។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមាន...ខ្ញុំទើបតែមានពេលច្រើន។ ឃើញ ទេ? ត្រូវហើយ។

328 ឥឡូវនេះ សូមកត់សម្គាល់! ម៉ាថាយ ម៉ាកុស លូកា និងយ៉ូហាន តើវាជាអ្វី? លេខផែនដី នៃដំណឹងល្អ លេខបួន។ មិនអីទេ សូមចំណាំ។

329 ឥឡូវនេះ ម៉ាថាយ ២៨:១៩។ ២៨ឥឡូវនេះ នោះហើយជាកន្លែងដែលបងប្អូន ខាងព្រះត្រីឯកនឹងទៅ ២៨:១៩។ ត្រូវហើយ។ ម៉ាថាយ នៅផ្នែកចុងក្រោយនៃ ជំពូក បាននិយាយថា “ដូច្នេះ ចូរទៅបង្រៀនគ្រប់ជាតិសាសន៍ ដោយធ្វើបុណ្យ ជ្រមុជទឹកដល់គេក្នុងព្រះនាមនៃព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ” ប៉ុន្តែ នៅទីនេះមកជុំវិញថ្ងៃបុណ្យទី៥០ ហើយពេត្រុសបាននិយាយថា “ប្រចិត្ត ហើយ ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។”

330 មានអ្វីមួយខុសនៅទីនោះ។ “ម៉ាថាយ តើអ្នកជាឆ្នាំទ្វារខាងកើតមែនទេ?”

331 តើច្រកទ្វារយ៉ាងម៉េចដែរ? ច្រកទ្វារជាអ្វី? ព្រះយេស៊ូវ។ ព្រះយេស៊ូវមាន ព្រះបន្ទូលថា “ច្រកត្រង់គឺជាច្រកទ្វារ។” តើវាត្រូវទេ? តើវាប្រកប...តើវាប្រកប យ៉ាងដូចម្តេច ច្រ-ក-ទ្វារ ឬ ផ្លូវ-ត្រ-ង់-? ច្រ-ក-ទ្វារ មានន័យថា “ទឹក” “ទឹកគឺជា ច្រកទ្វារ។” តើអ្នកចូលមកដោយរបៀបណា? “ចូរទាំងអស់គ្នាប្រែចិត្ត ហើយទទួល បុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ” ដោះសោទ្វារ។ បាទ! អើ!

332 “អូ ប៉ុន្តែ បងប្រុសប្រាណហាំ អ្នកមាន ម៉ាថាយ ២៨:១៩ នៅទីនោះ។” នោះ ពិតជាត្រឹមត្រូវ។ “ប៉ុន្តែ ម៉ាថាយ តើអ្នកជាអ្នកការពារវាមែនទេ?”

“ប្រាកដណាស់ ខ្ញុំជាអ្នកការពារពេញលេញ។”

333 ឥឡូវនេះ សូមចូលក្នុងម៉ាថាយ ១:១៨ ហើយមើលនូវអ្វីដែលវានិយាយ មើល ថាតើវាការពារ—ការពារបូអត់។ សូមមើលថាតើម៉ាថាយ ១:១៨ កំពុងការពារ ម៉ាថាយ ១...28 និង កិច្ចការ ២:៣៨។ មើលថាវាការពារទេ!

វិធានកំណើតព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ នោះបានកើតមកយ៉ាងដូច្នោះ៖...

“នេះជាព្រះជាព្រះវរបិតា ព្រះជាព្រះរាជបុត្រា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ” ពួកគេ ព្យាយាមនិយាយ។

...កំណើតព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ នោះបានកើតមកយ៉ាងដូច្នោះ៖ គឺ...នាង ម៉ារ៉ា មាតាទ្រង់ កាលដែលយ៉ូសែបបានដណ្តឹងនាងហើយ នោះនាង មានគភ៌ ដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ មុនដែលបាននៅជាមួយគ្នា។

មួយណា? ដាក់ឱ្យពួកគេទាំងពីរជាមួយ!

ហើយនេះគឺ...ទាំងអស់...រួចរាល់ហើយ...ហើយមើល...

ឯយ៉ូសែប ប្តីនាង ជាមនុស្សសុចរិត...គាត់មិនចង់បើករឿងនាងឲ្យគេ ដឹងទេ បានជាគាត់គិតលែងនាងចេញដោយសំងាត់វិញ។

...ស្រាប់តែ មានទេវតានៃព្រះអម្ចាស់ លេចមកពន្យល់សប្តិ (អ្នកដឹង ទេ)។ ប្រាប់គាត់ថា យ៉ូសែប ពូជហ្នឹងជាវិទ្ធីអើយ កុំឲ្យខ្លាចនឹងយកនាង ម៉ារ៉ា ជាប្រពន្ធអ្នកឡើយ: ដ្បិតបុត្រដែលមកចាប់ទំផ្លែនាង នោះកើតពី ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទេ។ (មើល?)

នាងនឹងប្រសូតបុត្រា១...ហើយអ្នកត្រូវថ្វាយព្រះនាមថា យេស៊ូវ...

ការទាំងនោះ...កើតមក...ដើម្បីឲ្យបានសំរេចសេចក្តី...ដែល
ព្រះអម្ចាស់ទ្រង់មានព្រះបន្ទូល ដោយសារហោរាថា...

មើល នាងព្រហ្មចារីនឹងមានគភ៌...(អេសាយ ៩:៦)...នាងព្រហ្មចារី
នឹងមានគភ៌ ប្រសូតបាន...បុត្រា១ ហើយព្រះនាមបុត្រានោះត្រូវ
ហៅថា...[ក្រុមជំនុំនិយាយថា "អេម៉ាញ៉ែអែល" —អេដ។]

334 តើគាត់ការពារទេ? "ព្រះវរបិតាព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ"
ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ គ្រាន់តែនេះ៖ មុខងារទៅឈ្មោះ
មួយ។ ដូច្នោះ អ្នកយាមឈរនៅទីនោះ ដើម្បីបម្រុងទុក។ អ្នកយល់ទេ? អូ ខ្ញុំអើយ!
តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹង? វានៅទីនេះ! គាត់ជាអ្នកយាម។

335 ឥឡូវនេះ តោះ...ខ្ញុំមានមួយក្រុមទៀតសម្រាប់សេចក្តីសង្គ្រោះ យកអ្នក
ផ្សេងទៀតមក។ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះប្រសិនបើយើងនឹងមានបន្ទាត់អធិស្ឋានបន្តិច
ប្រហែលដប់នាទី តោះសាកល្បងអ្វីផ្សេងទៀតនៅទីនេះបន្តិច។ សូមយកបទគម្ពីរ
ខ្លះឥឡូវនេះ។ តើខ្ញុំសរសេរនេះនៅឯណា? នៅទីនេះ។ ត្រូវហើយ។

336 ឥឡូវនេះ ចូរយើងមើលថាតើម៉ាថាយ នៅទីនេះឥឡូវនេះនឹងការពារសម្រាប់
ការព្យាបាលដ៏ទេវភាព។ មានខ្មៅដែនិងវត្ថុរបស់អ្នកឥឡូវនេះ តើអ្នកកំពុងសរសេរ
វាទេ? មិនអីទេ។ មើលថាតើម៉ាថាយបានបែងចែក...នឹងការពារវា។ សូមមើល
ម៉ាថាយ ១០:១។

337 តោះមើលថាតើយ៉ូហាន...គ្រាន់តែមួយប្រាំ ចូរយើងយកពីរ ឬមួយ ប្រាំពីរនៃអ្វី
ដែលទាំងនេះគឺ យ៉ូហាន ១៤:១២ និង១៥:៧។

338 មើលថាតើពួកគេកំពុងការពារការព្យាបាលដ៏ទេវភាពនៅជុំវិញបល្ល័ង្កនៃព្រះ!
ម៉ាកុស ១៦ ម៉ាកុស ១១:២១ និង ២២។

លូកា ១០:១ ដល់ ១២ និង លូកា ១១:២៩ ដល់ ៣១។ តោះរត់ចូលខ្លះក្នុងវា
តើគេបានយាម មើលថាតើគេការពារសិទ្ធិក្នុងការព្យាបាលដ៏ទេវភាពទេ ដូចគ្នានឹង
ពួកយាមទ្វារទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ យើងអាចចូលតាមរយៈ
ពួកវានីមួយៗបានទេ។ ត្រូវហើយ។

339 ឥឡូវយើងត្រឡប់ទៅមើល ម៉ាថាយ ១០:១។ សូមត្រឡប់មកវិញឥឡូវនេះ
ដូច្នោះយើង... ហើយបន្ទាប់មកយើងនឹងបិទនៅក្នុងពេលប្រហែលប្រាំ ដប់នាទី

ទៀត យ៉ាងហោចណាស់ឃើញព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះទ័យ។ មិនអីទេ សូមមើល ម៉ាថាយ១០ មើលថាតើ ម៉ាថាយការពារកិច្ចការរបស់ពួកសាវ័កឬអត់។

340 តើអ្នកគិតបែបនោះទេ—ថាព្រះមិនបានការពារព្រះបន្ទូលទ្រង់ទេឬ? ចាំមើល ថាតើគោ សិង្ហ មនុស្ស ឥន្ទ្រី នៅតែមិនឈរនៅមាត់ទ្វារទាំងនោះនៅលើផែនដី ឥឡូវនេះទេឬ? នេះគឺជាដំណឹងល្អ ដំណឹងល្អទាំងបួន។ ឃើញទេ? ហើយអ្នក សម្គាល់ឃើញថា រាល់ផ្លូវដែលពួកគេបានទៅ ពួកគេដើរទៅមុខត្រង់។ គេមិន ទាស់ទែងគ្នាទេ គេនៅជាមួយគ្នាទៅវិញទៅមក។ ឃើញទេ? មួយទៅជាមួយ នឹងភាពឆ្លាតវៃរបស់មនុស្ស មួយទៀតទៅដោយភាពរហ័សរហួនរបស់ឥន្ទ្រី។ ម្នាក់ទៀតជាគ្រូគង្វាល...អ្នកផ្សាយដំណឹងល្អម្នាក់ ហោះហើរដូចអ្នកផ្សាយដំណឹង ល្អ ឃើញទេ ម្នាក់ទៀតជាគ្រូគង្វាល មួយទៀតរឹងមាំ ម្នាក់ទៀតឆ្លាត។ ឃើញទេ ការពារនៅគ្រប់ទិសទី ព្រះជាម្ចាស់ការពារដំណឹងល្អព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនេះ! ជឿ ចុះ បងប្អូន! ត្រូវហើយ។

341 ឥឡូវសូមលើកយក ម៉ាថាយ ១០:១។

កាលទ្រង់បានហៅពួកសិស្សទាំង១២នាក់មកហើយ នោះក៏ប្រទាន ឲ្យគេមានអំណាច...(ហ៊ីម!)

ពួកគេបានប្រមូលផ្តុំគ្នានៅបន្ទប់ខាងលើ
ទាំងអស់អធិស្ឋាននៅក្នុងព្រះនាមទ្រង់
ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ
ហើយអំណាចសម្រាប់ការបម្រើបានមក
អ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើសម្រាប់ពួកគេនៅថ្ងៃនោះ
ទ្រង់នឹងធ្វើសម្រាប់អ្នកដូចគ្នា
ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលខ្ញុំអាចនិយាយថាខ្ញុំជាម្នាក់
ក្នុងចំណោមពួកគេ។

342 អូ ធ្វើឱ្យទារកស្ងប់បន្តិចឥឡូវនេះ គ្រាន់តែស្តាប់ ស្តាប់ដោយយកចិត្តទុក ដាក់:

...ហើយប្រទានអំណាចអាចនឹងដេញអារក្សអសោច...

343 ត្រួតង្វាលជាច្រើនគ្រាន់តែអនុញ្ញាតឱ្យវិញ្ញាណអាក្រក់ស្នាក់នៅក្នុងក្រុមជំនុំ
របស់គាត់ ស្ត្រីស្លៀកពាក់មិនសម្ប សកម្មភាពមិនល្អ ពិធីជប់លៀង ហ្គេមប៊ុនកូ
ការរាំ ស៊ុបអាហារគ្រប់ពេល...ឱ ក្តីមេត្តា!

...ហើយនឹងដេញអារក្សអសោច និងមើលគ្រប់ទាំងជំងឺឃាតា និងជរា
ពិការទាំងអស់ឲ្យបានជាផង។

344 ឃើញអ្នកយាមអង្គុយនៅមាត់ទ្វារទេ? ឆ្នាំដំណឹងល្អដើម្បីបម្រុងទុកសៀវភៅ
កិច្ចការដែលត្រូវបានសរសេរ!

345 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំបានលឺគ្រូដ៏អស្ចារ្យម្នាក់កាលពីមិនយូរប៉ុន្មានទេ បាននិយាយ
ថា...ម្នាក់...បុរសល្អម្នាក់បានជួបគាត់ ចាប់ដៃបងប្រុសដ៏ល្អម្នាក់។ គាត់បាន
និយាយថា “ប៉ុន្តែកិច្ចការរបស់សាវ័កគឺគ្រាន់តែជាក្របខ័ណ្ឌសម្រាប់ក្រុមជំនុំ
ប៉ុណ្ណោះ។” ហ្ន៎! នៅក្នុងពាក្យផ្សេងទៀត គាត់មានក្របខ័ណ្ឌនៅទីនេះ ឃើញ
ទេ? នៅពេលនោះ កិច្ចការរបស់ពួកសាវ័កគឺនៅខាងក្នុង ហើយដំណឹងល្អទាំងនេះ
គឺជាក្របខ័ណ្ឌដើម្បីរក្សារូមគ្នានិងការពារវា។ សូមមើលពីរបៀប—នេះ—ចិត្ត
របស់មនុស្សអាចធ្វើអ្វីបាន។ ខ្ញុំបានគិតដូចគ្នាប្រសិនបើវាមិនមែនសម្រាប់ទ្រង់។
ឃើញទេ?

346 ក្របខ័ណ្ឌ ពេនទឹកស្អុយមិនមែនជាក្របខ័ណ្ឌនៃដំណឹងល្អទេ។ ដំណឹងល្អ
ទាំងបួនគឺជាក្របខ័ណ្ឌដើម្បីគាំទ្រថ្ងៃបុណ្យទី៥០! បន្ទាប់ពីពួកគេបានបង្កើត
ក្របខ័ណ្ឌនេះ បុណ្យថ្ងៃទី៥០បានក្លាយជាអត្ថិភាព។ តើវាត្រូវទេ? ដែលត្រូវបាន
សរសេរជាលើកដំបូង គឺគម្ពីរកិច្ចការ ឬ គម្ពីរកិច្ចការ—ឬសាវ័ក? ពួកសាវ័ក។
ព្រះយេស៊ូវបានយាមមកធ្វើការ ហើយទាយអំពីអ្វីដែលនឹងមក ហើយម៉ាថាយ
ម៉ាកុស លូកា និងយ៉ូហាន ឆ្នាំទាំងបួននាក់មក ហើយកំពុងសរសេរអ្វីគ្រប់យ៉ាង
ដែលពួកគេបានឃើញនិងកើតឡើង ដោយប្រាប់វាដូចជាអញ្ជឹង របៀបដែល
វានឹងកើតឡើង អ្វីដែលនឹងកើតឡើង។ ភ្លាមៗនោះ ពួកគេបានគូសវានៅជុំវិញ
ហើយនៅទីនេះ វាមក! អាម៉ែន! ម៉ាថាយ ម៉ាកុស លូកា និង យ៉ូហាន គឺជា
ក្របខ័ណ្ឌ ឬការងារយាមដែលការពារប្រាសាទសំខាន់ បល្ល័ង្ក ពរជ័យថ្ងៃបុណ្យ
ទី៥០។

347 មិនមែនជានិកាយពេនទឹកស្អុយទេ បងប្អូន ប្រុសស្រីអើយ ពួកគេត្រលប់
មកវិញនៅខាងក្រៅនៃរឿងទាំងមូល អ៊ូ-ហ៊ឹម ឆ្ងាយជាងក្រុមជំនុំដទៃទៀត។ ពួកគេ

នៅឆ្ងាយជាង លូធើរ៉ាន។ លូធើរ៉ានបានរក្សាបានល្អជាងពួកគេបន្តិច ហើយ ត្រឹមត្រូវ និងដូចសភាពដើមច្រើន។ ពិតជាត្រឹមត្រូវ ដែន ព្រោះឥឡូវ ខ្ញុំមិនបាន ឃើញព្រះយេស៊ូវនៅខាងក្រៅព្រះវិហារលូធើរ៉ាន ព្យាយាមចូល ប៉ុន្តែព្យាយាម... ដោយសារខ្ញុំគិតថាទ្រង់មិនដែលនៅកន្លែងដំបូងឡើយ។ ប៉ុន្តែទ្រង់—ទ្រង់នៅក្នុង ព្រះវិហារពេនទីកុស្តហើយត្រូវបានគេបណ្តេញចេញ។ ត្រូវហើយ។

ឥឡូវនេះ ម៉ាថាយ ១០:១។

348 ឥឡូវយើងទៅមើល យ៉ូហាន ១៤:១២ ហើយមើលថាតើ—ប្រសិនបើ —ប្រសិនបើយ៉ូហាននឹងបម្រុងទុក ហើយការពាររបស់ដ៏មានតម្លៃនៃថ្ងៃទី៥០។ នៅក្នុងយ៉ូហាន ជំពូកទី១៤ និងខទី១២ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា:

ប្រាកដមែន ខ្ញុំប្រាប់អ្នករាល់គ្នាជាប្រាកដថា អ្នកណាដែលជឿដល់ខ្ញុំ នោះនឹងធ្វើការដែលខ្ញុំធ្វើដែរ ក៏នឹងធ្វើការធំជាងការទាំងនោះទៅទៀត ពីព្រោះខ្ញុំទៅឯព្រះវរបិតា។

349 អូ បងប្រុស ច្រកទ្វារនៅទីនោះ ជាកន្លែងដែលឥន្ទ្រីអង្គុយនៅទីនោះ អ្នកដឹង ទេថា នោះជាកម្មវិធីផ្សាយដំណឹងល្អ ហោះដូចឥន្ទ្រី។ ភាពរហ័សរហួន ចូរចូលទៅ ក្នុងទឹកដីទំនាយនៅទីនោះ អ្នកឃើញហើយ អាចមើលឃើញអ្វីៗ ហើយប្រាប់ពីអ្វី ដែលជាអ្វីថា និងនឹងមកដល់។ ឃើញទេ? អង្គុយចាំយាមនៅទីនោះ និយាយថា “ការងារដែលខ្ញុំធ្វើ!” មើលឥន្ទ្រីនោះ ឃើញទេ។

350 នេះជាសត្វតោ អ្នកបម្រើ។ ព្រះយេស៊ូវបានប្រទានអំណាចដល់ពួកគេ។ ហើយទ្រង់ការពារវា ទ្រង់ការពារកិច្ចការ ២:៣៨។ ទ្រង់គាំទ្រនាងនៅទីនោះ គឺជា សត្វតោ។

351 នេះមកដល់ភាពរហ័សនៃដំណឹងល្អ ដោយសត្វឥន្ទ្រីនេះ ថា: “កិច្ចការ ទាំងនេះដែលខ្ញុំធ្វើ អ្នកក៏ត្រូវធ្វើដែរ។ លើសពីនេះ អ្នកត្រូវធ្វើ” ហោះហើរជុំវិញ ពិភពលោកជាមួយវា! ដូចសត្វព្រាបដែលទាញយកក្បាលមិត្តរួមឈាមចេញ ឈាមប្រឡាក់ដី ស្រែកថា “បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធ ដល់ព្រះអម្ចាស់” សម្អាត មនុស្សឃ្លង់។ បាទ។

352 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមានមួយទៀតនៅទីនោះ យ៉ូហាន ១៥:៧។ ចូរលើកទៅជំពូក ទី១៥ ខទី៧:

បើអ្នករាល់គ្នានៅជាប់នឹងខ្ញុំ ហើយពាក្យខ្ញុំ... (មិនមែនជាពាក្យ
របស់ថ្នាក់សិក្សាកាមទេ)...ពាក្យខ្ញុំនៅជាប់ក្នុងអ្នករាល់គ្នា នោះចូរ
សូមអ្វីតាមតែប្រាថ្នាចុះ សេចក្តីនោះនឹងបានសំរេចដល់អ្នករាល់គ្នា
ជាមិនខាន។

353 ត្រូវហើយ? បន្ទាប់មក ដំណឹងល្អនោះបានការពារនៅទីនេះ។ ពរជ័យពេនទី
កុស្តនេះត្រូវបានការពារដោយយ៉ូហាននិងដំណឹងល្អរបស់គាត់ វាត្រូវបានការពារ
ដោយ ម៉ាថាយ ដែលជាដំណឹងល្អរបស់គាត់។

354 ឥឡូវនេះ ចូរយើងចុះទៅកាន់ដំណឹងល្អបន្ទាប់ ម៉ាកុស ជំពូកទី ១៦រកមើល
ថាតើម៉ាកុសបានការពារពរជ័យថ្ងៃបុណ្យទី៥០នេះឬអត់។ ម៉ាកុស ជំពូកទី១៦។
ឥឡូវនេះសូមចាប់ផ្តើមនៅទីនេះ...បន្ទាប់ពី...និយាយអំពីការរស់ឡើងវិញ។
ឥឡូវនេះ ចូរបន្តរហូតដល់យើងឈានដល់—ខទី១៤ នៃម៉ាកុស ១៦:

ក្រោយនោះមក ទ្រង់សំដែងមកឲ្យពួក១១នាក់បានឃើញ ក្នុង
កាលដែលកំពុងអង្គុយនៅតុ ហើយទ្រង់បន្ទោសគេ ដោយព្រោះ
មានចិត្តរឹងរូស ហើយមិនជឿ ពីព្រោះគេមិនបានជឿដល់ពួកអ្នកដែល
ឃើញទ្រង់ ក្រោយដែលទ្រង់រស់ឡើងវិញនោះទេ។

355 ពួកគេមិនជឿអ្នកដែលព្យាយាមប្រាប់ពួកគេនូវសារនោះទេ។ ឃើញទេ នោះ
ជារបៀបដែលវាមានសព្វថ្ងៃនេះ។ មនុស្សដែលមានសាក្សីពីព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ
ប្រជាជនបាននិយាយថា “មិនសមហេតុផល ពួកគេជាក្រុមនៃពួកសម្តែងថា
បរិសុទ្ធ។” ហើយទ្រង់បានបន្ទោសពួកគេដោយសារតែចិត្តរឹងរូសរបស់ពួកគេ
ឃើញទេ ហើយការមិនជឿរបស់ពួកគេ ដែលបានស្គាល់ទ្រង់នៅក្នុងការរស់
ឡើងវិញរបស់ទ្រង់។

ទ្រង់ផ្តាំគេថា ចូរអ្នករាល់គ្នាទៅពេញសព្វក្នុងលោកិយទាំងមូល
ហើយផ្សាយដំណឹងល្អទូទៅដល់គ្រប់មនុស្សទាំងអស់ចុះ។

356 អ្វី? ដើម្បីអធិប្បាយ...នេះ...មានដំណឹងល្អតែមួយគត់ អ្នកយាមបួននាក់។
“ផ្សាយដំណឹងល្អនេះដល់គ្រប់មនុស្ស!” ឥឡូវនេះ ចូរចាំថា ទ្រង់កំពុងយកទាំង
អ្នកយាមទាំងបួន (ម៉ាថាយ ម៉ាកុស លូកា និងយ៉ូហាន) ឃើញទេ “ផ្សាយដំណឹង
ល្អដល់គ្រប់មនុស្ស!”

អ្នកណាដែលជឿ ហើយទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក នោះនឹងបាន សង្គ្រោះ តែអ្នកណាដែលមិនព្រមជឿ នោះនឹងត្រូវទោសវិញ។ (ឃើញ ទេ អ្នកត្រូវតែចូលក្នុងពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៅទីនេះ។)

អ្នកណាដែលជឿ ហើយទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក នោះនឹងបាន សង្គ្រោះ... តែអ្នកណាដែលមិនព្រមជឿ នោះនឹងត្រូវទោសវិញ។ (អូ បងប្អូនអើយ សូមជឿ ចុះ!)

ហើយ... (ភ្ជាប់ ដើម្បីចងប្រយោគដែលនៅសល់ជាមួយគ្នា)... ទី សំគាល់ទាំងនេះនឹងជាប់តាមអស់អ្នកដែលជឿ...

357 ឥឡូវនេះ មើល ឥឡូវនេះ តើមេតូឌីស្តនិយាយយ៉ាងណា? “បើអ្នកអាច ស្រែកបាន បានរស់នៅស្រួល។” ពួកបាទីស្តនិយាយថា “គ្រាន់តែជឿ ហើយ ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក។” អ្នកប្រកាន់ខ្ជាប់ដោយប៊ីស្ស៊ូពនិយាយថា “ឈរដូចប៊ីស្ស៊ូ ពបែបនោះ ហើយឱនចុះពេលកំពុងអានគម្ពីរ។” កាតូលិកនិយាយថា “និយាយ ថា ‘សូមឱ្យមារបានដំកើងឡើង’” ពោធិកុស្តនិយាយថា “ចូលរួមជាមួយនិកាយ របស់យើងចុះ។ ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាម ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និង ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។” អ្នកទៅទីនោះ។ ឃើញទេ?

ទីសំគាល់ទាំងនេះនឹងជាប់តាមអស់អ្នកដែលជឿ ដោយនូវ ឈ្មោះខ្ញុំ... (ហើមៗ អត់ទេ “ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ” អំពីរឿងនោះ។)... គឺថា គេនឹងដេញអារក្សដោយនូវឈ្មោះខ្ញុំ ហើយនិង ចេះនិយាយភាសាថ្មី

និងចាប់កាន់ពស់បាន... ឬបើគេជីកអ្វីពុល នោះមិនធ្វើឲ្យអន្តរាយ ទេ ហើយគេនឹងដាក់ដំលើមនុស្សដ៏ធំឲ្យបានជាផង។ (អាម៉ែន! អូ បងប្រុសអើយ!)

358 ឥឡូវនេះ សូមគ្រលប់ទៅខទី១១វិញ ហើយបន្ទាប់មក យើងត្រៀមរួចរាល់ ក្នុងការបញ្ចប់។ ម៉ាថាយ១១ ហើយខ្ញុំមាន២០និង២១ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូល។ ទាំងអស់នេះគឺជាព្រះយេស៊ូវដែលមានព្រះបន្ទូល ឥឡូវនេះមិនមែនជាអ្វីមួយ ក្នុងចំណោមពួកគេទេ ប៉ុន្តែជាអ្វីដែលព្រះយេស៊ូវកំពុងមានព្រះបន្ទូល គ្រប់គ្នា។

ថ្ងៃវែងឡើង កាលបាន... ចេញពីបេថានីមក នោះទ្រង់ក៏ឃ្លាន:

ទ្រង់ទតឃើញដើមល្វា១ពីចំងាយ...

359 នោះហើយជាពេលដែលទ្រង់ដាក់បណ្តាសាដើមឈើ (នោះគឺម៉ាថាយ ២១)។ ខ្ញុំបាន...១២ សូមអត់ទោសឲ្យខ្ញុំ។ ម៉ាកុស ១១:២១ និង ២២៖

ពេត្រុសក៏នឹកឃើញ ហើយទូលទ្រង់ថា លោកគ្រូ មើលដើមល្វាដែល លោកដាក់បណ្តាសា នោះត្រៀមស្វិតទៅហើយ...

ព្រះយេស៊ូវទ្រង់ឆ្លើយថា ចូរមានសេចក្តីជំនឿដល់ព្រះចុះ។ (ឃើញ?)

ដ្បិតខ្ញុំប្រាប់អ្នករាល់គ្នាជាប្រាកដថា (ពេលនោះ វានៅខាងក្នុង)...បើ អ្នកណានិយាយទៅភ្នំនេះ ថាចូររើចេញ ពីទីនេះទៅធ្លាក់ក្នុងសមុទ្រចុះ ដោយឥតសង្ស័យក្នុងចិត្ត គឺ...ជឿជាក់ថាសេចក្តីអ្វីដែលខ្លួនថា នឹង បានកើតមកពិត នោះនឹងបាន...ដូចប្រាថ្នាគ្រប់ជំពូកទាំងអស់។

360 កូនប្រុស ច្រកទ្វារខាងត្បូងការពារដោយគោ។ ខ្លោងទ្វារខាងជើងការពារ ដោយសត្វតោ ទ្វារខាងជើង...ខ្ញុំមានន័យថាទ្វារខាងកើត។ ហើយទ្វារខាងជើងត្រូវ បានការពារដោយឥន្ទ្រីហោះ យ៉ូហាន ដែលជាអ្នកផ្សាយដំណឹងល្អ។ បន្ទាប់មក គ្រូពេទ្យនៅខាងនេះ លូកា ជាបុរសនោះ។

361 ឥឡូវនេះ សូមមើលអ្វីដែលលូកានិយាយ។ សូមយក លូកា ជំពូកទី១-... ខ្ញុំជឿថាយើងមានលូកា១០:១ ដល់១២ វាគឺជា—វាជាបេសសកកម្ម។ អ្នក ទាំងអស់គ្នាដឹងថាវាជាអ្វី ប៉ុន្តែ...លូកា ជំពូក១០ និងខ១ដល់ ១២។ មិនអីទេ យើងអាចទៅមុន ហើយអានវាទាំងអស់ ប៉ុន្តែយើងនឹងមិនមានពេលដើម្បីធ្វើវា ទេ។ “ទៅតាមផ្លូវរបស់អ្នក...” ខ្ញុំនឹងចាប់ផ្តើមនៅខទី ៣:

ទៅចុះ៖ មើល ខ្ញុំប្រើអ្នករាល់គ្នាទៅ ដូចជាកូនចៀម នៅកណ្តាល ហ្វូងស្វាន។

កុំឲ្យយកកាបូប ឬយាម...

362 សូមមើល “កុំទៅក្នុងនាមនៃនិកាយមួយចំនួន។ អ្នកទៅតាមដែលខ្ញុំចាត់ អ្នក។ ឃើញទេ? កុំទៅជាមួយការធានាថាអ្នកនឹងទទួលបានមួយម៉ឺនដុល្លារ សម្រាប់ការរីកផុសផុលនេះ ប្រសិនបើអ្នកមិនធ្វើទេ កុំទៅ។ អ្នកឃើញទេ? រៀបចំ យុទ្ធនាការរបស់អ្នក។” ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ទៅកន្លែងដែលខ្ញុំកំពុងបញ្ជូនអ្នក។” ឃើញទេ?

កុំឲ្យយកកាបូប ឬយាម ឬស្បែកជើងឡើយ...ក៏កុំឲ្យគំនាប់អ្នកណា
តាមផ្លូវផង។

363 “កុំឈប់ហើយនិយាយថា ‘ខ្ញុំនឹងទៅមើលពីរបៀប...ទាំងនេះកំពុងធ្វើជាមួយ
គ្នា...ទាំងនេះដោយរបៀបណា...’ ទៅត្រង់កន្លែងដែលខ្ញុំចាត់អ្នក។ កុំយកចិត្ត
ទុកដាក់ចំពោះអ្នកផ្សេង។”

ឯផ្ទះណា ដែលអ្នករាល់គ្នាចូលទៅ នោះមុនដំបូងត្រូវថា សូមឲ្យផ្ទះ
នេះបានសេចក្តីសុខសាន្ត។

...បើនៅផ្ទះនោះ មានមនុស្សណាចូលចិត្តនឹងសេចក្តីសុខសាន្ត
នោះ...សេចក្តីសុខរបស់អ្នករាល់គ្នា នឹងនៅជាប់នឹងផ្ទះនោះ បើគ្មាន
ទេ នោះសេចក្តីសុខនឹងត្រឡប់មកអ្នករាល់គ្នាវិញ។

ហើយត្រូវស្នាក់នៅផ្ទះនោះឯង (ជាជាង) ទាំងទទួលបរិភោគរបស់អ្វី
ៗ ដែលគេឲ្យចុះ៖ (ឥឡូវនេះ អ្វីៗទាំងអស់នេះគឺអំពី “មិនបរិភោគ
សាច់ជាដើម។” ឱ ខ្ញុំអើយ! ឃើញទេ?) ពីព្រោះអ្នកដែលធ្វើការ នោះគួរ
នឹងបានឈ្នួលវិញ។ កុំឲ្យផ្លាស់ពីផ្ទះ១ទៅផ្ទះ១ឡើយ។

364 ទៅជាមួយ ដូណេស៊ែនេះ ញ៉ាំអាហារពេលល្ងាច ហើយទៅជាមួយ—គូ
បន្ទាប់នៅថ្ងៃបន្ទាប់ និងដៃគូបន្ទាប់ទៀត។ “អ្នកស្នាក់នៅទីនោះ!”

ពេលដែលខ្ញុំចូលរួមប្រជុំ អ្នកដឹងទេ ថាហេតុអ្វីបានជាខ្ញុំស្នាក់នៅក្នុង
សណ្ឋាគារ ហើយស្នាក់នៅទីនោះ នោះហើយជាកន្លែងដែលខ្ញុំស្វែងរកសន្តិភាព។
ឃើញទេ? កុំចេញពីផ្ទះមួយទៅផ្ទះមួយ!

ឯភូមិណាដែលអ្នករាល់គ្នាចូលទៅ ហើយគេកាត់ទាក់ទទួល នោះឲ្យ
ទទួលបរិភោគរបស់អ្វីៗ ដែលគេលើកមកឲ្យចុះ៖

ទាំងមើលពួកអ្នកឈឺ—ក្នុងភូមិនោះឲ្យជាផង ហើយប្រាប់គេថា
នគរ...ព្រះជិតមកដល់អ្នករាល់គ្នាហើយ។

365 ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ សូមឲ្យខ្ញុំអានឧបន្ទាប់:

តែភូមិណាដែលអ្នករាល់គ្នាចូលទៅ ហើយគេមិនទទួលទេ នោះ
ចូរចេញទៅ...ឯផ្លូវ...ហើយ...និយាយថា...

នៃ ទោះទាំងធូលីដីក្នុងភូមិអ្នករាល់គ្នា ដែលជាប់—នៅជើងយើង នោះយើង...(តោះមើលឥឡូវនេះ។)...ទោះទាំង... ហើយ...ទោះទាំង ធូលីដីក្នុងភូមិអ្នករាល់គ្នា ដែលជាប់នៅជើងយើង នោះយើងក៏ជូតចេញ ទាស់នឹងអ្នករាល់គ្នាដែរ៖ ប៉ុន្តែ ត្រូវដឹងសេចក្តីនេះថា នគរព្រះជិតដល់ ហើយ។

ខ្ញុំប្រាប់អ្នករាល់គ្នាថា នៅថ្ងៃជំនុំជំរះ ក្រុងសូដុំមនឹងទ្រាំបានងាយ ជាជាងភូមិនោះ។

366 អូ បងប្រុស ជាមួយនឹងការធានាដ៏មានពរនោះ! បើគេមិនឃើញ ទទួលអ្នក ច្រវែចេញទៅ គ្រាន់តែនិយាយ “មែនហើយ បើអ្នកមិនចង់បាន ខ្ញុំគ្រាន់តែជូតធូលីដី ចេញ ហើយដោះស្រែកជើងចេញទៅ។” ពាក្យម្យ៉ាងទៀត និយាយថា “ខ្ញុំមិនយកអ្វី ទាំងអស់ បើខ្ញុំញ៉ាំអ្វីក៏ដោយ ខ្ញុំនឹងចេញថ្លៃឲ្យអ្នក ហើយយើងបន្តទៅទៀត។” ទ្រង់ មានបន្ទូលថា “មែនហើយ...” ហើយគ្រប់ក្រុងទាំងនោះដែលអ្នកបានទៅហើយគេ មិនបានទទួល ពួកគេម្នាក់ៗត្រូវបានលិចហើយបាត់នៅថ្ងៃនេះ។ ហើយទីក្រុងនី មួយៗ—ទីក្រុងដែលទទួលពួកគេគឺស្ថិតនៅរហូតដល់សព្វថ្ងៃ។ ហ្នឹងហើយ។

367 ឥឡូវនេះ មួយបន្ថែមទៀត ហើយបន្ទាប់មកនឹងបញ្ចប់។ តោះមើលយើងចូល ដល់ខ១០។ ១១:២៩ដល់៣១ លូកា ១១:២៩ដល់ ៣១ បន្ទាប់មកយើងនឹងបិទ។ អូ ខ្ញុំស្រឡាញ់វា!

កាលណោះមានមនុស្សប្រជុំគ្នាគាន់តាប់ជាខ្លាំង...

368 ឃើញទេ ខ្ញុំបាន...តើនោះជាលូកា លូកា ១១:២៩? មែនទេ ហ្នឹង ខ្ញុំស្មានថា នេះអាចជាវា។ បាទ:

កាលណោះមានមនុស្សប្រជុំគ្នាគាន់តាប់ជាខ្លាំង ហើយទ្រង់ចាប់តាំង មានព្រះបន្ទូលថា មនុស្សដំណនេះអាក្រក់ណាស់: គេរកតែទីសំគាល់ ទេ តែគ្មាន...ទីសំគាល់ណា...នឹង...បានប្រទានមកគេ ក្រៅពីទី សំគាល់នៃហោរាយ៉ូណាសឡើយ។

ពីព្រោះ ដូចជាលោកយ៉ូណាសជាទីសំគាល់ដល់មនុស្សនៅក្រុងនី នីយ៉ាងណា...នោះកូនមនុស្សក៏នឹងបានជាទីសំគាល់ ដល់មនុស្ស ដំណនេះយ៉ាងដូច្នោះដែរ។

នៅថ្ងៃជំនុំជំរះ មហាក្សត្រីស្រុកខាងត្បូង នឹងឈរឡើង...ជំនុំជំរះ មនុស្សជំណនេះ... ហើយនឹងកាត់ទោសឲ្យផង: ពីព្រោះព្រះនាង បានយាងមកពីចុងផែនដី ដើម្បីនឹងស្តាប់ចំណេះហ្នឹងសាឡាម៉ូន ហើយមើល នៅទីនេះមាន១អង្គជីវិតសលើសជាងហ្នឹងសាឡាម៉ូន ទៅទៀត។

នៅថ្ងៃជំនុំជំរះ មនុស្សនៅក្រុងនីនីវ នឹងឈរឡើងជំនុំជំរះមនុស្ស ជំណនេះ...ហើយនឹងកាត់ទោសឲ្យផង: ពីព្រោះគេបានប្រែចិត្ត ដោយសារពាក្យលោកយ៉ូណាសប្រដៅ ហើយមើលនៅទីនេះមាន១អង្គ ជីវិតសលើសជាងលោកយ៉ូណាសទៅទៀត។

369 តើខ្ញុំកំពុងនិយាយអ្វីឲ្យអ្នកនេះ? បិទបញ្ចប់ហើយ ខ្ញុំគ្រាន់តែទុកវាចោល។ ប៉ុន្តែខ្ញុំចង់និយាយពាក្យនេះព្រោះខ្ញុំទុកអ្នកយូរពេក។ តើទ្រង់មានបន្ទូលអ្វី នៅទីនេះ? “ថ្ងៃមួយនឹងមកដល់ដែលនឹងមានមនុស្សអាក្រក់និងជំនាន់ដែល ធិតក្បត់” (ឥឡូវចងចាំ!) “នឹងស្វែងរកទីសំគាល់។ ហើយនេះជាជំនាន់ដ៏ទុច្ចរិត និងធិតក្បត់។” ហើយទ្រង់មានបន្ទូលថា “ជំនាន់នោះនឹងមានទីសំគាល់មួយ។” សូមមើលពីរបៀបដែលវាទាក់ទងនឹងព្រះគម្ពីរដែលនៅសល់ ដែលជាទីសំគាល់ របស់យ៉ូណាស។ “យ៉ូណាសនៅក្នុងពោះត្រីបាឡែនបីថ្ងៃបីយប់ កូនរមនុស្សត្រូវតែ នៅក្នុងពោះ—ផែនដីបីថ្ងៃនិងយប់ដែរ។” តើវានឹងទៅយ៉ាងណា? ទីសំគាល់ នៃការរស់ឡើងវិញ។ ឃើញទេ? ទីសំគាល់នៃការប្រោសឲ្យរស់ឡើងវិញ នឹង ត្រូវធ្វើឡើងក្នុងជំនាន់ដ៏ទុច្ចរិតនិងធិតក្បត់ ហើយវាត្រូវបានធ្វើនៅក្នុងសៀវភៅ កិច្ចការ។ ព្រះយេស៊ូវមានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញ យាងមកឯពេត្រុស យ៉ាកុប និង យ៉ូហាន និងសាវ័ក ហើយពួកគេបានធ្វើគម្ពីរកិច្ចការនេះ (វាមិនមែនជាទង្វើរបស់ សាវ័កទេ) វាជាទង្វើនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដែលធ្វើការនៅក្នុងពួកសាវ័ក។

370 វាមិនមែនជាបុរសទេនៅថ្ងៃនេះ វាគឺជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដែលធ្វើការ តាមរយៈមនុស្ស ឬបុរស មើលឃើញទេ ថាវាធ្វើការនោះ។ វាមិនមែនជាមនុស្ស ទេ បុរសនោះគ្រាន់តែជាកប៉ាល់មួយប៉ុណ្ណោះ សូមមើល ប៉ុន្តែព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ជាប្រេងដែលមាននៅក្នុងកប៉ាល់នោះ។ ឃើញទេ?

371 ហើយមើលអ្វីដែលពួកគេបានធ្វើ ចូរមើលទីសំគាល់ដែលពួកគេបានធ្វើពី ព្រះយេស៊ូវ។ ពួកគេត្រូវតែយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះ...ពួកគេ—ពេត្រុស និង យ៉ូហាន

ជាពួកល្ងង់ មិនបានរៀន។ ប៉ុន្តែពួកគេត្រូវយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះរឿងហ្នឹង គឺពួកគេ
 ធ្លាប់នៅជាមួយនឹងព្រះយេស៊ូវ! ពួកគេបានធ្វើកិច្ចការដែលទ្រង់បានធ្វើ។ ដូច្នេះ
 អ្នកឃើញរាល់សៀវភៅនៅក្នុងព្រះគម្ពីរ រៀងរាល់...សៀវភៅទាំងបួន ដំណឹងល្អ
 ទាំងបួនការពារពរដ៏យុបល្បថ្ងៃទី៥០ជាមួយនឹងរាល់ទេសគម្ពីរដើម្បីបម្រុងទុកនូវ
 អ្វីដែលពួកគេបាននិយាយ។ ហើយឥឡូវនេះ កិច្ចការរបស់ពួកសាវ័កបញ្ជាក់នៅ
 ថ្ងៃនេះជាមួយនឹងដំណឹងល្អទាំងបួន ថាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទគឺនៅដដែលដូចកាលពី
 ម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ តើអ្នកស្រលាញ់ទ្រង់ទេ?

ពួកគេបានប្រមូលផ្តុំគ្នានៅក្នុងបន្ទប់ខាងលើ។
 ទាំងអស់អធិស្ឋាននៅក្នុងព្រះនាមទ្រង់
 ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ
 ហើយអំណាចសម្រាប់ការបម្រើបានមក។
 អ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើសម្រាប់ពួកគេនៅថ្ងៃនោះ។
 ទ្រង់នឹងធ្វើសម្រាប់អ្នកដូចគ្នា
 ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលខ្ញុំអាចនិយាយថាខ្ញុំជាម្នាក់
 ក្នុងចំណោមពួកគេ។

372 សូមឱ្យខ្ញុំច្រៀងវា:

ពួកគេបានប្រមូលផ្តុំគ្នានៅបន្ទប់ខាងលើ
 ទាំងអស់អធិស្ឋាននៅក្នុងព្រះនាមទ្រង់
 ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ
 ហើយអំណាចសម្រាប់ការបម្រើបានមក។ (នោះហើយជាអ្វី
 ដែលយើងត្រូវការនៅថ្ងៃនេះ។)
 អ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើសម្រាប់ពួកគេនៅថ្ងៃនោះ។
 ទ្រង់នឹងធ្វើសម្រាប់អ្នកដូចគ្នា
 ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលខ្ញុំអាចនិយាយថាខ្ញុំជាម្នាក់
 ក្នុងចំណោមពួកគេ។
 មនុស្សទាំងនេះប្រហែលជាមិនរៀនធ្វើជា (មិនមែន...ដូច
 ពេត្រុស យ៉ាកុប និងយ៉ូហាន។)
 ឬអ្នកពីកិត្តិនាមលោកិយ

ពួកគេទាំងអស់គ្នាបានទទួលពរថ្ងៃបុណ្យទី៥០
 ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ
 ហើយកំពុងប្រាប់ឥឡូវនេះ ទាំងឆ្ងាយទាំងជុំវិញ
 អំណាចរបស់ទ្រង់គឺនៅតែដូចគ្នា (ដូចគ្នានឹងវា)។
 ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលខ្ញុំអាចនិយាយថាខ្ញុំជាម្នាក់
 ក្នុងចំណោមពួកគេ។

ខ្ញុំជាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ ខ្ញុំជាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ
 ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលខ្ញុំអាចនិយាយថាខ្ញុំជាម្នាក់
 ក្នុងចំណោមពួកគេ

ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ ខ្ញុំជាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ
 អូ ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលខ្ញុំអាចនិយាយថាខ្ញុំជាម្នាក់
 ក្នុងចំណោមពួកគេ។

ឱបងប្អូនអើយ សូមមករកព្រះពរនេះ
 នោះនឹងសំអាតចិត្តរបស់អ្នកពីអំពើបាប
 វានឹងចាប់ផ្តើមសំឡេង-កណ្តឹងរីករាយ
 ហើយនឹងរក្សាព្រលឹងរបស់អ្នកនៅលើអណ្តាតភ្លើង
 អូ វាកំពុងឆេះនៅក្នុងចិត្តខ្ញុំ
 អូ ថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះនាមទ្រង់
 ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលខ្ញុំអាចនិយាយថាខ្ញុំជាម្នាក់
 ក្នុងចំណោមពួកគេ។

ម្នាក់ក្នុង ចំណោមពួកគេ។
 ខ្ញុំរីករាយដែលខ្ញុំអាចនិយាយថាខ្ញុំជាម្នាក់ក្នុងចំណោម
 ពួកគេ (ហាលេលូយ៉ា!)

ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ ខ្ញុំជាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ
 ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលខ្ញុំអាចនិយាយថាខ្ញុំជាម្នាក់
 ក្នុងចំណោមពួកគេ។

373 [កន្លែងទេនៅលើកាសែត—អដងៗ] វាបោកបញ្ឆោតមនុស្សជាច្រើន។ មាន... មនុស្សជាច្រើននៅតាមផ្លូវដែលទៅព្រះវិហារ ជាកម្មសិទ្ធិរបស់ក្រុមជំនុំ ពួកគេត្រូវបានបញ្ឆោតដូចជាអវានៅដើមជំបូង។ គេមិនដឹងពីអ្វីខុសគ្នាទេ។

374 អូ មកយកដើមឈើជីវិត! ឥឡូវនេះជំនួសឱ្យច្រូប៊ីន... ឥឡូវនេះ ខ្ញុំចង់និយាយ អ្វីមួយ។ ជំនួសឱ្យច្រូប៊ីនទាំងនោះដែលការពារបល្ល័ង្កនេះ ពួកគេបានចេញនៅ ទីនេះដើម្បីស្វែងរក ព្យាយាមរកមនុស្ស ការពារពួកគេទៅកាន់បល្ល័ង្ក ព្យាយាមនាំ ពួកគេតាមទ្វារ ត្រលប់ទៅដើមឈើនៃជីវិតម្តងទៀត ដើម្បីអោយពួកគេយកវាទៅ។ ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “ខ្ញុំជាន់ប៉ុងជីវិត ដែលមកពីព្រះចេញពីស្ថានសួគ៌។ អ្នកណាដែលបរិភោគសាច់ឈាមខ្ញុំ ហើយផឹកឈាមខ្ញុំនឹងមានជីវិតអស់កល្ប ជានិច្ច ហើយខ្ញុំនឹងប្រោសគាត់ឲ្យរស់ឡើងវិញនៅថ្ងៃចុងក្រោយ។” ត្រូវហើយ។ អូ ខ្ញុំសប្បាយចិត្តណាស់!

375 តើមានអ្នកជំងឺប៉ុន្មាននាក់នៅក្នុងបន្ទប់? តោះមើលដែររបស់អ្នក លើកដៃ ឡើង។ មិនអីទេ។ មានប៉ុន្មាន... តើនោះឬ... បាន—តើខ្ញុំយល់ពីបីលើទេ? តើគាត់ នៅឯណា? តើគាត់បានផ្តល់កាតអធិស្ឋានទេ? តើអ្នក...? [កន្លែងទេនៅលើ កាសែត—អដងៗ] មិនអីទេ អ្នកណាមាន... [កន្លែងទេនៅលើកាសែត។]

376 សូមមើល ផ្លូវនេះ ទាំងអស់គ្នា។ ឥឡូវនេះ វាដូចជាពេលដែលវាមកនៅក្រោម សិរីល្អនៅទីនេះ ឃើញទេ? ឃើញទេ? ឃើញទេ? វាមកដល់... វាជាពន្លឺនៅទីនេះ។ អ្នកកំពុងផ្លាស់ទីនៅទីនេះ អ្នកឃើញទេ? ឥឡូវនេះ មើល វាគ្រាន់តែ—វាគ្រាន់តែ ជាការឆ្លុះបញ្ចាំង ពេលគឺ គ្រាន់តែជាការឆ្លុះបញ្ចាំងប៉ុណ្ណោះ ឃើញទេ? វាមិនមែន ជាពន្លឺទេ។ នេះជាពន្លឺដែលព្យួរនៅទីនេះ មើលនៅទីនេះនៅខាងស្ត្រីនេះ។ ខ្ញុំទើបតែ បានចាប់វា ហើយខ្ញុំគិតថាវាលើនរណាម្នាក់។

377 ឥឡូវនេះ អ្នកឃើញមួយ ហើយខ្ញុំកំពុងឃើញពីរ។ មួយក្នុងចំណោមនោះគឺ ធម្មជាតិ ហើយមួយទៀតគឺអស្ចារ្យ។ មានបុរសម្នាក់អង្គុយខាងក្រៅនៅទីនេះ តាម ខ្សែបន្ទាត់នេះសម្លឹងទៅរកពន្លឺនោះ។ វាបានវាយប្រហារគាត់។ គាត់មកពីស៊ីម៉េ ឥណ្ឌាអាណាហើយគាត់បាន... មានជំងឺដាច់សរសៃឈាមខួរក្បាល។ ប្រសិនបើ អ្នកជឿ ព្រះជាម្ចាស់នឹងព្យាបាលអ្នកពីជំងឺដាច់សរសៃឈាមខួរក្បាលនោះ។ អា ម៉ែន! ចូរជឿឥឡូវ!

378 តើអ្នកជឿដោយអស់ពីចិត្តទេ? បើសិនជាព្រះអម្ចាស់ ជាព្រះដែលបង្កើតផ្ទៃមេឃ និងផែនដី ទ្រង់នឹងអនុញ្ញាតឲ្យខ្ញុំធ្វើអ្វីមួយ ដើម្បីបញ្ជាក់ដល់អ្នកថាជាព្រះ តើអ្នកនឹងជឿដោយអស់ពីចិត្ត? របស់អ្នក—ស្ថានភាពរបស់អ្នកគឺជាជំងឺសរសៃប្រសាទដែលបង្កឡើងដោយ—ដោយ—អស់រដូវ។ តើអ្នកជឿថាព្រះនឹងព្យាបាលអ្នកទេ? អ្នកក៏មិនមែនមកពីទីនេះដែរ។

379 [កន្លែងទទេនៅលើកាសែត—អដ។]...តើបញ្ហារបស់អ្នកគឺជាអ្វី?
ហើយដោយធ្វើដូច្នោះ គឺទ្រង់នឹងប្រោសអ្នកឲ្យបានជា? [កន្លែងទទេនៅលើកាសែត។]... អាចធ្វើឱ្យអ្នកជាសះស្បើយ ព្រោះវាមិនមែនជាអ្នកដែលចង់ឱ្យបានជានោះទេ វាគឺជាកូនប្រុសរបស់អ្នក។ ឃើញទេ? គាត់នៅរដូវ រឺជីននៀ។ តើអ្នកជឿថាខ្ញុំអាចប្រាប់អ្នកអ្វីដែលជាបញ្ហាចំពោះគាត់ ដោយជំនួយពីព្រះទេ? គាត់មានដំបៅ។ ត្រូវហើយ។ ហើយមានរឿងមួយទៀតជាបញ្ហាជាមួយគាត់ គឺគាត់មិនបានសង្គ្រោះទេ។ ហើយអ្នកកំពុងអធិស្ឋានសម្រាប់គាត់។ ឥឡូវនេះ លោកស្រី បាកតើអ្នកត្រលប់ទៅ សាំមេសេត ហើយជឿដោយអស់ពីចិត្តទេ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនឹងធ្វើឱ្យគាត់ជាសះស្បើយ។ [កន្លែងទទេនៅលើកាសែត។]...?...ធ្វើឱ្យអ្នកជាសះស្បើយ អ្នកទទួលយកទ្រង់ជាព្រះព្យាបាលរបស់អ្នក? ប្រសិនបើអ្នកអាច... [កន្លែងទទេនៅលើកាសែត។]...អ្នកព្យាបាល។ ប៉ុលបាននិយាយម្តង...[កន្លែងទទេនៅលើកាសែត។]

380 ទស្សនិកជនដែលបានស្តាប់ដោយមានចេតនារហូតដល់ឡើងមកដល់ទីនេះ ក្នុងថ្ងៃនេះ ព្រះអម្ចាស់អើយ ឥឡូវនេះ ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ ទូលបង្គំសូមអង្វរថា ព្រះហឫទ័យមេត្តាករុណា និងសេចក្តីល្អរបស់ទ្រង់នឹងសណ្ឋិតលើពួកគេ។

381 មារសាតាំង ខ្ញុំចេញអ្នកក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមចេញពីមនុស្សទាំងនេះ! ពួកគេនៅតែស្តាប់ដំណឹងល្អ។ អ្នកមិនអាចកាន់ពួកគេទៀតទេ។ សូមឱ្យអំណាចនៃអារក្សដែលចង់មនុស្សទាំងនេះចាកចេញ!



វិវរណៈ ជំពូកបួន វគ្គIII KHM61-0108

(Revelation, Chapter Four Part III)

សារដែលធ្វើឡើងដោយបងប្រុស William Marrion Branham នេះ ត្រូវបានចែកចាយ នៅល្ងាច ថ្ងៃអាទិត្យថ្ងៃទី 8 មករា 1961 នៅរោងឧបោសថប្រាណហាំ នៅ ជេហ្វឺរស៊ិនវីល ឥណ្ឌាអាណា U.S.A។ រាល់ការខិតខំត្រូវបានធ្វើឡើងដោយការផ្ទៀងផ្ទាត់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ ជាសារសម្លេងចេញពីខ្សែ អាត់ថត ចម្លង និង បោះពុម្ពដោយរក្សាសិទ្ធិពីភាសាអង់គ្លេស។ ការបក ប្រែជាភាសាខ្មែរនេះ គឺត្រូវ បោះពុម្ព និង ចែកចាយដោយ សម្លេងព្រះជាម្ចាស់ដែលបានថតទុក។

KHMER

©2022 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

VOICE OF GOD RECORDINGS

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

www.branham.org

ការរក្សាសិទ្ធិ

សៀវភៅនេះត្រូវបានរក្សាសិទ្ធិ។ សៀវភៅនេះអាចថតចម្លង បានជា
ការប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ដោយសេរី ឥតគិតថ្លៃ ដើម្បីផ្សព្វផ្សាយ
ដំណឹងល្អអំពីព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះ មិនអាចលក់ ផលិតជា
ទ្រង់ទ្រាយធំ យកទៅដាក់ក្នុងវេបសាយ លក់តាមប្រព័ន្ធអេឡិចត្រូនិក
ត្រូនីក ឬ បកប្រែ ដោយគ្មានការអនុញ្ញាតិពី វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង
(VOICE OF GOD RECORDINGS®)ឡើយ។

សម្រាប់ទំនាក់ទំនងបន្ថែម និង ឬសម្រាប់តម្រូវការទាក់ទងនឹង
ឯកសារសូមទំនាក់ទំនង៖

វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង (VOICE OF GOD RECORDINGS)

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

WWW.BRANHAM.ORG